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پیشرو
3

وزیر بهداشت:

 رکورد مشارکت مردم در 
پویش ملی سلامت شکسته شد

سازمان  آگهی های 
روزنــامـــه   

پیـشـــــرو   
  3- 33300231 و  3- 33304401- 011

7

معاون وزیر راه و شهرسازی:
45 هزار واحد مسکن مهر در شهرهای 

جدید تحویل متقاضیان شد

سایت روزنامــه پیشــرو    
www .  P i s h r od a i l y . i r
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سیاست  شرکت توسعه، چوگان را 
در شرایط نابسامانی قرار داد؛

ناظری: ادغام فدراسیون 
سوارکاری و چوگان حقیقت ندارد

مدیر عامل شرکت واحد اتوبوسرانی شهر تهران 
در گفتگو  با پیشرو خبر داد:

ورود اتوبوس های چینی به پایتخت 
از سال آینده

مدیرعامل بانک مسکن خبرداد :

تامین مالی 312واحد 
نهضت ملی مسکن

سرپرست فدراسیون چوگان در خصوص انتشار برخی اخبار مبنی بر ادغام ۲ 
فدراسیون سوارکاری و چوگان گفت: این مسائل شایعه و دور از 
واقعیت است. فدراسیون فعلی چوگان قدمتی بالای ۲٠ سال دارد 

و فدراسیون جهانی این ۲ رشته با هم متفاوت است...

مدیر عامل شرکت واحد اتوبوسرانی شهر تهران گفت: تا زمانی که حمل و نقل 
عمومی توسعه نیابد نمی توان از مردم انتظار داشت که برای کاهش 

ترافیک و آلودگی هوا با وسایل نقلیه شخصی تردد نکنند.
مهدی علیزاده درباره روند نوسازی ناوگان اتوبوسرانی تهران و تأثیر ..

مدیرعامل بانک مسکن از امضای قرارداد تسهیلات نهضت ملی مسکن ۳۰۱ هزار و 
۲۶۸ واحد به مبلغ ۱۱۷ هزار و ۴۸۱ میلیاردتومان در بانک مسکن خبر داد.

به گزارش پایگاه اطلاع رسانی دولت به نقل از وزارت راه و شهرسازی، 
عباسی حسینی مدیرعامل بانک مسکن در گفت وگو با خبرنگار پایگاه 

خبری این وزارتخانه در توضیح روند ارایه تسهیلات نهضت ملی ..

در پی جنایت تروریستی کرمان صورت گرفت؛

تاکید رئیس جمهور بر 
پیگیری و شناسایی سریع 
عاملان و آمران حادثه 

تروریستی کرمان

رضا درویش:

یحیی از فضای 
پیرامون باشگاه 

خسته است

ترور در میدان مبارزه حضور خواهند  تا خشکاندن ریشه های  ایران  ملت 
را  دیگری  غیرانسانی  جنایت  تروریست  ایران ستیزان  داشت/ 
مداوای  و  آسیب  دیدگان  آلام  تسکین  برای  زدند/مسئولان  رقم 

مجروحان تمام اقدامات را به فوریت انجام دهندرئیس جمهور با ..
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شهرداري جویبار در نظر دارد عملیات ذیل را از طریق 1-تجدید مناقصه عمومي ۲- تجدید مزایده         
عمومی و فراخوان سرمایه گذاری گلخانه شهرداریرا به پیمانکار واجد شرایط واگذار نمایند لذا از متقاضیان 
واجد شرایط دعوت بعمل مي آید تا تاریخ مقرر از طریق )سامانه ستاد( نسبت به دریافت و اعلام قیمت 

پیشنهادي اقدام لازم معمول دارند.
» تجديد مناقصه عمومي«

1-عملیات اجرایی لوله گذاری کوچه شهید ذکریاپور به استناد بند 6 مصوبه 1۲5 شورای اسلامی شهر با برآورد اولیه 
16/477/439/91۲ ریال پیمانکار واجد شرایط : راه و باند یا ابنیه )مدت انجام پروژه:4 ماه( 

» تجدید مزایده عمومی و فراخوان سرمایه گذاري«
۲- به استناد بند ۲ مصوبه 1۲4 شوراي  اسلامي شهر و همچنین به استناد بند )ب( ماده ۲٠ شیوه نامه سرمایه گذاري و مشارکت شهرداري 

هاي کشور جهت واگذاری گلخانه شهرداری را ازطریق مشارکت و سرمایه گذاري با ارائه طرح به افراد واجد شرایط واگذار نمائید.
-متقاضیان مي توانند با مراجعه به سامانه تدارکات الکترونیک دولت )ستاد( نسبت به دریافت و شرکت در تجدید مناقصه 

عمومی و تجدید مزایده عمومی و فراخوان سرمایه گذاری اقدام نمایند.
-مهلت دریافت اسناد : از 14٠۲/1٠/16 لغایت ۲٠/14٠۲/1٠
-تاریخ تحویل اسناد : از 14٠۲/1٠/۲1 لغایت 3٠/14٠۲/1٠ 

-تاریخ بازگشائي ساعت 14:3٠روز یکشنبه 14٠۲/11/٠1 در دفتر شهردار با حضور اعضاي کمیسیون معاملات.
-سایر اطلاعات در اسناد مناقصه ومزائده و فراخوان سرمایه گذاری درج میگردد.

مجتبي فكري جویباري-شهرداري در رد یا قبول یک یا کلیه پیشنهادات مختار و مجاز مي باشد.)۲(
سرپست شهرداري جویبار

شهرداري جویبار

نوبت دوم» بسمه تعالی «

نوبت اول : 14٠۲/1٠/٠9   
شناسه آگهی: 1632388     شماره میم الف: -1نوبت دوم: 16/14٠۲/1٠

آگهی مناقصه عمومی
  شرکت بازآفرینی شهری ایران در نظر دارد فراخوان عمومی تک مرحله ای " تجمیع و اعمال 
ماده 45 آئین نامه قانون ثبت و اخذ سند تک برگ املاک متعلق به خود در استان تهران"  به 
شرح کلیه پیوست ها و با جزئیات مندرج در اسناد مناقصه را با اشخاص حقوقی واجد شرایط و صلاحیت از طریق 
سامانه تدارکات الکترونیکی دولت )ستادایران( برگزار نماید.  با توجه به اینکه کلیه مراحل برگزاری فراخوان اعم 
از دریافت اسناد فراخوان تا ارایه پیشنهادات مناقصه گران و گشایش پاکات از طریق سامانه تدارکات الکترونیکی 
دولت )ستاد ایران( به آدرس www.setadiran.ir صورت خواهد پذیرفت. لازم است کلیه مناقصه گران واجد 
صلاحیت در صورت عدم عضویت قبلی، مراحل ثبت نام در سایت مذکور و دریافت گواهی امضاء الکترونیکی را 

جهت شرکت در فراخوان محقق سازند. تاریخ انتشار فراخوان در سامانه مذکور 14٠۲/1٠/19 می باشد.
به مبلغ ٠٠٠/٠٠٠/664  نامه تضمین معاملات دولتی  آئین  1-برای شرکت در مناقصه،ارائه سپرده طبق 
ریال بصورت ضمانت نامه بانکی به شماره شبا IR97٠1٠٠٠٠4٠٠1٠37۲٠4٠٠٠7٠٠  نزد بانک مرکزی 
به نام حساب تمرکز وجوه درآمدی شرکت های دولتی با اعتبار سه ماهه یا واریز وجه نقد به شماره شبا 
IR٠4٠1٠٠٠٠4٠٠1٠37۲٠6373733 نزد بانک مرکزی به نام شرکت بازآفرینی شهری ایران ضروری است. 
۲-به استناد بخشنامه خزانه داری کل کشور به شماره 55/8751 مورخ 14٠٠/٠1/۲3 تمامی متقاضیان می 
بایست جهت پرداخت وجوه سپرده شرکت در مناقصه، از طریق تماس با شماره تلفن 8757۲353-٠۲1 و 
یا مراجعه حضوری به نشانی تهران میدان ونک خیابان شهید خدامی شماره 51، شرکت بازآفرینی شهری 

ایران، طبقه دوم اداره کل امور مالی نسبت به دریافت شناسه پرداخت منحصر بفرد خود اقدام نمایند.
3-اصل تضمین می بایست در پاکت دربسته و تا پایان وقت اداری مورخ 14٠۲/11/7  به دبیرخانه شرکت 

به نشانی مذکور، واحد دبیرخانه-تلفن : 8757۲۲1۲-٠۲1( تحویل داده شود.
4-گشایش پاکت های پیشنهادی واصله، رأس ساعت 9 صبح روز یکشنبه  مورخ 14٠۲/11/8 درکمیسیون 
مناقصه شرکت واقع در نشانی فوق، طبقه چهارم انجام خواهد گرفت و حضور متقاضیان در جلسه آزاد است.

5-به پیشنهادهای فاقد امضاء، مشروط، مخدوش و پیشنهادهایی که بعد از انقضاء مدت مقرر در فراخوان 
واصل شود، همچنین پیشنهادهای فاقد سپرده، دارای سپرده مخدوش، سپرده های کمتر از میزان مقرر، 
چک شخصی و نظایرآن و نقص در مستندات و عدم امضاء قرارداد و اسناد توسط صاحبان امضاء مجاز مطلقاً 

ترتیب اثر داده نخواهد شد.
6-متقاضیان شرکت درمناقصه، چنانچه در مرکز فاقد دفتر نمایندگی باشند می بایست نسبت به معرفی نماینده 

خود در مرکز اقدام نمایند. براین اساس ابلاغیات کارفرما به نماینده مزبور به منزله ابلاغ به کارگزار می باشد.
7-شرکت در رد یا قبول هر یک از پیشنهادها با دلایل قانونی تا قبل از اعلام نتایج مختار است. 

8- سایر اطلاعات و جزئیات مربوط، در اسناد مناقصه مندرج است.
9- تلفن به شماره 8757۲416 -٠۲1 آماده پاسخگوئی به متقاضیان می باشد. 

-مهلت زمانی دریافت اسناد فراخوان از سایت:   از  تاریخ 14٠۲/1٠/19  لغایت  ۲4/14٠۲/1٠
-مهلت زمانی ارائه پیشنهاد :    از  تاریخ 14٠۲/1٠/۲5  لغایت 14٠۲/11/7

اطلاعات سامانه ستاد جهت انجام مراحل عضویت در سامانه - مرکز تماس: ٠۲1-1456   
شناسه آگهی: 1634006    شماره میم الف: 3842

آگهي مزایده  عمومي یک مرحله اي نوبت اول
شرکت شهرکهاي صنعتي مازندران درنظر دارد مقادیري از لوازم اسقاطي خود به شرح ذیل به 
وزن تقریبي ۲8تن و ۲9٠ کیلوگرم را از طریق مزایده عمومي به صورت نقد به متقاضیان واجد 

شرایط واگذار نماید.
-مبلغ تضمین شرکت در مزایده )111.7۲٠.٠٠٠ریال( بصورت ضمانت نامه بانکي و یا وجه نقد )فیش بانکي( به حساب 
شماره IR38٠1٠٠٠٠4٠٠11٠41٠6376٠65 بانک مرکزي به نام شرکت شهرکهاي صنعتي استان مازندران واریز یا 

بر اساس آیین نامه تضمین براي معاملات دولتي، معادل 5 درصد مبلغ قیمت پایه کارشناسي ارائه شده مي باشد.
-خرید اسناد از تاریخ درج آگهي نوبت دوم در روزنامه تا شنبه مورخ 3٠/14٠۲/1٠  

-تسلیم پیشنهاد تا پایان وقت اداري روز دوشنبه مورخ 14٠۲/11/16
-بازگشائي مزایده روز سه شنبه مورخ 14٠۲/11/17 ساعت 8:3٠ در سالن جلسات شرکت شهرکهاي صنعتي مازندران برگزار  

مي گردد.
 www.setadiran.ir  آدرس محل ارائه اسناد: از طریق سامانه تدارکات الکترونیکي دولت )ستاد( به نشاني-

تذکر بسیار مهم: تمامي مراحل دریافت و ارسال پیشنهادات و مدارک مزایده از طریق سامانه تدارکات الکترونیکي دولت 
)ستاد( به نشاني  www.setadiran.ir انجام خواهد شد و متقاضیان شرکت کننده در مزایده حتما باید اصل ضمانت 

نامه را تا قبل از شروع فرآیند بازگشایي مزایده به دبیرخانه شرکت شهرکهاي صنعتي مازندران ارائه نمایند.

روابط عمومي شرکت شهرکهاي صنعتي مازندران        

قیمت کل )ریال(قیمت واحد ) ریال(مقدار تقریبي  ردیف

لوله هاي فلزي، لوله هاي فولادي، درپوش کنتور آب، مخزن پلي اتیلن، لوله هاي فلزي 
آب به همراه اتصالات و شیرآلات مستعمل، لوله هاي پلي اتیلن، درب آسانسور به همراه 

قاب دورآن، دیگ موتورخانه مستعمل به همراه لوله هاي فرسوده، تابلو برق و سرور 
خالي، بخاري گاز سوز، فایل فلزي مهتابي و چراغ روشنایي، تابلو برق، کولر اسپیلیت 

مستعمل، دستگاه آب مقطرگیري، شیر آلات مستعمل،ضایعات اداري، ناوداني، لوله گاز، 
پمپ شناور چاه آب، شیرآلات، لوله و سطل فلزي، تانكر فلزي ایستاده و افقي

  28/29077.037.8222.179.400.000

202.750.00055.000.000 شاخهلوله هاي سیماني

2.234.400.000 ریالجمع کل

شناسه آگهی: 1635481     شماره میم الف: -1

ابهامات معلمان در رتبه بندی 
چگونه پیگیری شود؟
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سرمقاله

خبر

ریشه های  خشکاندن  تا  ایران  ملت 
ترور در میدان مبارزه حضور خواهند 
داشت/ ایران ستیزان تروریست جنایت 
غیرانسانی دیگری را رقم زدند/مسئولان 
و  آسیب  دیدگان  آلام  تسکین  برای 
به  را  اقدامات  تمام  مداوای مجروحان 

فوریت انجام دهند
ضمن  پیامی  صدور  با  رئیس جمهور 
تسلیت شهادت جمعی از هموطنان در 
جنایت تروریستی کرمان، مسئولان را 
موظف کرد هرچه سریع  تر، نسبت به 
مداوای  و  آسیب  دیدگان  آلام  تسکین 
مجروحان و بازگشت نظم و آرامش به 
شهر شهیدپرور کرمان اقدامات لازم را 

به  عمل آورند.
جمهور  رئیس  رئیسی  ابراهیم  سید 
شدید  محکومیت  با  پیامی،  صدور  با 
شهدای  گلزار  در  تروریستی  جنایت 

بزرگداشت  مراسم  با  همزمان  کرمان 
سپاه  قدس  نیروی  فقید  فرمانده 
سپهبد  اسلامی  انقلاب  پاسداران 
را  اقدام  این  سلیمانی،  قاسم  شهید 
ترور  عمال  و  ستیزان  ایران  جنایت 
و سیاهی عنوان کرد و ضمن موظف 
کردن مسئولان به رسیدگی فوری به 
و  پیگیری  بر  حادثه،  این  مجروحان 
این  آمران  و  عاملان  سریع  شناسایی 

اقدام کور و بزدلانه تاکید کرد.
بدین  جمهور  رئیس  پیام  کامل  متن 

شرح است:
»بسم الله الرحمن الرحیم

و  ایران ستیز  جنایت کاران  دیگر  بار 
عمال ترور و سیاهی، همزمان با سالروز 
ولادت حضرت فاطمه )س( سلاله پاک 
پیامبر رحمت، در مراسم گرامی داشت 
سلیمانی،  قاسم  حاج  شهادت  سالروز 

در  تروریسم،  با  مبارزه  فاتح  سردار 
اقدامی مذبوحانه و غیرانسانی، جنایت 
موجب  و  زدند  رقم  را  تأسف  باری 
از  ای  عده   شدن  مجروح  و  شهید 
از  مراسم  این  در  کنندگان  شرکت  
کودکان  و  زنان  از  تعدادی  جمله 
بی گناه شدند.اینجانب با محکوم کردن 
ابراز  اقدام تروریستی جنایت بار و  این 
همدردی با خانواده های داغدیده، این 
ضایعه ناگوار را به حضرت ولیعصر)عج( 
و به محضر مقام معظم رهبری )مدظله 
بزرگ  و  العالی( و عموم مردم شریف 
درگاه  از  و  می گویم  تسلیت  ایران 
خداوند متعال برای شهدای حادثه علو 
درجات و برای مجروحان شفای عاجل 

مسألت دارم.
شناسایی  و  پیگیری  بر  تأکید  ضمن 
طراحان و آمران سیاه دل این حرکت 

غیرانسانی، از تمامی مسئولان استانی 
به  نسبت  سریع تر،  هرچه  می خواهم 
تسکین آلام آسیب  دیدگان و مداوای 
مجروحان و بازگشت نظم و آرامش به 
شهر شهیدپرور کرمان اقدامات لازم را 
به  عمل آورند.بی  شک عاملان و آمران 
دست  به  زودی  به  بزدلانه  اقدام  این 
انتظامی  و  امنیتی  توانای  نیروهای 
شناسایی و به سزای عمل شنیع خود 
باید  ملت  دشمنان  رسید.  خواهند 
بدانند که این گونه اقدامات هرگز نمی  
تواند خللی در عزم و اراده آهنین ملت 
ایران در دفاع از آرمان های اسلامی به 
 وجود آورد و آنها مصمم  تر از گذشته تا 
خشکاندن ریشه  های ترور و خشونت 
و  عزت  دشمنان  با  مبارزه  میدان  در 
اقتدار ایران و اسلامی حضور خواهند 

داشت.«

در پی جنایت تروریستی کرمان صورت گرفت؛

تاکید رئیس جمهور بر پیگیری و شناسایی سریع عاملان و 
آمران حادثه تروریستی کرمان

توضیحات وزیر کشور درباره حادثه 
تروریستی کرمان

وزیر کشور گفت بیشتر تلفات حادثه تروریستی کرمان در 
انفجار دوم که مردم برای کمک جمع شده بودند رخ داده 
است.احمد وحیدی درباره انفجارهای تروریستی در گلزار 
شهدای کرمان ضمن عرض تسلیت به خاطر این موضوع 
اظهار کرد: اولین انفجار رخ داد و وقتی مردم به کمک 
آمدند، انفجار دوم حدود ساعت ۳:۲۰ روی داد و عمده 
حادثه  دچار  دوم  انفجار  در همین  مجروحین  و  شهدا 
شدند.وی افزود: شمار شهدا بیش از ۱۰۰ نفر است و 
مجروحان در بیمارستان ها مورد مراقبتند. الان اوضاع در 
کرمان عادی است و مردم نگرانی نداشته باشند. همه چیز 
در کنترل نیروهای امنیتی و انتظامی است و امدادگران، 
وزارت بهداشت و هلال احمر در حال انجام وظایف خود 
هستند و دستگاه های امنیتی و انتظامی در منطقه حضور 
کامل دارند.وحیدی در پاسخ به این سوال که نوع انفجار 
چگونه بوده است؟ بیان کرد: این موضوع در حال بررسی 
از  است پس  بهتر  ولی  داریم  اطلاعاتی  ما  البته  است. 
قطعی شدن به استحضار مردم عزیزمان برسانیم. از مردم 
خواهش می کنم به شایعات توجه نکنند چرا که دشمن 
در حال انجام عملیات روانی است اما اطلاعات درست و 
تکمیلی از طریق رسانه ملی و مقامات مسئول به اطلاع 
مردم خواهد رسید.وی با بیان این که »این توطئه جدید 
در ادامه توطئه های قبلی صورت گرفت«، افزود: دشمنان 
همیشه دنبال چنین اقداماتی هستند و در مراسم مختلف 
تلاش کرده اند اما با هشیاری نیورهای امنیتی مورد هدف 
قرار گرفتنه اند و دستگیر شده اند. این دو مورد از میان 
خیل اقداماتی است که دشمنان در صدد انجام بوده و 
بر این که »پاسخ مقتدرانه  با تاکید  هستند.وزیر کشور 
و کوبنده دستگاه های امنیتی و نظامی به این اقدام در 
کوتاه مدت داده خواهد شد«، گفت: این عمل بزدلانه و 
کوردلانه علیه کسانی بود که می خواستند راه اسطوره 
مقاومت و سردار دل ها را دامه دهند. دشمنان این موضوع 
را نمی پسندند و به خاطر سیلی هایی که از محور مقاومت 
خورده اند و ضرباتی که دریافت می کنند انتقام خود را 
از کودکان، زنان و کسانی که هیچ گناهی جز عشق به 
بهترین مجاهدشان ندارند می گیرند.وی در ادامه اظهار 
کرد: نیروهای امنیتی و نظامی هشیار هستند و سیلی 
محکمی به جنایتکاران خواهد زد. این مسیر توفنده مردم 
پررهرو است و دشمنان در اشتباهند که فکر می کنند 
می توانند با این کارهای بزدلانه و جنایت های کور، عزم 

ملت را کم کنند.
رضوی زاده مطرح کرد؛

هوش مصنوعی ابزاری برای 
فرصت سازی عادلانه برای فعالیت بانوان

فناوری  و  ارتباطات  پژوهشگاه  رییس  میری:  فاطمه  سیده 
ابزاری برای فرصت  اطلاعات گفت:فناوری هوش مصنوعی 
سازی عادلانه در فعالیت های مختلف بانوان است.اختتامیه 
رویداد ملی »تسهیلگری اقتصادی، هنری و پژوهشی ایده های 
مبتنی بر هوش مصنوعی مولد برای بانوان« همزمان با میلاد 
با سعادت حضرت فاطمه )س( و با حضور مسئولین، اساتید 
و بانوان علاقمند به هوش مصنوعی در پژوهشگاه ارتباطات 
و فناوری اطلاعات برگزار شد.سید محمد رضوی زاده، رئیس 
پژوهشگاه ارتباطات و فناوری اطلاعات در ابتدای این مراسم 
ضمن گرامی داشت روز مادر و جایگاه ویژه بانوان در کشور و 
قدردانی از برگزار کنندگان این رویداد، هوش مصنوعی مولد 
برای بانوان را فرصتی مناسب جهت کشف استعدادهای برتر 
در حوزه هوش مصنوعی دانست و اظهار کرد: هوش مصنوعی 
دو لبه دارد، یکی جنبه مثبت است که در حوزه بانوان این 
جنبه پررنگ تر است به صورتی که هوش مصنوعی می تواند 
بسیاری از مشکلات و دغدغه بانوان که مهمترین آن آموزش 
است را پوشش دهد.رئیس رویداد هوش مصنوعی مولد برای 
بانوان، همچنین افزود: هوش مصنوعی بسیاری از تبعیضات 
در حوزه کاری و فعالیت های بانوان را از بین خواهد برد، البته 
از طرف دیگر می تواند عامل تهدید کننده ای هم باشد برای 
بانوانی که در مشاغل سنتی فعالیت می کنند و در آینده ممکن 
است موجب از بین رفتن این مشاغل شود.وی همچنین در 
ادامه با اشاره به اینکه امروز رویکرد بانوان در ارتباط با اشتغال 
در حوزه آموزشی و فرهنگی بسیار متفاوت است، بیان کرد: 
دنیا در حال پیشرفت است و این رویداد انطباق جامعه با 
پیشرفت دنیا می باشد، امروز با توجه به اینکه هوش مصنوعی 
وارد زندگی بشر شده است نمی توان مانع این فناوری شد 
و باید مطابق این پیشرفت ما نیز از فضای مناسبی را برای 
این حوزه در کشور فراهم کنیم.رئیس پژوهشگاه ارتباطات و 
فناوری اطاعات همچنین تأکید کرد: امیدواریم در پژوهشگاه 
بتوانیم نتیجه خوبی از این اتفاق ها را مشاهده کنیم و این 
ایده ها به همین جا ختم نشود؛ شرکت هایی که علاقمند به 
سرمایه گذاری در خصوص ایده های هوش مصنوعی هستند، 
وارد ماجرا شوند؛ ما نیز در پژوهشگاه دارای امکاناتی در حوزه 
هوش مصنوعی هستیم که با تمام توان این امکانات را در 
اختیار علاقمندان به این حوزه به ویژه بانوان ایرانی خواهیم 
گذاشت.رضوی زاده در پایان سخنان خود خاطرنشان کرد: 
امیدواریم این اقدامات پژوهشگاه که در مسیر پیشرفت کشور 
در حوزه ارتباطات و فناوری اطلاعات است، تأثیر مثبتی را در 
روند زندگی مردم بگذارد و هر چه زودتر ثمره آن را از نزدیک 
در زندگی روزمره مشاهده کنیم.گفتنی است در ادامه این 
رویداد دکتر محمد شهرام معین، مشاور پژوهشگاه در حوزه 
هوش مصنوعی و دبیر رویداد »تسهیلگری اقتصادی، هنری و 
پژوهشی ایده های مبتنی بر هوش مصنوعی مولد برای بانوان« 
به ارائه گزارشی درباره نحوه و چگونگی برگزاری و استقبال 
علاقمندان به حوزه هوش مصنوعی پرداخت.بر اساس این 
گزارش دکتر معین، هدف از برگزاری این رویداد ملی آشنایی 
و توانمندسازی بانوان دانشجو و فارغ التحصیل با فرصت های 
فعالیت اقتصادی مبتنی بر هوش مصنوعی مولد، ایجاد زمینه 
و مقدمات انجام فعالیت های اقتصادی و درآمدزا از دانش و 
تخصص بانوان و نقش آفرینی در توسعه اقتصاد دیجیتال 
کشور بوده که در چهار محور کاربردی هنر و طراحی لباس 
و مد، سلامت و خدمات پزشکی، تجارت الکترونیکی و تولید 
محتوای متنی برگزار شد.طبق این گزارش در این رویداد 
سمینارهای آموزشی با موضوع مبانی هوش مصنوعی، مدل ها 
و ابزارهای هوش مصنوعی مولد، کاربردها و موارد کاربردی 
هوش مصنوع و دادگان مورد نیاز در محور بوم کسب و کار و 
مدل تجاری در کنار ۷ نشست تخصصی، ۱۷ جلسه کمیته 
علمی و مسئولین محورها و ۱۰ جلسه کمیته اجرایی برگزار 
قابل ذکر است که نسبت شرکت کنندگان  پایان  شد؛ در 
متأهل به مجرد برابر و بیشترین علاقمندی بانوان شرکت 
کننده در این رویداد حوزه آموزش، تولید محتوا و سلامت 

می باشد.

آگهی فرآخوان شنا سایی تامین کنندگان مالی، احداث بخشی از تاسیسات فاضلاب 
شهرهای شهرستان های برخوار، میمه و شاهین شهر استان اصفهان 

)مناقصه 4/ 402-4-304(
شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان در نظر دارد براساس ماده ۳۷ قانون برنامه ششم توسعه،  قانون اصلاح ماده )۵۶( قانون الحاق موادی به قانون تنظیم بخشی از مقررات مالی دولت 
مصوب ۱۳8۷ )به شماره ۵۱4۱۶/ت ۶۱۰۳۷ ه مورخ ۱4۰۲/۰۳/۲۷(  مربوط به وزارت نیرو و ماده ۲ قانون تشکیل شرکت های آب و فاضلاب مصوب سال ۱۳۶9، به منظور تسریع در تکمیل 
عملیات اجرائی طرحهای تملک داراییهای سرمایه ای ملی، طرحهای ملی استانی تاسیسات فاضلاب شهرهای شهرستان های برخوار، میمه و شاهین شهر استان اصفهان  پس ازتأیید سازمان 

مدیریت و برنامه ریزی کشور. با شرایط زیر ایجاد نماید:
الف- نام طرح ها : 

-۱ ایجاد تاسیسات فاضلاب شهرهای شهرستان های برخوار، میمه و شاهین شهر به مبلغ ۵۰۰ میلیارد ریال به شماره طبقه بندی ۱۵۰۳۰۰۲۲۲۳
موضوع فراخوان:: تامین بخشی از منابع مالی مورد نیاز جهت ایجاد تاسیسات فاضلاب شهرهای شهرستان های برخوار، میمه و شاهین شهر شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان

ب- شرایط کلی براي تسهیلات : 
- دوره تامین مالی: ۲4 ماه

-دوره بازپرداخت تسهیلات دریافتی: اصل و سود تسهیلات بعد از شش ماه مدت دوره تنفس از پرداخت آخرین قسط تسهیلات، در مدت ۳ تا ۵ سال پرداخت خواهد شد.
-۱محاسبه سود، دریافت و بازپرداخت تسهیلات در چارچوب قانون عملیات بانکی بدون ربا مصوب ۱۳۶۲ و اصلاحات بعدی آن و با رعایت عقود اسلامی مندرج در آن، خواهد بود.

-۲تامین کننده مالی باید پیشنهاد خود را برای تامین مالی اعلام و نرخ سود بانکی را برای عقد قرارداد تسهیلات مالی پیشنهاد کند.
-۳تامین کننده مالی باید مستنداتی که دال بر توانایی او در تامین مالی تسهیلات تعهد شده می باشد را برای بررسی ارائه کند.

-4تامین کننده مالی باید ضمانت نامه بانکی برابر یک درصد کل مبلغ تسهیلات مورد نیاز منطبق با بند ۳ را مطابق پیوست شماره ۲ آیین نامه یاد شده ارائه نماید. -۵این ضمانت نامه پس از 
انعقاد قرارداد تسهیلات مالی آزاد خواهد شد و در صورت استنکاف پیشنهاد دهنده از انعقاد قرارداد، این ضمانت نامه به نفع دستگاه اجرایی ضبط خواهد شد. توضیح آنکه چنانچه بانک های 

دولتی تامین کننده منابع مالی باشند، نیاز به ارائه ضمانت نامه بانکی نیست.
-۶شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان پس از دریافت پیشنهادات تامین مالی بر اساس ماده ۱۰ آیین نامه اجرایی ماده واحده قانون اصلاح ماده ۵۶ قانون الحاق موادی به قانون تنظیم بخشی 

از مقررات مالی دولت مصوب ۱۳8۷ شماره ۶94۵4/ت ۵۰9۱۳ ه مورخ ۱۳9۳/۰۶/۲۰، تامین کننده مالی را انتخاب خواهد نمود.
ج- محل و زمان تحویل مدارک درخواستی : تا ساعت 13:00 روز  شنبه مورخ 1402/10/23 و محل تحویل  دبیرخانه معاملات شرکت واقع در اصفهان، خیابان هزار جریب، 

خیابان شیخ کلینی ، خیابان جابر ابن حیان، شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان، اتاق 292 تحویل و رسید دریافت نماید.
WWW.ABFAESFAHAN.IR  شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان
WWW.JETS.MPORG.IR           پایگاه ملی اطلاع رسانی مناقصات

شماره تلفن: ۰۳۱۳۶۶8۰۳۱-8

شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان 

تاریخ انتشار: ۱4۰۲/۱۰/۱۶      روزنامه پیشرو

سپاه پاسداران در بیانیه ای تأکید کرد: 
جنایت تروریستی عصر ۱۳ دی اقدامی 
کور و کینه توزانه برای القای ناامنی در 
کشور و انتقام از عشق ملت ایران به 

شهید قاسم سلیمانی است.
در  اسلامی  انقلاب  پاسداران  سپاه 
بیانیه ای با محکومیت اقدام تروریستی 
کرمان این جنایت را محصول کینه و 
مکتب شهید حاج  از  بغض دشمنان 
دلدادگی  و  عشق  و  سلیمانی  قاسم 

ملت ایران به شهید قدس دانست.
است:  آمده  بیانیه  این  از  بخشی  در 
جنایت تروریستی عصر ۱۳ دی ماه در 
مسیر برگزاری آئین های گرامیداشت 

سیدالشهدای  سالگرد  چهارمین 
مقاومت اسلامی سردار سپهبد پاسدار 
حاج قاسم سلیمانی در شهر کرمان که 
منجر به شهادت و مجروحیت تعداد 
مزار سردار دل ها  زائران  از  پرشماری 
اقدامی  گردید،  کشور  نقاط  اقصی  از 
کور و کینه توزانه برای القای ناامنی در 
کشور و انتقام از عشق و ارادت ملت 
عظیم الشأن ایران به ویژه نسل جوان 

غیور و غیرتمند به آن شهید است.
بزدل  دشمنان  می افزاید:  بیانیه  این 
بر  سلیمانی  شهید  که  آتشی  بدانند 
قلب و جان ایرانیان و سایر علاقمندان 
او برافروخته است و آنان را در جبهه ای 

متحد و مقتدر به مقاومت، ایستادگی 
ناب  اسلام  دشمنان  برابر  فداکاری  و 
مسلمین  اقتدار  و  )ص(  محمدی 
و  نیست  شدنی  خاموش  فراخوانده، 
شعله ورتر از گذشته آمال و آرزوهای 

شیطانی آنان را خواهد سوزاند.
این بیانیه در پایان با تبریک و تسلیت 
به  عزیز  شهدای  مظلومانه  شهادت 
پیشگاه مقدس حضرت بقیه الله الاعظم 
عظیم الشأن  رهبر  و  فداه(  )ارواحنا 
انقلاب اسلامی حضرت امام خامنه ای 
شهدا  معظم  خانواده  )مدظله العالی(، 
و آحاد ملت شریف و شهیدپرور ایران 
اسلامی و ابراز همدردی با مجروحان 

آنان،  عاجل  شفای  طلب  و  حادثه 
هولناک  حادثه  است:  کرده  تأکید 
شهید  داد  نشان  کرمان  تروریستی 
سلیمانی  قاسم  از  زنده تر  سلیمانی 
و  است  خطرناک تر  دشمنان  برای 
شکست هایی  بود  نخواهند  قادر  آنان 
که از اسطوره مقاومت و قهرمان ملت 
ایران متحمل شده اند را جبران کنند؛ 
بی تردید خون های پاک شهدای جوار 
مزار حاج قاسم عزیز، انرژی جدیدی 
بر کالبد مکتب سلیمانی و ارادتمندان 
برای  را  آنان  و  تزریق  قدس  شهید 
و عادلانه جنایتکاران  مجازات قطعی 

مصمم تر کرده است.

سپاه پاسداران در بیانیه ای تاکید کرد:

جنایت تروریستی کرمان اقدامی کور برای القای ناامنی در کشور است

سید مجتبی نیایش: دبیرکل جمعیت رهپویان گفت 
که برخی سران احزاب در دیدار اخیر با رییس جمهور، 
خواستار تغییر روند انتخابات به نفع کسانی شدند که 

فرصت ثبت نام پیدا نکردند.
انقلاب  رهپویان  جمعیت  دبیرکل  شریعتی«  »مالک 
اسلامی درباره جزییات نشست اخیر رییس جمهور با 
نمایندگان احزاب و گروه های سیاسی کشور، اظهار کرد: 
این دومین جلسه رئیس جمهور با نمایندگان احزاب و 
گروه های سیاسی بود؛ منتها این مرتبه جلسه بسیار پر 
شورتر برگزار شد و با حضور تعداد بیشتری از مسؤولان 
احزاب، جریان ها و گروه های سیاسی و چهره های مطرح 

سیاسی بود.
وی ادامه داد: در این جلسه تنوع کامل و زیادی وجود 
داشت و طیف ها و جریان های مختلف سیاسی حضور 
داشتند؛ بیش از ۲۰ نفر صحبت کردند و رئیس جمهور 
هم فرصت زیادی را برای شنیدن صحبت های فعالان 
و  بود  مفیدی  جلسه  مجموع  در  گذاشت؛  سیاسی 
امیدوارم همه احزاب، نگاه ملی داشته باشند و منافع 

کشور را در اولویت قرار دهند.
دبیرکل جمعیت رهپویان انقلاب اسلامی افزود: محور 
اصلی جلسه، مشارکت بالا و انتخابات پرُ شور بود و این 
یک بحث اجماعی بود؛ البته دیدگاه های متفاوتی درباره 
این موضوع وجود داشت.نماینده مردم تهران در مجلس 
شورای اسلامی ادامه داد: یک نکته عجیب که در این 
اصلاح طلب  جریان  چهره های  برخی  سوی  از  جلسه 
مطرح شد، آن بود که آنان انتظار داشتند در شرایطی 
که ما الان وارد فرایند اجرای انتخابات شده ایم، قانون را 
عوض کنیم و به افرادی که فرصت نکردند در انتخابات 

مجلس دوازدهم ثبت نام کنند، اجازه ثبت نام بدهیم.
کاملًا  انتخابات  در  ثبت نام  فرایند  گفت:  شریعتی 
باید  که  دارد  قانونی  فرایند  یک  و  است  مشخص 

همه به آن توجه داشته باشند؛ زمان پیش ثبت نام و 
ثبت نام اصلی انتخابات مجلس اعلام عمومی شده بود 
و هر فردی که تمایل داشت در انتخابات شرکت کند، 
می توانست پیش ثبت نام و سپس ثبت نام اصلی کند؛ 
شاید این دوستان طراحی سیاسی دیگری داشتند که 

با در نظر گرفته شدن »پیش ثبت نام« به هم خورد.
فرصت کافی برای بررسی صلاحیت ها وجود دارد

قانون  را در  ما دو ویژگی مهم  اتفاقاً  اظهار کرد:  وی 
برجسته  اسلامی  شورای  مجلس  انتخابات  جدید 
می دانیم که انتظار داشتیم جریان هایی که خودشان 
را مدافع قانون می دانند، از آن حمایت و دفاع کنند؛ 
ویژگی اول آن است که با قانون جدید انتخابات مجلس، 
زمان فرایندهای اجرایی و نظارت انتخابات افزایش یافته 
و عملًا برای تأمین حق  الناس برای مردم و نامزدهای 
انتخاباتی زمان بیشتری گذاشته شده است و احتمال 
اینکه حق کسی ضایع شود، در این فرایند کمتر شده 
است.شریعتی افزود: عملًا آن عدم احراز صلاحیت هایی 
که به دلیل فرصت محدود رسیدگی های دستگاه های 
نظارتی و شورای نگهبان وجود داشت، دیگر الان خیلی 
بررسی  برای  کافی  فرصت  چراکه  ندارد  موضوعیت 

صلاحیت ها وجود دارد و افراد یا تأیید یا رد می شوند.
دبیرکل جمعیت رهپویان انقلاب اسلامی افزود: نکته 
که  است  آن  انتخابات،  جدید  قانون  در  دیگر  مثبت 
دلایل رد صلاحیت ها با جزییات در آن آمده و امکان 
آنکه در این زمینه سلیقه ای برخورد شود، نیست؛ تاکید 
مجلس در اصلاحات قانون جدید این بود که اگر کسی 
رد صلاحیت می شود، حتماً باید مستندات به خود آن 
فرد به صورت دقیق اعلام شود و از این جهت، حق آنان 

ضایع نمی شود.
شریعتی با بیان اینکه برای انتخابات مجلس شاهد تنوع 
نگاه های سیاسی هستیم، اظهار کرد: اصلاح طلبان هم 

آنان  از  انتخابات حضور دارند و برخی  گفتند که در 
گفتند که ۱8۰ نفر و برخی هم اعلام کردند که ۵۰۰ 
نفر از اصلاح طلبان در انتخابات مجلس دوازدهم ثبت نام 

کرده اند.
برای مشارکت بالا باید امیدآفرینی کنیم

وی با اشاره به اینکه مهم ترین عامل در مشارکت بالای 
مردم، رضایت از عملکرد مسؤولان کشور و امیدآفرینی 
و دوری از فضای یأس است، گفت: اگر ما تلاش کنیم 
فضای یأس تولید کنیم و بر آن بدمیم، بر مشارکت، 
اثر منفی دارد اما اگر تلاش کنیم امیدآفرینی کنیم، 

نتایجی بهتری خواهد داشت.
نماینده مردم تهران در مجلس شورای اسلامی افزود: 
اتفاقات سال گذشته نشان داد که دشمنان، هیچ کدام 
از ما )اصلاح طلب و اصولگرا( را قبول ندارند و حتی 
آن هایی که گاهی اوقات در نزدیکی جریان غرب، قدم 
برمی  دارند و موضع می گیرند هم مورد اعتنای آنان 
نیستند و دشمنان جمهوری اسلامی ایران از آن ها هم 
عبور کردند؛ بنابراین بهتر است که همه با نگاه منافع 
ملی دست به دست هم بدهند تا انتخابات پرُ شوری 

برگزار شود.
دبیرکل جمعیت رهپویان انقلاب اسلامی گفت: روندها، 
هم در دولت و هم در مجلس، مثبت و به سمت اصلاح 
امور است؛ اگرچه مشکلات انباشته و اشکالات جدی 
وجود دارد و شاید شرایط مطلوب نباشد، اما نسبت به 
دو، سه سال قبل، روندهای مطلوبی طی می شود؛ موید 
این مسأله آن است که رییس کل بانک مرکزی، اخیراً 
در مجلس گزارش داد و کمیسیون اقتصادی مجلس 
هم روی آن تاکید داشت که نشان می داد، روندهای 
اقتصادی مثبت هستند و ثبات نسبی را در وضعیت 
اقتصادی کشور داریم که امیدواریم شرایط بهتری برای 

مردم فراهم شود.

شریعتی :

ثبات نسبی در وضعیت اقتصادی کشور داریم

کودکان بازمانده از تحصیل ، قربانیان 
فقر و نگاه جنسیتی 

از  بازمانده  ابتدایی ۱۶۰ هزار دانش آموز به عنوان  در حوزه 
تحصیل معرفی شده اند . این آمار سیاه نمایی رسانه ای نیست 
که مسئولین آموزشی کشور را به جبهه گیری وادارد ، این 
خبری است که معصومه نجفی پازوکی ، معاون آموزش ابتدایی 
وزارت آموزش و پرورش ، به طور رسمی اعلام کرده است . آمار 
بچه هایی که از حق تعریف شده در قانون اساسی " تحصیل 
رایگان برای همه " محروم مانده اند . کودکانی که فرصت برابر 
برای تحصیل با دیگر هم سن و سالان خود را نداشته اند . 
هرچند این آماردر واقعیت ماجرا بیش از این رقم است و فقط 
در یک پایه آموزشی ، مقاطع ابتدایی ، خلاصه نمی شود و آمار 
بازماندگان مقطع متوسطه به خصوص در روستاها و مناطق 
حاشیه نشین و محروم کشوربا خانه نشین شدن ، ازدواج در 
کودکی  و کار کودکانه این عدد  را بالاتر می برد ، اما بازماندن 
این ۱۶۰ هزار کودک  از کلاس درس دردناک و نگران کننده 
تر از گروه دوم است  از آن جهت که این بچه ها هرگز فرصت 
آموزش وسوادآموزی را در طول زندگی نداشته  و برای همه 
عمر بیسواد می مانند. نکته قابل توجه در این آمار دهی آنکه 
این مقام آموزش و تربیت کشوربه علل بازماندگی اشاره ای 
نکرد و به خبر شناسایی از طریق سامانه ، پیگیری ونه برنامه در 
حال اجرا ،بلکه از یک برنامه در حال بررسی توزیع بسته های 
حمایتی برای بازگشت به تحصیل این کودکان بسنده کرد . 
بحث کودکان بازمانده از تحصیل موضوع تازه ای نیست و هر 
سال در آستانه بازگشایی مدارس و زمان ثبت نام ها تیتر رسانه 
ای می شود و بی هیچ برنامه اجرایی پیشگیرانه یا کمک به 
بازگشت تحصیل این کودکان ، سال بعد بازهم در تیتر خبری 
به کلاس درس  نیافتن  راه  علل  واکاوی  در  نشیند.  روز می 
کودکان ، ترک تحصیل و ممانعت خانواده ها از ادامه حضور 
فرزندشان در مدرسه نقش سطح درآمد خانواراز یک سو و نگاه 
جنسیتی به تحصیل دختران مواردی است که همیشه مورد 
بحث کارشناسان علوم تربیتی و کارشناسان آموزشی بوده ، اما 
با وجود مشخص بودن علت ،هرگز اراده ای از سوی مسئولین 
برای ریشه کن کردن واقعی بیسوادی کودکان و رفع موانع 
ادامه تحصیل آنان بطور جدی وجود نداشته و وضعیت آماری 
هرسال بدتر از سال های قبل شده است . در شرایطی که به 
جمعیت آماری زیرخط فقرهرساله افزوده می شود ، افزایش 
تعداد کودکان بازمانده از تحصیل  تنها یکی از ره آوردهای 
فاجعه تلخ تفاوت طبقاتی و محرومیت رفاهی جامعه می تواند 
باشد . ناتوانی خانواده ها در تامین هزینه های تحصیلی به 
فرض رایگان بودن ثبت نام در مدارس ) که البته می دانیم 
چنین نیست  ( از پوشاک گرفته تا خرید کتاب و دفتر و لوازم 
التحریر، هزینه رفت و آمد آنان از یک سو و ضعف مالی در تهیه 
حداقل نیازهای خوراکی خانوارکه به سوء تغذیه و افت تحصیلی 
کودک  و در نهایت ترک تحصیل او می انجامد ، همه عواملی 
است که والدین را وا میدارد که از کودکانشان به عنوان بازوهای 
کمکی تحصیل مال و نه تحصیل درس بهره وری نموده و اگر 
دستی برایجاد فرصت تحصیلی کودکانشان یافتند این فرصت 
را تا مقطعی کوتاه برای پسرانشان قائل شوند و دختران را در 
کودکی پای سفره عقد نشانده و از شیربهایش به عنوان کمک 
مالی خانواده استفاده کنند . فقراین خانواده ها را وادار می کند 
که آینده فرزندانشان را دور از سوادآموزی و در بازار کار یا خانه 
شوهر چاره اندیشی کنند  . در واقعیت امر کودکان بازمانده 
از تحصیل نه به دلیل فرار از درس بلکه در تبعیض طبقاتی، 
فقر فرهنگی و سایر محدودیت ها و محرومیت ها از تحصیل 
بازمانده اند و به جمعیت نان آوران خانوار یا سرپرست خانواده 
پیوسته اند . دربروز و افزایش هرساله این فاجعه دردناک جای 
خالی سازمان های حمایتی ، رفاهی و فرهنگی در کنار آموزش 
و پرورش کشور به وضوح پیداست زیرا به طور عمده دلایل 
اقتصادی و دیدگاه جنسیتی ناشی از ضعف فرهنگی در جامعه 
به ویژه در مناطق کم برخوردار و مرزی موانع تحصیل کودکان 
۶ تا ۱8 سال به خصوص دختران شده است . این در حالی 
است که کشور ما جزو کشورهایی که قانون آموزش اجباری 
در  کودکان  عدم حضور  انگاری  بحث جرم  و  دارد هست  را 
مدرسه توسط والدینشان در لایحه حمایت از حقوق کودکان و 
نوجوانان تصویب شده است ؛ قانونی که ضمانت اجرایی ندارد 
!! کودکان گل فروش و اسپنددود به دوست سر چهار راه ها ، 
دخترکانی که در کودکی مادر شده و همسر مردانی چندبرابر 
سن خود شده اند ، کودکان و نوجوانانی که به جای کلاس 
درس سر از کانون های اصلاح و تربیت درآورده اند همه ره 
آورد سیاست های بی تفاوتی و بدون برنامه و اهمال کارانه 
مسئولینی است که سرمایه های ملی را به جای هدایت در 
مسیرهای فرهنگی و آموزشی و اقتصاد مالی عادلانه با تقسیم 
ناعادلانه ، اجحاف ، اختلاس و کم کاری و هزینه کرد اشتباه 
حیف و میل کرده و به صاحب و نیازمند اصلی نرسانده اند و 
دربروز این فاجعه تلخ اجتماعی مقصرند ؛ مقصرانی که هرگز 

توبیخ ، بازداشت و مجازات نمی شوند ؟؟!!/زهره ترکمانی

سردار رادان: 
انفجار کرمان پیچیدگی های 

خاصی دارد
سردار احمدرضا رادان  در نشست کمیسیون عملیات پلیس 
کرمان ضمن واکاوی دقیق حادثه تروریستی گلزار شهدا و ابراز 
همدردی مجدد با خانواده شهدا و مجروحان این حادثه افزود: 
این رخداد ناجوانمردانه و آسمانی شدن مریدان سردار دل ها 
در دیار فرمانده شهید نشان از ضعف و ناتوانی دشمنان قسم 
خورده است.وی تصریح کرد: این امت صبور، ایثارگر و ولایی 
از خیلی وقت پیش شاهد قطعه قطعه شدن پیکر فرزندان این 
آب و خاک در جنگ تحمیلی مقابل دشمنان قسم خورده 
انقلاب بوده اند و هیچگاه احساس شکست و هراسی نخواهند 
داشت.سردار رادان با اشاره به اینکه عملیات تروریستی دشمن 
از رویدادهای پرشمار زمان انقلاب و جنگ بوده اند، افزود: در 
رخداد گلزار شهدای کرمان چینش و ایفای نقش واحدهای 
اورژانس، هلال احمر، آتش نشانی، پلیس و دیگر یگان های 
بوده و در زمان وقوع  بر اساس طرح عملیاتی خود  امدادی 
اما در وقوع  انجام دادند  توان داشتند  انفجار هم هر چه در 
اینگونه عملیات، پیچیدگی های خاصی وجود دارد که باید 
در ابعاد مختلف احصا شود.فرمانده کل انتظامی کشور تصریح 
کرد: در این میان حضور شهدایی از مجموعه انتظامی در شمار 
دیگر شهدا و مکان های گردهمایی مردم حامل این نکته است 
که پلیس در تمامی عرصه ها حضور شبانه روزی دارد و تنها 
زمانی این حضور حس می شود که چنین مواردی رخ می دهد 
و بیش از پیش به اهمیت دو نعمت پنهان امنیت و سلامت پی 
می بریم.سردار رادان با تاکید بر اهتمام کامل مجموعه انتظامی 
به منظور دلجویی و رسیدگی بی وقفه به امور خانواده شهدای 
انتظامی و همچنین همکاری همه جانبه با خانواده سایر شهدا 
و مجروحان، تأکید کرد: در این زمینه ضمن واکاوی دقیق این 
حادثه تروریستی، خود را خادم و جان فدای مردم می دانیم.

وی از مردم عزیز کشورمان خواست ضمن حفظ هوشیاری 
در مقابل هجمه های آشکار و پنهان دشمنان میهن عزیزمان، 
هرگونه مورد خاص و مشکوک را به پلیس و دیگر نهادهای 
امنیتی گزارش کنند.همچنین فرمانده کل انتظامی کشور با 
خانواده شهدای انتظامی حادثه تروریستی گلزار شهدا کرمان و 
خانواده شهیدان مهدی علوی، محمد پورشیخعلی و رضا مداح 

دیدار و از همسر و فرزندان این شهدا دلجویی کرد.
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خبر خبر

گروه سلامت:  تغییر آدرس بازار سیاه دارو و 
به  مروی  کوچه  و  ناصرخسرو  از  مکمل 
سکوهای اینترنتی و فضای مجازی؛ جنجالی 
که در گیر و دار گرفتاری های تامین دارو و 
دارو  و  غذا  سازمان  برای  شیرخشک، 
دردسرساز شده و این در شرایطی است که 
با  برخورد  در  همچنان  سازمان  این  دست 
برابری  چند  قیمت های  و  غیرمجاز  فروش 

داروها در بازارهای غیررسمی، بسته است.
نیز  اینترنتی  سکوهای  که  است  مشخص 
مانند هر کسب و کار دیگری با نگاه »فروش« 
و کسب درآمد، وارد مقوله ای نظیر »دارو« 
به  داروسازان  نگاه  با  که  موضوعی  شده اند؛ 
»ارایه« دارو به عنوان کالایی سلامت محور در 
تناقض است و همین موضوع هم مسبب بروز 
چالش ها و نابسامانی هایی در بازار حساس و 

البته پیچیده دارو شده است.
ادامه از شماره قبل

دستِ کوتاه سازمان غذا و دارو در برخورد با 
تخلفات

وی همچنین درباره نحوه برخورد سازمان غذا 
و دارو با این تخلفات می گوید: متاسفانه دست 
برای  دارو  و  غذا  سازمان  و  سلامت  نظام 
برخورد با عوامل متخلف بسته است؛ حتی 
اختیارات سازمان در برخورد با یک داروخانه 
عدالت  دیوان  ابلاغ  استناد  به  هم  متخلف 
اداری، به یک تذکر شفاهی محدود است و نه 
بیشتر؛ این  موارد جزو مخاطراتی است که بر 

سلامت مردم تاثیر جدی می گذارد.
فضای  در  اما  نیست  داروخانه  در  دارو  چرا 

مجازی هست؟
پیکانپور ادامه می دهد: برخی می گویند چرا 
فلان دارو در داروخانه نیست اما در فضای 
می رسد؛  فروش  به  ناصرخسرو  و  مجازی 
مشخص است که این موارد قاچاق یا داروی 
تقلبی است؛ دستگاه های مربوطه ابزار برخورد 
دهند،  قرار  بهداشت  وزارت  اختیار  در  را 
برخورد  با متخلف  بهداشت  وزارت  چنانچه 
نکرد، آن وقت مواخذه کنند؛ این درحالیست 
که اکنون مشخصا در موضوع فروش اینترنتی 
دارو و تخلفاتی که صورت گرفته، از ما پاسخی 
و  نداده ایم  آن  به  مجوزی  که  می خواهند 

اختیاری هم برای برخورد با آن نداریم.
نظارت های  می گویند  برخی  می افزاید:  وی 
پیشینی  نظارت های  جایگزین  باید  پسینی 
زنجیره  اجازه دهید تخلفی در  یعنی  شود؛ 
تامین رخ دهد بعد با آن برخورد کنید؛ این 
اقتصاد  تقدم  یعنی  این  که  درحالیست 
دیجیتال بر سلامت مردم و به هیچ عنوان 
نمی توان با این ادبیات در حوزه سلامت رفتار 

کرد.
مدیرکل دارو و مواد تحت کنترل سازمان غذا 
و دارو ادامه می دهد: علیرغم آنکه معاون اول 
بحث  در  که  دارند  تصریح  جمهور  رییس 
تکنولوژی دارورسانی درب منزل باید الزامات 
برخی  اما  شود،  رعایت  سلامت  به  مربوط 
نهادها، سازمان غذا و دارو را به ترک فعل 
تهدید می کنند و از طرفی دیگر هم وزارت 
بهداشت  وزارت  که  می کند  اذعان  اقتصاد 
شکایتی از تخلفات پلتفرم ها نکند! انتظار از 

مسوولان مربوطه چه در دولت و چه مجلس 
آن است که گره از کار مردم باز شود. باز هم 
تاکید می کنیم که عملیاتی شدن توزیع دارو 
از طریق سکوها و کسب و کارهای اینترنتی 

نیازمند الزاماتی است که باید رعایت شود.
جایی  به  که  صداهایی  و  شکایات  انبوه 

نمی رسد
وی به انبوه گزارشات فروش آنلاین دارو که با 
نقص تضمین سلامت و اصالت کالا همراه 
بوده اشاره می کند و می گوید: در این زمینه 
پلیس فتا مرتبا گزارشات مرتبط را با ما مکاتبه 
می کند؛ اما در این میان متاسفانه صدای بیمار 
به جایی نمی رسد؛ چراکه مبداء تامین دارو در 

اغلب موارد مشخص نیست. 
بنابراین در این زمینه باید مبنا صحبت های 
دکتر مخبر _ معاون اول رییس جمهور باشد؛ 
به این ترتیب که کار با تولیت وزارت بهداشت 

و رعایت سلامت مردم توسعه یابد.
مدیرکل دارو و مواد تحت کنترل سازمان غذا 
شبکه  یک  است  قرار  اگر  می گوید:  دارو  و 
اصولی پیش روی نظام سلامت قرار گیرد، 
الگوی NHS دیجیتال را ببینند و ملاحظه 
کنند که مثلا در انگلستان چه اتفاقاتی دارد 
می افتد؛ به طوری که اطلاعات کدبندی شده 
در اختیار یک شبکه قرار می گیرد؛ نه اینکه 
دیتای خام در اختیار شبکه ای قرار گیرد که 
این میزان تخلف داشته و شکایت قضایی هم 
الزامات سلامت  از آن صورت گرفته است. 
اقتصاد  ماجرای  ذبح  نمی توان  را  مردم 

دیجیتال و منافع اقتصادی کرد.
وی می افزاید: برخی ممکن است بگویند »در 
صورت عدم صدور مجوز، پلتفرم ها زیرزمینی 
فعالیت خواهند کرد«؛ این منطقی نادرست 
است؛ به عنوان مثال مگر می توان مواد مخدر 
را مجوز داد تا زیرزمینی نباشد؟ اتفاقا آن چه 
مخاطره  و  است  سلامت  به  مربوط  که 
نظارت حاکمیت  تحت  باید  دارد،  سلامتی 

عرضه شود.
ورود مشروط سکوهای اینترنتی به »حمل« 

دارو
پیکانپور با تاکید بر اینکه سلامت مردم را بر 
سر این موضوعات معامله نمی کنیم، می گوید: 
تاکید کرده ایم که در ماجرای ورود سکوهای 
اینترنتی به دارورسانی درب منزل، الزامات در 
چارچوب مربوطه باید رعایت شود؛ به طوری 
که حفاظت و حراست از اطلاعات بیماران 
ثبت درخواست  امکان  بیمار  گیرد،  صورت 
الکترونیک در  بر اساس کد نسخه  را  خود 
سامانه داشته باشد، مراکزی که عرضه کننده 

محصول هستند اطلاعات مربوط به شرکت 
در  بیمار  و  دهند  ارایه  بیمار  به  را  تولیدی 
سامانه یکپارچه دیتا را ملاحظه و انتخاب کند 

که از کدام مرکز سرویس بگیرد.
می خواهد  اگر  پتلفرم  می کند:  تاکید  وی 
مداخله ای داشته باشد تنها در نقش »حمل« 
خواهد بود. در این راستا باید طرف قرارداد با 
داروخانه شود و به صورتی شفاف و واضح 
مشخص  باکس  و  استاندارد  با  را  محصول 
تحویل بگیرد و تحویل بیمار دهد و پاسخگوی 

هر گونه اعتراضی در این حوزه نیز باشد.
امکان بارگذاری نسخه های جعلی

نخسه های جعلی و داروهای تقلبی؛ برخورد 
سازمان غذا و دارو چگونه است؟

بازرسی  ادامه دکتر رستمی - مدیرکل  در 
سازمان غذا و دارو نیز با تاکید بر اینکه در 
دارورسانی درب  و  اینترنتی  ماجرای عرضه 
منزل، داروخانه باید دارو را »عرضه« و پلتفرم 
با رعایت پروتکل های مربوطه، »حمل« کند، 
درباره نحوه ورود این سازمان به تخلفات و 
پلتفرم های  از  گرفته  صورت  شکایت های 
فروش دارو، می گوید: متاسفانه در اغلب موارد 
و  است  نامشخص  داروها  این  تامین  مبداء 
جایی  به  شکایت  برای  مشتری  دست 
نمی رسد. از طرفی هم وقتی اپلیکیشنی از 
سازمان غذا و دارو مجوزی ندارد، در زمینه 
برخورد با تخلفات نیز چه کاری از این سازمان 
برمی آید؟ در خصوص فروش اینترنتی مکمل 
فروش  دارای  داروخانه های  به  تنها  هم 
و  سایت ها  به  نه  داده ایم  جواز  اینترنتی، 

اپلیکیشن ها.
داروهای  انواع  فروش  از  انتقاد  با  نیز  وی 
»نسخه ای« فاقد اصالت و با قیمت های چند 
برابر و همچنین تبلیغ انواع داروها و ایجاد نیاز 
پلتفرم ها  برخی  طریق  از  افراد  در  القایی 
که  می کنند  ادعا  پلتفرم ها  این  می گوید: 
اینکه داروی ۷۷  آیا  را دارند،  دغدغه مردم 
هزار تومانی را ۴۹۵ هزار تومان فاکتور کنند 
یا زادیتن )ضد حساسیت( ۶۲هزار تومانی که 
مشابه داخلی آن به وفور در بازار وجود دارد را 
معنای  به  کنند،  فاکتور  تومان  ۶۵۰هزار 

دغدغه مردم داشتن است؟
گران فروشی چند برابری »زادیتین«

رستمی با انتقاد از گران فروشی چند برابری 
داروها در پلتفرم ها می افزاید: طبق ماده ۱۹ 
قانون تعزیرات حکومتی، دارو باید با قیمت 
همین  بر  و  شود  ارایه  متقاضی  به  رسمی 
اساس در حوزه دارو حتی »تخفیف« را هم 
به رسمیت نمی شناسیم؛ این درحالیست که 

این پلتفرم ها صراحتا اعلام کرده اند مثلا ۳۰ 
درصد یا مبالغی این چنینی اضافه بر قیمت 
مصوب را به عنوان کارمزد دریافت می کنند.

مدیرکل بازرسی سازمان غذا و دارو همچنین 
به معضل امکان بارگذاری نسخه های جعلی 
اشاره  دارو  آنلاین  فروش  پلتفرم های  در 
غیرقانونی  فعالیت  می دهد:  ادامه  و  می کند 
پلتفرم ها همه زنجیره تامین و توزیع دارو و 
الزامات آن از اصالت محصول گرفته تا قیمت، 
کنار  را   ... و  بیمار  نسخه صحیح، سلامتی 
گذاشته است. در این زمینه می توان به ارسال 
از  داستینکس  نسخه ای  داروی  قاچاق  نوع 
سوی یکی از این پلتفرم ها اشاره کرد؛ دارویی 
که مصرف بدون نسخه ندارد و در شرایط 
که  درحالیست  این  می شود.  تجویز  خاص 
طبق بند ب ماده ۶ قانون تجارت الکترونیک 
»هر گاه وجود یک نوشته از نظر قانون لازم 
باشد )مانند نسخه( داده پیام در حکم نوشته 
است؛ مگر در فروش مواد دارویی به مصرف 

کننده نهایی.«
مدیرکل بازرسی سازمان غذا و دارو با بیان 
گذشته،  انقضا  تاریخ  داروهای  عرضه  اینکه 
و  جنین  سقط  داروهای  قاچاق،  داروهای 
داروهای مخدر برخی از پرونده های قضایی 
وجود  با  که  می کند  تاکید  پلتفرم هاست؛ 
دست بسته سازمان غذا و دارو در برخورد با 
این تخلفات، اما همچنان در تعامل با پلیس و 
قوه قضاییه مکاتبات کارشناسی و پیگیری ها 
جهت رسیدگی به شکایات و البته ساماندهی 
سوی  از  دارو  آنلاین  فروش  آشفته بازار 

سکوهای اینترنتی، در حال انجام است.
قانونی، حوزه  بندهای مختلف  در هر حال 
سلامت و مشخصا دارو را از شمولیت دیگر 
کالاها مستثنی کرده اند؛ به عنوان مثال طبق 
مبداء،  الکترونیک،  تجارت  قانون   ۳۳ ماده 
مقصد و هویت و قیمت باید مشخص باشد؛ 
این  ماجرای  در  آیا  است  آن  سوال  حال 
سوی  از  دارو  اینترنتی  فروش  روزهای 
پلتفرم ها، مبداء تامین دارو مشخص است؟ 
موضوعی که مسوولان سازمان غذا و دارو نیز 

بر آن تاکید و البته گلایه دارند.
از طرف دیگر طبق ماده ۶۰ قانون تجارت 
الکترونیک، ذخیره، پردازش و توزیع داده ها 
باید در اختیار وزارت بهداشت باشد؛ بنابراین 
بیماران طبق  اسناد و داده های  از  حفاظت 
بخش  دسترسی  و  است  حاکمیتی  قانون، 

خصوصی به آن، محل اشکال است.
قانون تعزیرات حکومتی،  یا طبق ماده ۱۵ 
عرضه و فروش دارو باید با حضور مسوول فنی 
باشد؛ آیا فروش دارو در سکوهای اینترنتی در 

حضور مسوول فنی است؟
همچنین طبق ماده ۱۸ ضوابط اختصاصی 
مبارزه با قاچاق اقلام دارو، خرید، فروش و 
فضای  طریق  از  مشمول  کالاهای  عرضه 
مجازی منوط است به اخذ مجوز از سازمان 
غذا و دارو و سازمان توسعه تجارت الکترونیک. 
از  دارو  فروش  برای  اینترنتی  سکوهای  آیا 
سازمان غذا و دارو مجوز دارند؟ سوالاتی که 
لازم است پلتفرم های فروش آنلاین دارو به 

آنها پاسخ دهند./زهرا روز بروزی

دردسر »ناصرخسروِ«مجازی برای »دارو« سردار کمالی مطرح کرد؛
لزوم تلاش سربازان برای پیروزی 
در مرحله نهایی مسابقات مهارتی

سردار موسی کمالی مشاور عالی فرمانده قرارگاه مرکزی مهارت آموزی 
کارکنان وظیفه نیروهای مسلح در مراسم اختتامیه مسابقات مهارتی 
کارکنان وظیفه وزارت دفاع و پشتیبانی نیروهای مسلح که در مرکز 
تربیت و آموزش شهدای جوادنیا قزوین برگزار شد اظهار کرد: اولین 
مسابقه مهارتی کارکنان وظیفه نیروهای مسلح با شعار سربازان ماهر، 
پنجه های کارآمد و اشتغال مؤثر در حال برگزاری است.وی با بیان اینکه 
بیکاری و اشتغال یکی از مهم ترین دغدغه ها و مشکلات موجود در میان 
جوانان است افزود: وظیفه اصلی نیروهای مسلح دفاع از کیان اسلام، 
انقلاب و میهن اسلامی است، اما به دلیل اهمیت موضوع مهارت آموزی 
نیروهای مسلح به موضوع ورود پیدا کرده اند تا بتواند به دغدغه خانواده ها 
و جوانان که بحث اشتغال هست پاسخ دهند.مشاور عالی فرمانده قرارگاه 
مرکزی مهارت آموزی کارکنان وظیفه نیروهای مسلح ادامه داد: در 
نیروهای  تمامی سازمان های  در  آموزی  مهارت  قرارگاه  راستا  همین 
مسلح تشکیل شد و امروز ۶ سال است که از تشکیل قرارگاه ها می گذرد.

سردار کمالی بیان کرد: تا امروز به بیش از ۱ میلیون و ۴۵۰ هزار سرباز 
وظیفه گواهینامه مهارتی ارائه شده است. امروز به جایی رسیده ایم که 
می توانیم این آموزش مهارتی را به مسابقه بگذاریم و امسال اولین دوره 
مسابقات مهارتی در داخل نیروهای مسلح در حال برگزاری است و 
برنامه ریزی خواهیم کرد که سال های آینده این مسابقات استمرار یابد 
و حتی سربازان وظیفه در مسابقات کشوری نیز بتوانند با سایر جوانان 
همان  یا  نهایی  نیمه  مرحله  اختتامیه  امروز  گفت:  کنند.وی  رقابت 
این  برگزیدگان  و  است  وظیفه  کارکنان  مهارتی  مسابقات  سازمانی 
مسابقات به مرحله پایانی راه پیدا کردند.مشاور عالی فرمانده قرارگاه 
مرکزی مهارت آموزی کارکنان وظیفه نیروهای مسلح افزود: سربازان 
باید تلاش کنند تا در مرحله نهایی نتیجه مناسبی کسب کنند.سردار 
کمالی تاکید کرد: نیروهای مسلح در کاری ورود پیدا کنند باید در آن 
کار سربلند و سر افراز و پیروز بیرون بیایند و مهارت آموزی در نیروهای 
مسلح باید به جایی برسد که همه به کیفیت آموزش ها احسنت بگویند 
و سربازان بعد از طی کردن دوره های مهارتی و کسب مدرک، بتوانند به 
اشتغال برسند.وی ادامه داد: آموزش های مهارتی با همکاری دستگاه های 
از سوی  نیز  مهارتی  دوره های  گواهینامه  و  می شود  برگزار  مختلفی 
سازمان های متولی امر ارائه می شود.مشاور عالی فرمانده قرارگاه مرکزی 
مهارت آموزی کارکنان وظیفه نیروهای مسلح با بیان اینکه نیروهای 
مسلح برای کمک به دولت و هموطنان به موضوع مهارت آموزی ورود 
پیدا کرده اند گفت: موضوع مهارت آموزی سربازان جدی گرفته شده و 

بنا داریم سربازان دوره های مهارتی را به خوبی طی کنند.

پرطرفدارترین نام های ایرانی 
در سال 1402 کدامند؟

رئیس سازمان ثبت احوال کشور گفت:در حیطه دختران نام »فاطمه« 
در صدر جدول پرطرفدارترین اسامی قرار دارد و در حیطه پسران هم 
نام »محمد« در صدر پرطرفدارترین اسامی است.هاشم کارگر، معاون 
وزیر کشور و رئیس سازمان ثبت احوال کشور اظهار کرد: در صدر 
پرطرفدارترین اسامی قرار دارد.در حاضر در حیطه دختران نام مبارک 
»فاطمه« در صدر جدول پرطرفدارترین اسامی قرار دارد و در حیطه 
پسران هم نام »محمد« در صدر پرطرفدارترین اسامی است.وی افزود: 
انشالله دستگاه های فرهنگی مرتبط در حوزه »نام« فعالیت بیشتری 
داشته باشند، هر چند ما به سهم خودمان این کار را کرده ایم تا بتوانیم 
استفاده از نام های ارزشمند دینی و با اصلالت در کشور را شاهد باشیم.

رئیس سازمان ثبت احوال کشور با اشاره به استقبال کشورهای اروپایی 
از نام های ائمه اطهار)ع(، عنوان کرد: اخبار جدیدی به دست ما رسیده 
و بیانگر آن است که نام های اسلامی مانند محمد در کشورهای اروپایی 
مورد استقبال قرار گرفته است ما هم در کشور باید تلاش کنیم تا این 
مسیر ادامه یابد.کارگر یادآور شد: در هفته گذشته، سامانه تعاملی »نام« 
را رونمایی کردیم که در این سامانه افراد می توانند نام هایی که مجوز 
دارند را برای نامگذاری فرزندان خود را انتخاب کنند و در عین حال این 
سامانه می تواند پاسخگوی پرسش های مردم درباره معانی، ریشه و 
میزان فراوانی اسامی در کشور باشد.رئیس سازمان ثبت احوال کشور 
و  فاطمه ۱۰هزار  نام  با  دختران  برای  نام  فراوانی  بیشترین  گفت: 
۷۷۱جزء نام منتخب برای انتخاب نام نوزادان دختر متولد شده در 
ایران به ثبت رسیده است.کارگر عنوان کرد: ۴ میلیون و ۴۲۴ هزار و 
۹۷۵ نوزاد دختر به نام مبارک فاطمه در کشور از ابتدا تاکنون نامگذاری 

شده است که بیشترین تعداد در کل اسامی افراد را شامل می شود.

رییس دانشگاه علوم پزشکی کرمان:
حجم بالای مجروحان حادثه کرمان 

به خوبی مدیریت شد
رییس دانشگاه علوم پزشکی کرمان گفت: با توجه به عمق 
درمان  کرمان،  انفجارهای  مجروحان  زیاد  تعداد  و  فاجعه 
مدیریت  خوبی  به  کرمان  های  بیمارستان  در  مجروحان 
شد.مهدی احمدی نژاد با اشاره به ابعاد وسیع جنایت در مسیر 
گلزار شهدای کرمان گفت: از دقایق ابتدایی با فراخوان کردن 
همه پرستاران و پزشکان، علی رغم حجم بسیار بالای مجروحان 
آمادگی بیمارستانها در سطح مطلوبی بود.وی از آمادگی کامل 
بیمارستان های کرمان قبل از حادثه خبر داد و گفت: هم اکنون 
تخت های آی سی یو خالی در بیمارستان های کرمان وجود 
دارد و تمامی اتاق های عمل با جراح های اعصاب، بیهوشی و 
ارتوپد به فعالیت خود ادامه می دهند.لازم به ذکر است وزیر 
بهداشت، درمان و آموزش پزشکی نیز در گفت و گویی ضمن 
اعلام آمار بیش از یکصد و سی عمل جراحی در بیمارستان های 
کرمان طی چند ساعت اولیه حادثه، بیمارستان های کرمان را از 

نظر رسیدگی به مصدومان بسیار موفق ارزیابی کرد.

واحد  عامل شرکت  مدیر  رحمان شجاعی: 
که  زمانی  تا  گفت:  تهران  شهر  اتوبوسرانی 
حمل و نقل عمومی توسعه نیابد نمی توان از 
مردم انتظار داشت که برای کاهش ترافیک و 
تردد  شخصی  نقلیه  وسایل  با  هوا  آلودگی 

نکنند.
ناوگان  نوسازی  روند  درباره  علیزاده  مهدی 
اتوبوسرانی تهران و تأثیر خودروهای شخصی 

بر تشدید آلودگی هوا و ترافیک گفت: کمبود 
وسایل حمل و نقل عمومی ناشی از یک فشار 

۱۰ ساله عدم نوسازی است. 
فشار  نقل عمومی در حال حاضر  و  حمل 
حال  این  با  اما  می کند؛  تحمل  را  زیادی 
قراردادهای زیادی درباره نوسازی اتوبوس ها 
منعقد شده که تا به سرانجام نرسد موضوع 

ترافیک و الودگی هوا حل نمی شود.

شهر  اتوبوسرانی  واحد  شرکت  عامل  مدیر 
تهران با اشاره به اینکه شهرداری تهران در 
حوزه خرید اتوبوس داخلی، قرارداد ساخت 
منعقد  داخلی  سازنده  با  را  اتوبوس   ۲۵۰۰
کرده که بر اساس زمان بندی قرارداد، این 
اتوبوس ها به مرور وارد ناوگان می شوند، افزود: 
همچنین شهردار تهران در سفر اخیرشان به 
 ۲۰۰۰ خرید  مالی  تأمین  قرارداد  چین 

اتوبوس را منعقد کرده و به نظر می رسد تا دو 
هفته آینده این قرارداد نهایی شود و از سال 
تهران  شهر  ناوگان  وارد  اتوبوس ها  آینده، 

شوند.
وی تأکید کرد: به ثمر نشستن این قراردادها 
شبکه  فرسوده  ناوگان  تا  شود  می  باعث 
اتوبوسرانی شهر تهران که حدود ۱۰ سال 

است که نوسازی نشده، چابک تر شود. 

مدیر عامل شرکت واحد اتوبوسرانی شهر تهران در گفتگو  با پیشرو خبر داد:

ورود اتوبوس های چینی به پایتخت از سال آینده

زائران حج واکسن مننژیت تزریق کنند
پریا حاجیان: معاون حج و عمره مرکز پزشکی حج و زیارت جمعیت 
هلال احمر از زائران حج عمره درخواست کرد که قبل از عزیمت به 
سرزمین وحی واکسن مننژیت را تزریق کنند.طاهر درودی معاون حج 
و عمره  مرکز پزشکی حج و زیارت جمعیت هلال احمر گفت: با توجه 
به نزدیک شدن به زمان اعزام زائران حج عمره به حجاج توصیه می کنیم 
قبل از اعزام به سرزمین وحی واکسن مننژیت را تزریق کنند.وی ادامه 
داد: تزریق این واکنس علاوه بر اینکه از بیمار شدن حجاج جلوگیری 
می کند، از انتقال بیماری به خانواده  و اطرافیان بعد از بازگشت به کشور 
هم جلوگیری می کند.معاون حج و عمره مرکز پزشکی حج و زیارت 
گفت: حجاج برای تزریق این واکسن به مراکز واکسیناسیون حج و زیارت 
هلال احمر در استان ها مراجعه کنند.درودی افزود: با توجه به اینکه 

ویروس کرونا فروکش کرده است نیازی به تزریق این واکسن نیست.

وزیر بهداشت:
 رکورد مشارکت مردم در پویش ملی 

سلامت شکسته شد
سیده فاطمه میری: وزیر بهداشت گفت: بیش از ۳۲ میلیون و ۵۰۰ هزار 
نفر در پویش ملی سلامت شرکت کردند و می توان گفت که رکورد 
مشارکت مردم در این پویش شکسته شد.بهرام عین اللهی در حاشیه 
جلسه هیات دولت در جمع خبرنگاران همچنین درباره ورود سویه جدید 
ویروس کرونا به کشور اظهار داشت: ویروس جدیدی به کشور وارد نشده 
است و مردم نگران نباشند.وی در خصوص رفع مشکل تامین شیر خشک 
در کشور یادآور شد: در هر ماه نیاز به پنج میلیون قوطی شیر خشک داریم 
که ماه گذشته ۱۲ میلیون قوطی شیر خشک در کشور توزیع شد.عین 
اللهی اظهار کرد: بنابر آمار، اکنون بیش از نیازمان در کشور شیر خشک 
توزیع شده است و نگرانی در این زمینه نیست.وزیر بهداشت، درمان و 
آموزش پزشکی در مورد نحوه تامین سرم ضمن تاکید بر نبود کمبودی در 
این زمینه گفت: کمبود سرم تاکنون برای ما گزارش نشده است و مشکلی 
در تامین آن نداریم و این محصول با کد تجویز پزشک در داروخانه ها عرضه 
می شود.وزیر بهداشت وی خاطرنشان کرد: یکی از کارهای بسیار خوبی که 
در وزارت بهداشت انجام شد، بحث پویش ملی سلامت بود که تا به امروز 
بیش از ۳۲ میلیون و ۵۰۰ هزار نفر در آن شرکت کرده اند.عین اللهی ادامه 
داد: رکورد شرکت مردم در این پویش شکسته شد و باید از آنان برای 
مشارکت در چنین پویشی که برای سلامت خود آنان است، تشکر کرد.

وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشکی تاکید کرد: امروز سبک زندگی ما 
به خصوص در سطح شهرها و به ویژه شهرهای بزرگ مشکل دارد و میزان 
کم ورزش و مصرف بالای غذاهایی با چربی و نمک بالا، سلامت مردم را 
به مخاطره انداخته است.وی اضافه کرد: درپویش ملی سلامت مشخص 
شد که حدود ۶۷۰ هزار نفر از افراد شرکت کننده از مشکل فشار خون خود 
اطلاع نداشتند و در این پویش از چنین مشکلی مطلع شدند و حدود ۳۵۰ هزار 
نفر نیز از مشکل دیابت خود اطلاع یافتند.عین اللهی اعلام کرد: یکی از مسائل 
مهمی که مردم باید به آن توجه کنند اصلاح سبک زندگی، فعالیت بدنی و 

ورزش است که می تواند از ابتلا به دیابت و فشار خون آنان جلوگیری کند.

در حالی که وزارت آموزش و پرورش دوم دی 
ماه از پایان رتبه بندی معلمان و رسیدگی به 
و  فرهنگیان  برخی  داد،  خبر  آنها  اعتراض 
و  پرسش ها  جدیدالورود  معلمان  بخصوص 
گفته  به  که  دارند  زمینه  این  در  ابهام هایی 
سخنگوی این وزارتخانه، این موارد در سامانه 

گفت وگو مطرح می شود.
وزارت آموزش و پرورش دوم دی ماه پایان 
رتبه بندی معلمان و رسیدگی به اعتراضات 
آنان را اعلام و تاکید کرد که از این پس رتبه 
بندی فرهنگیان بر اساس آیین نامه مصوب 
انجام می شود.این وزارتخانه در عین حال از 
اینترنتی  پایگاه  در  گفت وگو  سامانه  طراحی 
وزارت آموزش و پرورش خبر داد که برای رفع 
سوالات و ابهامات کسانی که درباره رتبه بندی 
ابهام دارند، در این سامانه به همه پرسش ها 

پاسخ داده شود.
در این ارتباط، علی فرهادی سخنگوی وزارت 
آموزش و پرورش تاکید کرد: سامانه اعتراض به 
رتبه بندی به تازگی بسته شده است اما اگر 
فردی سوالی در این زمینه دارد، می تواند آن را 
در سامانه گفت وگو مطرح کند تا کارشناسان 

به آنها پاسخ دهند.
شامل  را  ها  ابهام  و  ها  پرسش  این  وی 

در  یا  مانده  مغفول  که  دانست  موضوعاتی 
چارچوب اعتراضات به مدرکی رسیدگی نشده 
است.فرهادی توضیح داد: سامانه گفت و گو به 
سوال معلمان پاسخ می دهد؛ اگر فرد از پاسخ 
ارایه شده قانع نشد و باز هم ابهام داشت، می 
تواند بار دیگر در سامانه سوال خود را مطرح 
کند.سخنگوی وزارت آموزش و پرورش یادآور 
شد: اگر مشخص شد که موضوعی در رتبه 
بندی مغفول مانده و یا به سند جدیدی برسیم 
به طوری که معلوم شود ما دچار خطا شده ایم، 

آن را بررسی می کنیم.
معاون وزیر آموزش و پرورش در پاسخ به اینکه 
پیشتر اعلام شده بود اگر فردی اعتراض به 

رتبه بندی را ثبت نکرده باشد، دوباره برای ثبت 
اعتراض به او فرصت داده می شود، گفت: این 
موضوع مربوط به معلمان جدید است که به 
براساس  و  اند  آغاز کرده  را  کار خود  تازگی 
مشمول  تدریج  به  رتبه بندی  آیین نامه 
رتبه بندی می شوند و بنابراین ناظر به اعتراضات 
معلمان نیست.طرح رتبه بندی معلمان هدف 
ترمیم  و  تربیت  و  تعلیم  نظام  به  نهادن  ارج 
حقوق فرهنگیان و اعمال تجربیات، توانمندی 
احکام  در  معلمان  های  شایستگی  و  ها 
به  توسعه  ششم  برنامه  در  آنان  استخدامی 
عنوان تکلیف قانونی مصوب شد اما اجرای آن 
در دولت گذشته به تعویق افتاد و سرانجام با 

دستور و پیگیری آیت الله سیدابراهیم رییسی 
رییس جمهور در دولت سیزدهم اجرایی شد؛ 
حوزه  صنفی  تشکل   ۱۲ ماه  دی  یازدهم 
فرهنگیان در نامه مشترکی به رییس جمهور از 
تلاش های وی برای اجرای این طرح قدردانی 
و  آموزش  وزیر  صحرایی  مراد  کردند.رضا 
پرورش در این باره گفته است: دولت سیزدهم 
قانون رتبه بندی فرهنگیان را با ۴۲ هزار و ۵۰۰ 
درصد  و ۲۶  کرد  اجرا  اعتبار  تومان  میلیارد 
این  اجرای  به دلیل  حقوق دریافتی معلمان 

قانون است.
پژوهشگاه  رئیس  محبی  علی  تازگی  به 
مطالعات آموزش و پرورش از تدوین آیین نامه 
جدید رتبه بندی معلمان خبر داده است که بر 
اساس آن معلمان علاوه بر ارزیابی هر چهار 
سال یک بار برای ارتقای رتبه، همانند اساتید 
دانشگاه و برای کسب »پایه علمی« هر سال 
ارزیابی شوند و بر اساس عملکرد سالیانه خود 

»پایه علمی« کسب کنند.
وزارت آموزش و پرورش از نظر تعداد نیروی 
کشور  اجرایی  دستگاه  بزرگترین  انسانی، 
میلیون   ۲.۵ حدود  که  شود  می  محسوب 
نیروی شاغل و بازنشسته دارد که حدود یک 

میلیون نفر از آنها معلم هستند.

ابهامات معلمان در رتبه بندی چگونه پیگیری شود؟

آگهی قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی 

نظر به دستور مواد ۱و ۳ قانون تعیین تکلیف وضعیت اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی مصوب ۱۳۹۰/۹/۲۰ و برابر رای 
و   ۱۴۰۲/۰۹/۲۱  -۱۴۰۲۶۰۳۱۰۰۱۴۰۰۴۱۹۷ شماره 
۱۴۰۲و  /۰۸ /۲۸ -۱۴۰۲۶۰۳۱۰۰۱۴۰۰۳۷۵۴
۱۴۰۲۶۰۳۱۰۰۱۴۰۰۴۱۸۹ – ۱۴۰۲/۰۹/۲۱   هیات مستقر 
شماره  پرونده  کلاسه  به  جویبار  ثبتی  واحد  در 
۱و  ۴ ۰ ۲ ۱ ۱ ۴ ۴ ۱ ۰ ۰ ۱ ۴ ۰ ۰ ۰ ۲ ۲ ۰
۱و  ۴ ۰ ۲ ۱ ۱ ۴ ۴ ۱ ۰ ۰ ۱ ۴ ۰ ۰ ۰ ۲ ۲ ۲
۱۴۰۲۱۱۴۴۱۰۰۱۴۰۰۰۲۲۱ ماده یک قانون مذکور  تصرفات 
فرزند خداوردی  بلامعارض متقاضی حمید جویباری   مالکانه 
نسبت به ۱-  ششدانگ یک قطعه زمین زراعی به مساحت 
۷۸۳۴/۳۷ مترمربع قسمتی از پلاک – فرعی از ۲۰- اصلی واقع 
از محمد  ثبت جویبار خریداری  میانده بخش هفت  قریه  در 
مسعودی ثانی ۲- شش دانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی 
در آن بمساحت ۲۲۷ مترمربع قسمتی از پلاک --- فرعی از ده 
اصلی واقع در جویبار – کلاگرمحله – کوچه مسعودی بخش 
هفت ثبت جویبار خریداری از حسن مسعودی ۳- شش دانگ 
یک قطعه زمین زراعی بمساحت ۱۳۶۱/۱۵ مترمربع قسمتی از 
پلاک --- فرعی از ۱۰- اصلی واقع در قریه جویبار – کلاگرمحله 
– خیابان میستان بخش هفت ثبت جویبار خریداری از اسماعیل 

جلیلی محرز گردیده است
لذا به موجب ماده ۳- قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی 
و ساختمانهای فاقد سند رسمی و ماده ۱۳- آئین نامه مربوطه 
این آگهی در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز از طریق روزنامه محلی 
و کثیرالانتشار در شهرها منتشر و در روستاها رای هیات الصاق 
تا در صورتیکه اشخاص ذینفع به آرای اعلام شده اعتراض 
داشته باشند باید از تاریخ انتشار اولین آگهی در روستاها از تاریخ 
الصاق در محل تا دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت محل وقوع 
ملک تسلیم و رسید اخذ نمایند معترض باید ظرف یک ماه از 
تاریخ تسلیم اعتراض مبادرت به تقدیم دادخواست به دادگاه 
عمومی محل نماید و گواهی تقدیم دادخواست به اداره ثبت 
محل تحویل دهد که در این صورت اقدامات ثبت موکول به 
ارائه حکم قطعی دادگاه است و در صورتی که اعتراض در مهلت 
قانونی واصل نگردد یا معترض ، گواهی تقدیم دادخواست به 
دادگاه عمومی محل ارائه نکند اداره ثبت مبادرت به صدور سند 
مالکیت می نماید و صدور سند مالکیت مانع از مراجعه متضرر 

به دادگاه نمی باشد. شناسه آگهی :۱۶۳۶۵۱۵
تاریخ انتشار نوبت اول ۱۴۰۲/۱۰/۱۶

تاریخ انتشار نوبت دوم :۱۴۰۲/۱۰/۳۰
سقا قاسمی  – رئیس  اداره ثبت اسناد و املاک 
شهرستان جویبار

 آگهی قانون تعیین تکلیف وضعیت اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی 

نظر به دستور مواد ۱ و ۳ قانون تعیین تکلیف وضعیت اراضی 
و ساختمانهای فاقد سند رسمی مصوب ۱۳۹۰/۹/۲۰ و برابر 
مورخ   ۱۴۰۲۶۰۳۱۰۰۱۳۰۱۸۴۹۸ شماره  رای 
۱۴۰۲/۱۰/۰۳ هیات قانون تعیین تکلیف موضوع ماده یک 
قانون مذکور مستقر در واحد ثبتی چمستان تصرفات مالکانه 
و بلامعارض متقاضی آقای / خانم رضا توسلی  فرزند عباس 

نسبت به ششدانگ.
یک قطعه زمین با بنای احداثی / به مساحت ۳۴۲/۲۸ متر 
مربع به شماره پلاک ۷۳۵ فرعی از ۲۵ فرعی از ۴۷ اصلی  
واقع در قریه عبداله  بخش ۱۱ خریداری شده از آقای / خانم 
هادی توسلی مالک رسمی محرز گردیده است لذا به موجب 
و  اراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون   ۳ ماده 
ساختمانهای فاقد سند رسمی و ماده ۱۳ آئین نامه مربوطه 
این آگهی در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز از طریق این روزنامه 
و محلی / سراسری در شهرها منتشر و در روستاها رای هیات 
به آرای اعلام شده  تا در صورتیکه اشخاص ذینفع  الصاق 
اعتراض داشته باشند باید از تاریخ انتشار اولین آگهی و در 
روستاها از تاریخ الصاق در محل تا دو ماه اعتراض خود را به 
 . نمایند  اخذ  رسید  و  تسلیم  ملک  وقوع  ثبت محل  اداره 
معترض باید ظرف یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض مبادرت به 
تقدیم دادخواست به دادگاه عمومی محل نماید و گواهی 
تقدیم دادخواست به اداره ثبت محل تحویل دهد که در این 
صورت اقدامات ثبت موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه است 
و در صورتی که اعتراض در مهلت قانونی واصل نگردد یا 
معترض ، گواهی تقدیم دادخواست به دادگاه عمومی محل را 
ارائه نکند اداره ثبت مبادرت به صدور سند مالکیت می نماید 
و صدور سند مالکیت مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نیست 

. شناسه آگهی: ۱۶۳۵۸۹۸
تاریخ انتشار نوبت اول : ۱۴۰۲/۱۰/۱۶    تاریخ انتشار نوبت 

دوم: ۱۴۰۲/۱۰/۳۰
رئیس اداره ثبت اسناد و املاک چمستان 

عین اله تیموری 
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ملیحه عبدالعلی زاده : مدیرکل فرهنگ 
از  شرقی  آذربایجان  اسلامی  ارشاد  و 
هشت  از  هنرمند  از ۳۰۰  بیش  حضور 
استان کشور در جشنواره تئاتر منطقه ای 
سهند - تبریز خبر داد." سیدمحمدحسین 
بلاغی" در آئین رونمایی از پوستر بیست 
منطقه ای  تئاتر  جشنواره  هشتمین  و 
سهند - تبریز با بیان این مطلب اظهار 
کرد: استان آذربایجان شرقی درطول سال 
شانزده  کننده  برگزار  و  میزبان   14۰2
رویداد ملی، منطقه ای و استانی در حوزه 
هنر نمایش بوده که بخشی از آن توسط 
اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی و بخشی 
توسط دیگر نهادهای فرهنگی برگزار شده 
متعدد  های  جشنواره  وبرگزاری  است 
بالای  ظرفیت  دهنده  نشان  استان  در 
است. آذربایجان شرقی  در  نمایش  هنر 

وی با بیان اینکه تبریز به عنوان یکی از 
قطب های استانی نمایش کشور شناخته 
می شود، افزود: رویدادهای نمایشی در این 
استان با تمام توان برگزار می شود که این 
مسئله موجب شده تا تبریز در این رابطه 
خوش بدرخشد.مدیرکل فرهنگ و ارشاد 
اسلامی استان آذربایجان شرقی با اشاره 
به برگزاری بیست و هشتمین جشنواره 
تئاتر منطقه ای سهند - تبریز، خاطرنشان 
کرد: تئاتر فجر به عنوان اصلی ترین رویداد 
نمایشی همه ساله در ایام دهه فجر برگزار 
می شود که ورودی اصلی این رویداد در 
بخش آثار، در قالب جشنواره های استانی 

و منطقه ای است.
بلاغی ادامه داد: علاوه بر این مسئله، این 
جشنواره فرصتی است که استان ها دور هم 
قرار بگیرند و هنرمندان انتقال تجربیات و 

تعامل سازنده داشته باشند.

دو  منطقه  شهرداری  همکاری  از  وی 
این جشنواره خبر داد  برگزاری  تبریزدر 
و گفت: این جشنواره از 1۷ تا 1۹ دی 
برگزار  تبریز  شهر  تئاتر  در  امسال  ماه 
می شود و روزانه شش اجرا در تئاتر شهر 
خواهیم داشت.بلاغی گفت:  در مجموع 
1۸ اجرا در این جشنواره به روی صحنه 
و  صحنه ای  گروه   1۸ رفت؛  خواهند 
استان های  از  خیابانی  تئاتر  گروه   11
آذربایجان غربی، خراسان رضوی، گیلان، 
اردبیل، زنجان، کردستان، قزوین و همدان 
در این جشنواره حضور خواهند داشت.وی 
همچنین از اجرای نمایشهای خیابانی این 
جشنواره در مکانهای فرهنگی و تجاری 
خبر داد.بلاغی از حضور ۳۰۰ هنرمند از 
هشت استان کشور در این جشنواره خبر 
برگزاری جشنواره  داد و گفت: در طول 
کارگاههای موضوعی نیز با حضور اساتید 

هنر نمایش برگزار خواهد شد.
اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  مدیرکل 

آذربایجان شرقی گفت: بر اساس قاعده 
جشنواره های تئاتر منطقه ای، گروه های 
نمایشی منتخب آذربایجان شرقی در این 
گروه  پنج  بلکه  ندارند  حضور  جشنواره 
منتخب از این استان  در جشنواره تئاتر 

منطقه ای خاوران مشهد  شرکت دارند.
وی با دعوت از هنرمندان، اهالی فرهنگ 
و هنر و عموم مردم استان به ویژه تبریز 
برای دیدن این نمایش ها، یادآور شد: گروه 
های منتخب جشنواره های تئاتر منطقه 
ای کشور به جشنواره ملی تئاتر فجر راه 
می یابند.وی با اشاره به رونق هنر تئاتر 
در آذربایجان شرقی گفت: در طول سال 
گذشته درمجموع 42 نمایش در شورای 
گرفته  قرار  بررسی  مورد  استان  نمایش 
بود که این رقم امسال و در شش ماهه ی 
نخست سال به 14۳ نمایش افزایش یافته 
است و در کل ما به دلیل تعدد نمایش ها 

برای اجرا با کمبود مکان مواجه هستیم.
مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان 

و  سخت افزاری  گسترش  از  همچنین 
توسعه پلاتوها و سالن های نمایش استان 
تبریز  میزبانی  از  داد.وی همچنین  خبر 
برای جشنواره فیلم، موسیقی و هنرهای 

تجسمی فجر در روزهای آتی خبر داد.
جشنواره  از  دوره  این  افزود:  بلاغی، 
تئاتر منطقه ای با مشارکت و همکاری 
شهرداری منطقه 2 تبریز برگزار می شود 
و بیش از هفت میلیارد ریال جوایز برای 
نمایش های برتر این دوره در نظر گرفته 

شده است.
در ادامه موسی علیپور، مدیر منطقه دو 
کار  روی  از  پس  گفت:  تبریز  شهرداری 
از  یکی  شهری  جدید  مدیریت  آمدن 
برنامه ها بحث تغییر در روش مدیریتی بود 
و معتقد هستیم یک شهر با رویدادهای 

فرهنگی و هنری زنده و پویاست.
با  را  شهرها  دنیا  تمام  در  افزود:  وی 
هنرمندان و بزرگان آن می شناسند نه 
با ساختمانها و پل های عظیم آن و اینکه 
شهری بر سر زبانها باشد مرهون بزرگان 
برگزاری  گفت:  است.علیپور  شهر  آن 
تبریز،  در  هنری  و  فرهنگی  رویدادهای 
در شناساندن و مطرح شدن نام و آوازه 
این شهر به مردم سایر نقاط کشور نقش 
و  همراهی  از  کند.وی  می  ایفا  بسزایی 
همکاری مجموعه شهرداری با اداره ارشاد 
خبر داد و  گفت: تئاتر به عنوان هنری پویا 
می تواند در یادها و خاطره ها نقش بندد و 
تاثیرگذار باشد.در این مراسم پوستر بیست 
منطقه ای  تئاتر  جشنواره  هشتمین  و 
سهند رونمایی شد.گفتنی است بیست و 
هشتمین جشنواره تئاتر منطقه ای سهند 
– تبریز از هفدهم تا نوزدهم دی ماه جاری 

در تبریز برگزار خواهد شد.

حضور بیش از 300 هنرمند از هشت استان کشور در جشنواره تئاتر منطقه ای سهند – تبریز ؛

تبریز از قطب های استانی نمایش در کشور است

سمانه محمدزاده ثانی: مدیر امور طیور، زنبور عسل و کرم 
ابریشم سازمان جهاد کشاورزی خراسان شمالی از افزایش 
1۷/۵ درصدی جوجه ریزی در مرغداری های استان خبر 
داد و گفت: در ۹ ماهه سال جاری هشت میلیون و ۷۵۳ 
نسبت  انجام شد که  استان  در  قطعه جوجه ریزی  هزار 
به مدت مشابه سال گذشته 1۷.۵ درصد افزایش یافت.

علیرضا صادق با بیان اینکه روند جوجه ریزی در سطح 
استان مطلوب است و در این راستا هیچ محدودیتی وجود 
ندارد تصریح کرد: 12۰ واحد مرغداری با ظرفیت تولید 
سه میلیون و ۳۵2 هزار قطعه در هر دوره در سطح استان 
وجود دارد که 11۰ واحد مرغداری با ظرفیت هر دوره سه 

میلیون و 1۰۰ هزار قطعه جوجه ریزی فعال است.
اختصاص 1۵0 هزار قطعه جوجه وارداتی

مدیر امور طیور، زنبور عسل و کرم ابریشم سازمان جهاد 
جهاد  وزارت  کرد:  تصریح  شمالی  خراسان  کشاورزی 
کشاورزی برای تامین جوجه یک روزه اقداماتی از جمله 
اختصاص جوجه های وارداتی برای استان ها دارد که در 
این رابطه 1۵۰ هزار قطعه به استان اختصاص داده شد.وی 
قطعه  هزار  اختصاص 2۰۰  برای  لازم  پیگیرهای  افزود: 
جوجه یک روزه وارداتی در مرحله دوم از سوی سازمان 

جهاد کشاورزی انجام شده است.
صادق با بیان اینکه مرغداران در حال حاضر در تامین 
نهاده های مورد نیاز هیچ مشکلی ندارد گفت: وزارت جهاد 
کشاورزی در این خصوص خریدهای وارداتی انجام داده 
است و مرغداران از طریق سامانه بازارگاه نسبت به خرید 

این نهاده ها اقدام کنند.

با  گفت:  و  کرد  تاکید  استان  مرغ  رونق صنعت  بر  وی 
توجه به اینکه نگاه ویژه ای برای تامین گوشت مورد نیاز 
شهروندان وجود دارد به این صنعت نیز باید توجه شود 
که از بانک های عامل می خواهیم تا تسهیلات مورد نیاز 
مرغداران برای ایجاد، توسعه و خرید تجهیزات مورد نیاز 

اختصاص دهند.
مدیر امور طیور، زنبور عسل و کرم ابریشم سازمان جهاد 
کشاورزی خراسان شمالی در بخش دیگری از سخنانش 
از واحد های مرغداری که تاکنون گازرسانی نداشته اند 
خواست برای این مهم به شرکت گاز مراجعه کنند و این 
واحدها تا پایان امسال مهلت دارند از تسهیلات گازرسانی 
استفاده کنند.سرانه مصرف گوشت مرغ در خراسان شمالی 

2۶ کیلوگرم است.

افزایش 1۷/۵ درصدی جوجه ریزی در مرغداری های خراسان شمالی 

گاز  شرکت  مدیرعامل  زاده:  عبدالعلی 
استان آذربایجان شرقی گفت: مصرف گاز 
نیروگاه های استان در ۹ ماهه امسال ۳.۶ 
درصد ) معادل ۷1 میلیون مترمکعب ( 
نسبت به مدت مشابه سال گذشته افزایش 
ماهه  مصرف ۹  گفت:  کمالی  یافت.نادر 
سال گذشته نیروگاه های استان در حدود 
یک میلیارد و ۹۰۰ میلیون متر مکعب بود.

وی با اعلام اینکه در در ۹ ماه سال جاری 
صنعتی  های  بخش  گاز  مصرف  میزان 
و  پالایشگاه   ، فولاد  ها،  نیروگاه  شامل 
ادامه  است،  داشته  افزایش  پتروشیمی 
داد: بیشترین افزایش مصرف مربوط به 
بخش فولاد با 1۸.۹ درصد افزایش نسبت 
به مدّت مشابه سال قبل است.کمالی با 
بیان اینکه هم اکنون۶4 درصد مصارف 
اختصاص  خانگی  بخش  به  استان  گاز 
دارد، گفت: ضرورت دارد با فرهنگ سازی 

این  هدررفت  از  ها،  خانواده  آموزش  و 
ایجاد  در  مهمی  نقش  که  ملیّ  سرمایه 
های  زیرساخت  ارتقای  و  افزوده  ارزش 
کنیم. جلوگیری  دارد،  استان  اقتصادی 

مدیرعامل شرکت گاز استان خاطرنشان 

کرد: مدیریت مصرف گاز در بخش خانگی 
بهره  و  مصرفی  خوش  پاداش  بر  علاوه 
مندی از طرح های تشویقی، زمینه حذف 
محدودیت مصارف بخش های صنعتی و 

نیروگاهی را نیز در پی خواهد داشت.

رییس دیسپاچینگ شرکت استان هم به 
ایرنا گفت: میانگین مصرف روزانه نیروگاه 
مکعب  متر  میلیون  هشت  استان  های 
است.کاظم طلوعی اعلام کرد: مصرف گاز 
در استان در بخش های مختلف به ۳۷ 

میلیون متر مکعب رسید .
گذشته  سال  در  کرد:  خاطرنشان  وی 
مصرف  حجم  بیشترین  میانگین  بطور 
گاز استان به بخش خانگی با 4۰ درصد 
از کل مصرف و نیروگاه ها با 21 درصد 
مصرف و بخش های صنعتی و جایگاه ها 
با ۳2 درصد و ۷ درصد بخش دولتی و 
است. داشته  اختصاص  مصرف  تجاری 

آذربایجان شرقی دارای سه نیروگاه تبریز، 
سهند و صوفیان با ظرفیت تولید بیش از 
2 هزار مگاوات برق است که در حدود 
هشت میلیون متر مکعب در شبانه روز 

گاز مصرف می کنند.

 مدیرعامل شرکت گاز استان آذربایجان شرقی :

مصرف گاز نیروگاه های آذربایجان شرقی 3.۶ درصد 
افزایش یافت

معاون خدمات شهری شهرداری قم: 
سالانه ۷هزار میلیارد ریال برای 

فضای سبز و جمع آوری پسماند در 
قم هزینه می شود

و  شهری  خدمات  معاون  پیشرو:  -خبرنگار  قم 
محیط زیست شهرداری قم گفت: سالانه چهار هزار 
میلیارد ریال برای جمع آوری پسماند و سه هزار میلیارد 
ریال نیز جهت نگهداری فضاهای سبز شهری هزینه 
کرد:  خاطرنشان  مقدم  اصفهانیان  می شود.مهدی 
هم اینک بیش از سه هزار نیروی خدماتی در حوزه 
جمع آوری روزانه ۷۰۰ تن زباله فعال هستند، همچنین 
روزانه 2۸ میلیون مترمکعب از سطح معابر شهری قم 
اولین کلان شهری  قم  پاک سازی می شود.وی گفت: 
است که دفن زباله های شهری را به صفر رسانده و با 
فعال کردن سیستم های پردازش پسماند، زباله ای در 
شهر قم دفن نمی شود.وی بیان داشت: ارتقای کیفیت 
محیط زیست شهری و برخورداری مردم از محیطی 
زیست پایدار و مطلوب هدف اصلی معاونت خدمات 
شهری شهرداری قم است.اصفهانیان مقدم گفت: در 
راستای ارتقای سرانه های فضای سبز، قم با دارابودن 
4۰۰ بوستان و 2۸ میلیون سطح عرصه فضای سبز در 

رتبه سوم کشور قرار دارد.
افتتاح بزرگ ترین ایستگاه آتش نشانی کشور 

در قم
معاون خدمات شهری و محیط زیست شهرداری قم 
با اشاره به فعال بودن 24 ایستگاه آتش نشانی، گفت: 
در دهه فجر امسال ایستگاه مادر به عنوان بزرگ ترین 
ایستگاه آتش نشانی کشور در محور بلوار پیامبر اعظم 
شد:  یادآور  رسید.وی  خواهد  بهره برداری  به  )ص( 
مشارکت  با  بوستان ها  فرهنگی  مسائل  نظام  تدوین 
نیروهای مردمی و انتظامی انجام و در راستای بوستان 
در تراز انقلاب در حال اجراست.اصفهانیان مقدم گفت: 
از ابتدای امسال پنج میلیارد تومان برای مناسب سازی 
گروه های  فعالیت  برای  شهری  بوستان های  فضای 
به  اشاره  با  شده است.وی  هزینه  جهادی  و  فرهنگی 
برنامه های شهرداری قم در برگزاری باشکوه آیین نیمه 
شعبان و حضور بیش از 2 میلیون زائر در شهر مقدس 
قم، خاطرنشان کرد: با دستور شهردار قم تمام امکانات 
شهرداری برای ارائه خدمات مناسب به زائران بسیج 

شده است.
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 مدیرکل راه و شهرسازی ایلام  خبرداد:
تامین 10 هزار میلیارد ریال اعتبار برای 

احداث راه آهن ایلام

ایلام - خبرنگار پبشرو:  مدیرکل راه و شهرسازی ایلام 
گفت: 1۰ هزار میلیارد ریال به صورت نقد و پنج هزار 
میلیارد ریال به صورت اوراق در قالب ماده ۵۶ تسهیلات 
بانکی برای احداث خط راه آهن استان ایلام تامین شده 
است.فرشاد دوستی در کارگروه مجازی کار، کرامت و 
پاسخگویی در گفت و گو با خبرنگاران استان ایلام اظهار 
کرد: مطالعات و طراحی احداث راه آهن از سمت استان 
کرمانشاه به ایلام در 2 قطعه 1۷.۵ کیلومتری انجام و 
پیمانکار آن هم مشخص شده است.وی افزود: مکاتبات 
لازم برای تزریق و تامین اعتبار این طرح با وزیر راه و 
شهرسازی انجام شده است و در دور دوم سفر رییس 
جمهور به ایلام عملیات احداث راه آهن استان شتاب 
طرح  اجرای  مورد  در  گرفت.دوستی  خواهد  بیشتری 
نهضت ملی مسکن در شهرستان های دهلران و مهران 
توضیح داد: در دهلران ۶۵۰ و مهران 42۰ قطعه زمین در 
طرح نهضت ملی مسکن و برای پروژه جوانی جمعیت نیز 
در مهران ۷۰۰ و دهلران 2۶۰ قطعه زمین برای متقضیان 
تامین شده است.مدیرکل راه و شهرسازی در خصوص 
کنارگذر شهر ایوان هم یادآور شد: این پروژه به طول 
۹ کیلومتر با قراردادی معادل یک هزار و  ۷4۰ میلیارد 
ریال در حال انجام است.دوستی با بیان اینکه تاکنون 
اعتباری معادل ۳۰۰ میلیارد ریال از مطالبات پیمانکار 
این پروژه 4۰  افزود: در مجموع  پرداخت نشده است، 
درصد پیشرفت فیزیکی دارد.وی اعتبار مورد نیاز برای 
تکمیل این پروژه را افزون بر 2 هزار و  ۵۰۰ میلیارد ریال 
ذکر کرد و افزود: به دلیل اینکه اعتبارات این پروژه از 
محل منابع استانی تامین شده و سقف اعتبارات محدود 
بود پیشرفت پروژه تاحدودی با کندی پیش رفت.مدیرکل 
راه و شهرسازی ایلام تاکید کرد: با تدابیر خاص استاندار 
ایلام مشکل معارضان برطرف شده که امید است در سفر 
رییس جمهور به استان برای این پروژه و کنارگذر هفت 
چشمه اعتبارات لازم تامین و این پروژه ها تکمیل شوند.

دوستی در خصوص بحث پروژه های بازآفرینی شهری 
نیز گفت: پروژه های خوبی چون پارک هفتم تیر، مرکز 
جامع آسیب دیدگان، کانال دفع آب های سطحی و 
کتابخانه محله مهرآباد ) بانبرز( و پارک سبزی اباد تکمیل 
و انجام شده است.به گفته وی، پروژه های چون برج هنر 
اسلامی، پایگاه جامع خدمات اجتماعی، پارک ارغوان و 
سالن ورزشی در خیابان بعث ایلام هم در دست اقدام 
است که با تامین اعتبار روند پیشرفت این پروژه ها شتاب 
خواهند گرفت.وی در بحث تامین زمین و تفاهم وزارت 
راه با دیگر وزارتخانه ها، گفت: در استان ایلام تفاهم نامه 
ای میان این اداره کل با دانشگاه ایلام برای زمین انجام 
شده است ، همچنین ثبت نام کارکنان و اساتید دانشگاه 
هم انجام گرفته شده که در این خصوص ،2۵۰ واحد با 
طراحی احداث واحدهای سه طبقه مقدمات کار در حال 
انجام است.مدیرکل راه و شهرسازی استان ایلام ادامه داد: 
در دولت سیزدهم در اکثر پروژه ها چون تونل کبیره کوه 
اعتبارات ملی از محل سفر رییس جمهور در نظر گرفته 
شد، در مسیر مهران صالح اباد تونل شماره 2 تکمیل و 
هم اکنون در حال تکمیل تونل شماره یک در این مسیر 
هستیم.دوستی بیان کرد: پروژه های کنار گذر ایوان و 
ایلام از اعتبارهای استانی پیشرفت مناسبی نداشتند اما 
از محل اعتبارات سفر رییس جمهور پیشرفت این پروژه 
ها از پیشرفت مناسبی برخوردار شده است.وی اضافه 
کرد: از سمت صالح آباد تا مهران بیشتر مسیرها تکمیل 
شده است، از سمت مهران به طرف مرز هم اعتباراتی 
در نظر گرفته شده که هم ااینک در حال تکمیل این 
مسیر هستیم.مدیرکل راه و شهرسازی ایلام ادامه داد: 
حذف پیچ خطرناک در مسیر دهلران محور نصریان که 
یکی از پیچ  های حادثه خیز استان محسوب می شود در 
دست اقدام است و همچنین پروژه تونل آزادی شماره 
2 که تا کنون ۶۵۰ متر آن حفاری شده است در این 
دولت عملیات اجرایی آن آغاز شد.دوستی بیان کرد: در 
مسیر اسلام آباد - قلاجه- ایوان یک پروژه خوب تعریف 
شده است که این مسیر چهاربانده خواهد شد و در مسیر 
شباب به سمت حمیل اقدامات خوبی شکل گرفته و 
همچنین از سمت سراب کارزان نیز اقدامات خوبی در 

دولت سیزدهم شکل گرفته است.

در 1۵ سال گذشته انجام شد
در هر سال تنها یک درصد از بافت 
فرسوده اصفهان نوسازی می شود

اصفهان -خبرنگار پیشرو: کارشناس مطالعات برنامه 
ریزی شهری معاونت شهرسازی و معماری شهرداری 
اصفهان گفت: در حدود 1۵ سال گذشته )از سال ۸۶ تا 
14۰1( 1۶ هزار و ۸۰۰ پروانه ساخت و ساز در محدوده 
بافت فرسوده این کلانشهر صادر شده که نشان می دهد 
هر سال کمتر از یک درصد از بافت فرسوده این دیار 
با  داشت:  اظهار  سلمانی  است.حسن  شده  نوسازی 
توجه به این فرایند باید چیزی بیش از 1۰۰ سال برای 
نوسازی بافت فرسوده مصوب در شهر اصفهان در نظر 
گرفت، لذا شهرداری اصفهان برای کاهش این زمان، 2 
راهبرد »زمینه نوسازی خود مالکی« و »ایجاد زمینه 
نوسازی مشارکتی« را در دستور کار خود قرار داده 
است.وی اضافه کرد: حدود ۵۰۰ هکتار از بافت فرسوده 
مصوب شهر اصفهان در محدوده بافت  تاریخی قرار 
گرفته که چیزی حدود 2۰ درصد از بافت فرسوده را به 
خود اختصاص داده که در این زمینه شهرداری، در حال 
بازنگری بسته های تشویقی ویژه بافت تاریخی است و 
هدف از آن ایجاد زمینه احیا و سرزندگی بافت  تاریخی 
خواهد بود.کارشناس مطالعات برنامه ریزی شهرداری 
شهری  محدوده  از  درصد   12 داد:  ادامه  اصفهان 
اصفهان در بافت فرسوده است که حدود یک چهارم 
جمعیت شهر اصفهان را شامل می شود و شهرداری 
با توجه به رسالت  خود مبنی بر ارائه خدمات مناسب 
و ایجاد فضای شهری مطلوب برای شهروندان برنامه ها 
و سیاست های متفاوتی را برای بافت فرسوده مصوب 
در نظر و در حال پیگیری و اجرا دارد.سلمانی گفت: 
شهرداری اصفهان از سال 14۰1 با تعریف و تصویب 
2 بسته تشویقی کالبدی در تلاش بوده است تا زمینه 
ایجاد ظرفیت اقتصادی برای اجرای نوسازی توسط 
مالکان را فراهم آورد و از سوی دیگر با تشکیل قرارگاه 
بازآفرینی شهری، برای تعریف پروژه های مشارکتی با 
رویکرد ساخت مسکن و تامین خدمات در محدوده 
بافت های فرسوده به عنوان پروژه های محرک توسعه 
اقدام کند که در حال حاضر با تعریف یک پروژه در هر 
منطقه شهری در حال پیگیری اخذ مصوبات اجرای 
پروژه های مذکور است. 14 هزار هکتار بافت ناکارآمد 
اصفهان وجود دارد که  استان  و فرسوده شهری در 
بیشترین حجم آن مربوط به مرکز استان، شهر کاشان، 
خمینی شهر و نجف آباد است.هشت هزار و 1۰۰ هکتار 
بافت فرسوده، سه هزار هکتار بافت تاریخی و سه هزار 
و ۷۸۰ هکتار سکونتگاه غیر رسمی در استان اصفهان 

وجود دارد.

علیخانی:  استاندار یزد گفت: عزم جدی استان 
بر تسریع در روند اجرای آماده سازی اراضی 
به  و تحویل واحدهای نهضت ملی مسکن 
مردم استان است.به گزارش روابط عمومی 
استانداری یزد، "مهران فاطمی" در نشست 
ملی  نهضت  طرح  استان  مسکن  شورای 
مسکن را یکی از حوزه های مورد توجه و 
این  افزود:  و  دانست  جمهور  رئیس  تاکید 
و  فراگیرترین  بزرگترین،  عنوان  به  طرح 
امید آفرین ترین پروژه نیمه تمام کشور، به 
صورت مستقیم بر رشد تولید، مهار تورم و 
حاشیه  مشکل  حل  و  مردم  رضایتمندی 
نشینی اثر می گذارد.وی با اشاره به برگزاری 

هفتگی نشست های شورای مسکن؛ با توجه 
به اهمیت این حوزه، اظهار کرد: مسائل مربوط 
به پروژه های نهضت ملی مسکن به صورت 
شبانه روزی و با جدیت پیگیری شود.وی با 
هکتاری،  سایت ۳۷۷  سه  تعریف  به  اشاره 
نهضت  هکتاری   ۵۷۷ و  هکتاری   ۷۵۰
ملی مسکن در شهر یزد، خاطرنشان کرد: 
از واحدهای سایت  عملیات اجرایی بخشی 
۳۷۷ هکتاری)پردیس زندگی( آغاز شده و با 
سرعت خوبی در حال اجراست.استاندار یزد 
با بیان اینکه سازمان همیاری شهرداری ها، 
کارگزار طرح پردیس زندگی است، اضافه کرد: 
با توجه به مطالبه فضای تفرجگاهی مناسب از 

سوی مردم، پارک پردیس زندگی به مساحت 
۵۷ هکتار طراحی و عملیات اجرایی آن در 
سالجاری آغاز می شود.فاطمی با بیان اینکه 
برای این مجموعه ۶ هزار میلیارد ریال تامین 
اعتبار می شود تصریح کرد: سه هزار میلیارد 
توسط  آن  مابقی  و  استان  توسط  آن  ریال 
مجموعه شهرداری و شورای اسلامی شهر یزد 
تامین خواهد شد.وی با بیان اینکه به جای 
مسکن سازی، به دنبال شهرسازی هستیم 
خاطرنشان کرد: با توجه به اهمیت نماها و 
سبک معماری ساخت و سازهای نهضت ملی 
مسکن، کمیته فنی جهت ساخت نماها به 
صورت ایرانی_اسلامی و انجام ساخت و سازها 

با سبک اصیل ایرانی، تشکیل شده است.
استاندار یزد با اشاره به برنامه ریزی جهت 
اجرای همزمان زیرساخت های زیربنایی و 
روبنایی سایت پردیس زندگی نظیر مسجد، 
به  این مهم  و غیره، گفت:  نانوایی  مدرسه، 
در ساخت  رویکردهای مهم  از  یکی  عنوان 
در  دارد.وی  قرار  استان  نظر  مد  ها  سایت 
ادامه با بیان اینکه سایت ۷۵۰ هکتاری در 
ادامه سایت ۳۷۷ هکتاری نهضت ملی مسکن 
قرار دارد، افزود: توافق های اولیه جهت آماده 
سازی و ساخت واحدهای نهضت ملی مسکن 
الانبیا)ص(  قرارگاه خاتم  توسط  این سایت 
انجام شده و مسائل آن در حال پیگیری است.

تاکید استاندار یزد بر تسریع در تحویل واحدهای نهضت ملی مسکن



5
استانها

خبرگزارش

روزنامه           پیشروروزنامه شنبه 16 دی  1402/شماره 4902 
6 ژانویه 2024/ 23 جمادی الثانی  1445

ماه   ۹ در  گفت:  آذربایجان  منطقه  آهن  راه  مدیرکل   
سال جاری بیش از ۲ میلیون و ۳۵ هزار و ۶۵۰ مسافر 
جابجا  منطقه  این  ریلی  نقل  و  حمل  ناوگان  طریق  از 
ریلی  مسافران  تعداد  افزود:  قربانی«  شدند.»محمدرضا 
جابجا شده در این منطقه در این بازه زمانی در مقایسه با 
مدت مشابه سال گذشته ۲ درصد افزایش یافته شده است.

وی یادآور شد: بر اساس آمار، در سال گذشته و در این 
بازه زمانی، یک میلیون و ۹۹۵ هزار و ۷۳۷ مسافر از طریق 
حمل و نقل ریلی این منطقه جابجا شدند.مدیرکل راه 

آهن منطقه آذربایجان با بیان اینکه از مجموع مسافران 
این منطقه ۱۵۷ هزار و ۴۲۲ نفر در حوزه ریلی آذربایجان 
اند، گفت: این تعداد نسبت به مدت  غربی جابجا شده 
مشابه سال گذشته که ۱۲۴ هزار و ۸۷ مسافر بود، رشد 
چشمگیر ۲۷ درصدی نشان می دهد.قربانی، با اشاره به 
تداوم مسافرگیری از ایستگاه خاوران، ادامه داد: پس از 
بهره برداری از این ایستگاه در ۱۸ خرداد سال جاری با 
حضور آیت الله رئیسی رییس جمهور، ۱۱۶ هزار و ۹۲۹ 
مسافر این ایستگاه را به عنوان مبداء یا مقصد مسافرت خود 

انتخاب کردند. نخستین خط راه آهن ایران یک قرن قبل 
در حد فاصل تبریز تا بندر شرفخانه دریاچه ارومیه توسط 
روس ها ساخته شد.راه آهن آذربایجان به عنوان یکی از 
نواحی نوزده گانه راه آهن ایران در محورهای تبریز - میانه، 
تبریز- جلفا، تبریز- رازی، مراغه - ارومیه و در آینده نزدیک 
میانه - بستان آباد فعال است و خطوط ریلی این ناحیه به 
حدود یک هزار و ۱۰۰ کیلومتر می رسد.راه آهن آذربایجان 
به استان های آذربایجان شرقی، آذربایجان غربی و اردبیل 

خدمت رسانی می کند.

 مدیرکل راه آهن منطقه آذربایجان خبرداد :

جابجایی بیش از ۲ میلیون مسافر از راه آهن منطقه آذربایجان

صفری: اصلاح شبکه بخش روستایی آب و فاضلاب شیراز 
با هدف جلوگیری از هدر رفت آب در روستاهای ماصرم 
علیا و سفلی در بخش کوهمره سرخی انجام شد. وجود 
شبکه های فرسوده آب در استان فارس پیامدهای منفی 
بسیاری به دنبال دارد که یکی از این پیامدها، هدررفت 
بیش از حد آب است.این در حالیست که برای جلوگیری 
از هدررفت آب در شبکه های آبرسانی مجموعه اقداماتی 
مانند مدیریت فشار، تعدیل فشار و برخورد با انشعابات 
غیرمجاز در دستور کار متولیان قرار گرفته است؛ اقداماتی 
که می تواند به کاهش اتلاف آب در شبکه های آبرسانی و 
افزایش ضریب آبرسانی شبکه های آب شُرب استان کمک 
کند.متولیان در بخش آب و فاضلاب فارس نیز معتقدند 
که به منظور کاهش هدررفت و تقویت آبرسانی پایدار در 
شهرها و روستاهای استان، اقدامات بسیار خوبی صورت 

گذشته  ۲سال  در  گزارش ها  آخرین  است.طبق  گرفته 
اصلاح و توسعه بالغ بر یک هزار و ۹۷۰کیلومتر خط انتقال 
و شبکه توزیع آب در استان انجام شده است.اخیراً هم 
مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب شیراز از اصلاح شبکه 
بخش روستایی آبفا شیراز خبر داده و در این باره گفته که 
با هدف جلوگیری از هدر رفت آب عملیات اصلاح شبکه 
توزیع آب شرب انجام شد.بهمن بهروزی معتقد است با 
توجه به فرسودگی شبکه آبرسانی، وجود انشعابات قدیمی 
و همچنین هدر رفت آب، عملیات اصلاح شبکه توزیع آب 
شرب روستاها در دستور کار قرار گرفته است.به گفته وی، 
با اجرای این طرح بسیاری از مشکلات روستاها در زمینه 
تأمین و ارتقای کیفی آب شرب مرتفع می شود.آن طور که 
بهروزی می گوید در حال حاضر اصلاح و تعویض شبکه آب 
در روستاهای ماصرم علیا و سفلی در بخش کوهمره سرخی 

انجام شده است.
مدیرعامل آبفا شیراز همچنین افزود: در روستای ماصرم 
علیا ۲ هزار و ۵۰۰ متر از شبکه توزیع آب فرسوده با لوله 
۱۱۰پلی اتیلن انجام شد که در این شبکه گذاری تعداد ۵۵ 

فقره انشعاب آب به صورت استاندارد حفاری و نصب شد.
وی در ادامه گفت: در روستای ماصرم سفلی ۳۰۰ متر 
به صورت  انشعاب  تعداد ۱۰  و  اصلاح  معیوب  شبکه  از 
و نصب شد.بدون شک اصلاح شبکه  استاندارد حفاری 
بخش روستایی موجبات کاهش حوادث، توزیع عادلانه 
فراهم  را  و همچنین هدررفت شبکه آب  آب، مدیریت 
می کند و استفاده از ۱۰۰در صد پتانسیل اجرایی منطقه 
نیز نقش بسزایی در کاهش چشمگیر هزینه های اجرا دارد؛ 
لذا نیاز است این اقدامات در مناطق مختلف استان تدوام 

داشته باشد.

بهینه سازی تأسیسات آبرسانی شیراز؛ اصلاح شبکه های روستایی

کریمی:  مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان همدان 
گفت: شهروندان همدانی آب را از محل های غیر مجاز 

)بدون مجوز دستگاههای مرتبط(، خریداری نکنند.
فرهاد بختیاری فر افزود: به تازگی مراکزی در سطح شهر 
ایجاد شده که آب را با منشا نامشخص از جمله چاه، چشمه 
و قنات تهیه و با تانکر به منبع هایی ریخته و سپس با 
دستگاههای تصفیه ای که تنها کار فیزیکی تصفیه آب را 
انجام می دهند و آلودگی میکروبی را نمی تواند برطرف کند، 
در اختیار مردم می گذارند.وی ادامه داد: این دستگاههای 
تصفیه سیستم ضدعفونی کننده ندارند فقط ممکن است 
کمی سختی آب را کم کنند، کلسیم و منیزیم آب را می 
گیرد و مردم فکر می کنند آب گوارایی تحویل می گیرند.

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان همدان یادآور شد: 
آب آشامیدنی شبکه همدان هیچ مشکلی از لحاظ آلودگی 
و استاندارهای آب ندارد و مردم با خیال راحت از شبکه 
آب شرب همدان استفاده کنند.وی تاکید کرد: دولت طرح 
آبرسانی را با هزینه زیاد در تصفیه خانه شیخی جان در 

اختیار شهروندان می گذارد.بختیاری فر گفت: سلامت آب 
توسط شرکت آب منطقه ای و توسط مرکز پایش آبفا و 
دانشگاه علوم پزشکی رصد می شود و نیازی نیست مردم 
برای خرید آب به این محل ها و مراکز غیرمجاز مراجعه 
استفاده  با  مردم  سلامت  کرد:  تاکید  دهند.وی  پول  و 

از این آبهای خریداری شده ممکن است به خطر بیفتد 
چرا که منشا این آبها نامشخص است و می تواند باعث 
مشکلات حادی برای شهروندان بشود و لذا مردم هزینه 
اضافه نکنند و دنبال خرید از مراکز غیرمجاز آب نباشند.

مدیر عامل شرکت آب و فاضلاب استان همدان ادامه داد: 
این دستگاهها فقط مشخصات فیزیکی آب را حذف می 
کند و سختی آب را پایین می آورد و طبیعی است کسی 
که این آب را می خورد احساس سبکی می کند.وی یادآور 
شد: با استفاده از این آبها به مرور زمان بدن را از عناصری 
که باید از طریق آب به بدن برسد محروم می کند که طبق 
گفته متخصصان پزشکی موجب بیماریهای قلب و عروق 
می شود.بختیاری فر تصریح کرد: میکروب های باقیمانده 
در آب توسط کلرزنی و ازن زنی برطرف می شود که این 
مراکز فاقد دستگاه ازن زنی و کولر زنی هستند.وی فروش 
آب به شکل باز را ممنوع دانست و تاکید کرد: پیگیرهای 
لازم از سوی مراجع ذیربط برای برخورد با این مراکر فروش 

آب غیرمجاز انجام می شود.

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان همدان :

مردم همدان آب آشامیدنی را از مراکز غیرمجاز خریداری نکنند

نساجی بروجرد، بیم و امید کارگران 
لرستان-خبرنگار پیشرو:  نساجی بروجرد، نامی آشنا در ایران، 
کارخانه ای که علاوه بر جایگاه صنعتی آن در لرستان و کشور 
امیدی برای ارتزاق خانواده های بسیاری است، در عین حال 
کارگران این کارخانه همواره با فراز و نشیب های اقتصادی، بیم 
اخراج، تعطیلی کارخانه و تعدیل نیرو را با خود داشته اند.حدود 
۳۵ درصد صنایع استان لرستان در شهرستان بروجرد واقع شده 
که یکی از همین صنایع مهم نساجی بروجرد است، این واحد 
تولیدی در زمینی به مساحت ۵۰ هکتار در سال  ۱۳۶۴ احداث 
و در سال ۱۳۶۷ به بهره برداری رسید، ماشین آلات مورد استفاده 
آلمان و  و  از کشورهای سوئیس  بروجرد  در کارخانه نساجی 
کارخانجات ماشین سازی ایران است.نساجی بروجرد از واحدهای 
تولیدی و صنعتی بزرگ لرستان محسوب می شود که اکنون با 
سه بخش ریسندگی، بافندگی و دوزندگی در سه شیفت در حال 
فعالیت است.این واحد تولیدی سالانه بیش از ۲۰ میلیون متر 
پارچه خام و تکمیل شده و انواع نخ پنبه و پلی استر و ویسکوز 
تولید می کند، همچنین بخش دوزندگی نساجی بروجرد که در 
برگیرنده کالای خواب، پوشاک، البسه و تولید انواع لباس است نیز 
در دولت سیزدهم راه اندازی شد.واحد دوزندگی، چاپ دیجیتال 
و برش کارخانه نساجی بروجرد در قالب طرح توسعه آبان ماه 
سال گذشته با حضور مهدی جمالی نژاد معاون عمران و توسعه 
امور شهری و روستایی وزیر کشور و رییس سازمان شهرداری ها 
و دهیاری های کشور افتتاح و به بهره برداری رسید.طرح توسعه 
از  بنا بر رویکر دولت سیزدهم در جلوگیری  نساجی بروجرد 
تعطیلی کارخانه ها در مجموع حدود ۸۰۰ فرصت شغلی جدید 
ایجاد کرد که ۵۰ درصد نیروهای جذب شده در این واحد تولیدی 
زنان سرپرست خانوار هستند اما این روزها آنچه که باعث نگرانی 
کارگران این کارخانه شده اخراج و تعدیل نیرو است.مرضیه بانوی 
سرپرست خانواری که در بخش دوزندگی این کارخانه مشغول به 
فعالیت شده می گوید: کارگران این واحد تولیدی ترس از اخراج 
و تعدیل نیرو را هر روز با خود دارند.این بانوی سرپرست خانوار 
می افزاید: از زمانی که در بخش دوزندگی نساجی مشغول به کار 
شده ام زندگی خانواده ام از نظر اقتصادی سر و سامانی به خود 
گرفته ولی در عین حال هر روز هم این نگرانی را دارم که کاش 
اخراج نشوم زیرا در این شرایط از دست دادن کار، سخت ترین 
اتفاق ممکن برای هر بانویی است که وظیفه سرپرستی خانوار را 
بر عهده دارد.یکی دیگر از کارگران مرد کارخانه نساجی بروجرد 
که در بخش ریسندگی مشغول است از فضای همراه با اضطراب 
کارگران می گوید: همه کارگران این کارخانه این روزها با نگرانی 
در محل کار خود حاضر می شوند و بیم این را دارند که هر روز 
ممکن است از سوی مسوولان کارخانه به عنوان آخرین روز کاری 
آنها اعلام و اخراج شوند.یکی دیگر از کارگران مرد این کارخانه که 
در بخش بافندگی فعالیت می کند و همه امید خود و خانواده اش 
را کار در این کارخانه می داند، می گوید: برخی کارگران حتی با 
۱۵ سال سابقه فعالیت در این کارخانه در چند ماه اخیر اخراج 

شده اند و این مسئله نگرانی ما را بیشتر می کند.
فرماندار بروجرد در شورای اداری شهرستان که با حضور رییس 
کل دادگستری لرستان و مدیران شورای قضایی استان برگزار 
شد، با تاکید بر پیگیری های لازم برای جلوگیری از اخراج 
کارگران نساجی بروجرد گفت: از ابتدای امسال تا کنون بیش 
از ۵۰۰ کارگر این کارخانه اخراج شده اند، اخراج نیروهای این 
کارخانه به یکی از مشکلات و ایجاد نارضایتی در بین مردم 
ورود  به  اشاره  با  مرادی  است.مسلم  شده  تبدیل  شهرستان 
دستگاه قضایی استان برای حل مشکل این واحد صنعتی افزود: 
ما می خواهیم به طور ویژه حسابرسی این کارخانه صورت گیرد 
تا مشخص شود چرا با وجود اینکه امکانات و حمایت های دولتی 
بسیاری از این واحد تولیدی شده باز هم نیروهای این کارخانه 
اخراج می شوند.به گفته رییس اداره تعاون، کار و رفاه اجتماعی 
بروجرد هم اکنون یک هزار و ۸۵۰ کارگر در بخش های مختلف 
صنعت نساجی بروجرد مشغول فعالیت هستند.عبدالعلی گیوه 
کی اظهار کرد: ۵۳۰ کارگر کارخانه نساجی بروجرد در ۹ ماهه 
امسال قطع رابطه کار شدند که از این تعداد ۴۱ نفر به علت 
استعفا، ۱۰۳ نفر به علت حضور نداشتن)ترک کار یا غیبت 
غیر موجه( و ۳۸۶ نفر نیز به علت تمدید نکردن قرارداد رابطه 
کارشان با کارخانه نساجی بروجرد قطع کار شده اند.وی با اشاره 
به اینکه ۳۰ نفر نیز از این کارگران مجدد به کار بازگشته اند، 
افزود: اکنون تعداد کارگران شاغل در کارخانجات یک هزار و 
۴۵۰ نفر و تعداد کارگران شاغل در دفتر مرکزی و ۵۰ فروشگاه 
کشور ۴۰۰ نفر است که در مجموع نشان دهنده اشتغال بیش 
از یک هزار و ۸۵۰ نفر در صنعت نساجی شهرستان است.رییس 
اداره تعاون، کار و رفاه اجتماعی بروجرد بیان کرد: تعداد مقرری 
بگیران بیمه بیکاری مربوط به نساجی ۱۳۲ نفر است، اکنون 
کارگران این کارخانه ۲ ماه حقوق معوق آبان و آذر سال جاری 
را دارند که پیگیری برای پرداخت آنها در حال انجام است.رییس 
اداره صنعت، معدن و تجارت بروجرد گفت: ۹ میلیون متر پارچه 
در ۹ ماهه سال جاری در کارخانه نساجی بروجرد تولید شده 
که این میزان تا پایان سال به بیش از ۱۳ میلیون متر خواهد 
رسید.محمد اصل مرزی با اشاره به اینکه نساجی بروجرد تا پیش 
از آغاز به کار دولت سیزدهم در ۲ فاز ریسندگی و بافندگی 
فعال بود، اظهار کرد: واحد دوزندگی و رنگرزی دیجیتال نساجی 
بروجرد سال گذشته در قالب طرح توسعه این واحد صنعتی با 
توجه به تاکیدات رییس جمهور مبنی بر حمایت از تولید راه 
اندازی و افتتاح شد.وی با بیان اینکه روزانه ۵۵ هزار متر پارچه 
در کارخانه نساجی بروجرد تولید می شود، افزود: بیش از سه 
هزار میلیارد ریال تسهیلات ریالی و ارزی برای خرید و تجهیز 
ماشین آلات و پرداخت بدهی های معوق توسط دولت سیزدهم 
به این واحد بزرگ تزریق شده است.رییس اداره صنعت، معدن 
و تجارت بروجرد بیان کرد: همچنین سال گذشته در راستای 
افزایش کمی و کیفی تولیدات این واحد صنعتی ماشین آلات 
جدید مورد نیاز با دریافت تسهیلات ارزی از خارج کشور تامین 
و نصب شد.اصل مرزی اضافه کرد:  کارخانه نساجی شهرستان 
کشور  در  پارچه  تولیدکنندگان  بزرگترین  از  یکی  بروجرد 
محسوب می شود که در سال ۱۳۸۹ به بخش خصوصی واگذار 
شده است.به گفته وی با توجه به اجرای طرح توسعه نساجی 
بروجرد، خط تولید دوزندگی و برش این واحد صنعتی با ۷۰۰ 
میلیون یورو خرید تجهیزات افتتاح شد که با بهره برداری از این 
خط تولید زمینه اشتغال بیش از ۱۰۰ جوینده کار فراهم شده 
است.رییس تامین اجتماعی بروجرد گفت: بیشترین میزان طلب 
تامین اجتماعی شهرستان مربوط به کارخانه نساجی بروجرد 
۷۰۰ میلیارد ریال است و اکنون نیز تعداد مستمری بگیران 
و بازنشستگان این کارخانه که تحت پوشش تامین اجتماعی 
هستند به یک هزار و ۱۰۰ نفر می رسد.قدرت سعادتی افزود: 
بنا بر آخرین لیست ارائه شده تعداد یک هزار و ۷۰۰ نفر نیز 
از کارخانه نساجی بروجرد تحت پوشش بیمه تامین اجتماعی 
هستند.رییس دادگستری بروجرد با اشاره به انجام اقداماتی برای 
حمایت از تولید و رفع موانع تولید گفت: نساجی بروجرد در 
مجموع بیش از ۲ هزار نیرو دارد یعنی بیش از ۲ هزار خانواده 
از آن ارتزاق می کنند و دادگستری به دفعات برای جلوگیری 
از تعطیلی آن ورود کرده اما همچنان به اخراج نیروها در این 

کارخانه با وجود گرفتن تسهیلات ادامه داده می شود.

ولی حسین زاده: مدیرکل راه و شهرسازی قزوین با اشاره به 
اینکه ۲۴۵ خانوار قزوینی در طرح قانون حمایت از خانواده 
و جوانی جمعیت صاحب زمین شدند، گفت: ۱۸۱ قطعه 
زمین برای این تعداد از خانواده ها از سوی اداره کل راه 
و شهرسازی استان تخصیص داده شد.سیدعلی هاشمی 
ضمن اشاره به تعهد دولت در خصوص اجرای طرح قانون 
جوانی جمعیت، خاطرنشان کرد: در همین راستا، اداره 
کل راه و شهرسازی استان زوین با مالکیت دولتی شهر 
جدید مهرگان را برای کاربری های مسکونی اجرای این 
طرح در نظر گرفته است.به گفته وی، تمامی مراحل تهیه 
طرح و اقدامات لازم در خصوص تغییر کاربری اراضی برای 
قیمت گذاری به کارشناسان قوه قضاییه صورت گرفته و 
ارجاع داده شده است.هاشمی خاطرنشان کرد: با توجه به 
مصوبات شورای عالی مسکن و ضرورت استفاده از ظرفیت 
روستاهای همجوار و جاذب برای این طرح، اداره کل راه 
و شهرسازی با همکاری بنیاد مسکن استان روستاهای 

رشتقون و نجم آباد را که در فاصله زیر ۱۵ کیلومتر قزوین 
واقع شده اند، اراضی را در نظر گرفته که مراحل الحاق به 
بافت آنها نیز در حال انجام است.وی ادامه داد: اراضی در 

نظر گرفته شده در مناطق یاد شده جهت اجرای طرح 
قانون جوانی جمعیت موقعیت بسیار مناسبی دارند و از 
شرایط و امکانات کامل خدماتی نیز بهره مند هستند.

مدیرکل راه و شهرسازی خاطرنشان کرد: این در حالی 
است که از ظرفیت اراضی شهر شریفیه نیز برای استفاده 
از طرح جوانی جمعیت نیز استفاده خواهیم کرد.هاشمی با 
اشاره به قطعات اراضی واگذار شده، خاطرنشان کرد: ۱۸۱ 
زمین واگذار شده به ۲۴۵ خانواده تخصیص داده شده که 
واگذاری قطعی به ۱۴۸ خانواده تاکنون صورت گرفته و 
مابقی نیز در آینده نزدیک به انجام می رسد.مدیرکل راه 
و شهرسازی استان قزوین خاطرنشان کرد: این اداره کل 
ضمن پاسخگویی به شهروندان در حوزه مسکن، تلاش 
دارد تا با تامین اراضی مورد نیاز و واگذاری آن به خانوارهای 
دارای سه فرزند و بیشتر و تمامی خانوارهایی که مشمول 
طرح جوانی جمعیت هستند، در کمترین زمان ممکن 

اقدامات لازم و قانونی را به عمل آورد.

مدیرکل راه و شهرسازی قزوین :

۲۴۵ خانوار قزوینی در طرح جوانی جمعیت صاحب زمین شدند

سمانه محمدزاده ثانی:  مدیرعامل شرکت گاز خراسان شمالی 
گفت: ۳۳۱ هزار و ۵۰ مشترک بخش خانگی در استان 
وجود دارد که ۵۵۰ مشترک در گروه پر مصرف قرار دارند.

سید محمود هاشمی اظهار کرد: میران مصرف ۳۳۰ هزار و 
۵۰۰ مشترک این استان در بین پله های یک تا ۶ قرار دارد و 
به نوعی خوش مصرف محسوب می شوند اما ۵۰۰ مشترک 
در پلکان هشت تا ۹ گروه پر مصرف و ۵۰ مشترک نیز در 
گروه بسیار پرمصرف هستند.وی افزود: میزان مصرف گاز 
بخش خانگی استان در ۲۴ ساعت گذشته تغییری نداشته 
اما همچنان از شهروندان می خواهیم که برای پایداری گاز 
صرفه جویی کنند.هاشمی میزان مصرف گاز روزانه استان 
را با احتساب همه بخش ها هشت تا ۱۰ میلیون متر مکعب 
دانست و گفت: مشترکان خانگی تا حدودی صرفه جویی 
گاز دارند اما متاسفانه بخش صنایع و مشترکان سازمان ها 
و ادارات الگوی مصرف را رعایت نمی کنند.وی افزود: صرفه 
جویی گاز باید در سطح ادارات و مراکز غیر دولتی اجرایی 
شود و میزان دمای ۱۸ درجه سانتیگراد را باید در این اماکن 
رعایت کنند.مدیرعامل شرکت گاز خراسان شمالی تصریح 

کرد: از ابتدای آذرماه بیش از سه هزار مورد پایش اندازه 
گیری و نظارت مصرف گاز طبیعی در سطح استان انجام 
و برای ۶۴ سازمان و نهاد دولتی و عمومی اخطار قطع گاز 
صادر شد.هاشمی ادامه داد: در این پایش ها بررسی رعایت 
دمای ۱۸ درجه در کلیه فضای داخلی ادارات، خاموش 

کردن وسایل گرمایشی یک ساعت پیش از پایان وقت 
اداری، خاموش کردن وسایل گرمایشی و موتورخانه ها بعد 
از ساعت اداری و روزهای تعطیل، استفاده از دستگاه های 
گازسوز استاندارد با برچسب انرژی بالا در فرآیند بازدیدها 
مورد تاکید قرار می گیرد. خراسان شمالی در انتهای خط 
لوله گاز خانگیران سرخس واقع شده و همواره در فصول 
سرد سال با افت فشار گاز مواجه است و تامین سوخت 
در این فصول به دغدغه اصلی صنایع استان تبدیل شده 
و مسوولان از اینک در تکاپو و چاره اندیشی برای تامین 
که  است  این  تامل  قابل  هستند.نکته  زمستانه  سوخت 
سوخت این صنایع از گاز طبیعی است و در فصل سرد 
سال و هنگام برودت هوا با مشکل کمبود سوخت مواجه 
می شوند و برای تامین سوخت بخش خانگی جریان گاز در 
این صنایع قطع می شود.خراسان شمالی یک میلیون نفر 
جمعیت دارد که ۴۴ درصد آن در روستاها سکونت دارند و 
در حال حاضر ۱۰۰ درصد جمعیت شهری و حدود ۱۰۰ 
درصد جمعیت روستایی استان تحت پوشش گاز طبیعی 

قرار دارند.

  مدیرعامل شرکت گاز خراسان شمالی:

۵۵۰ مشترک گاز بخش خانگی خراسان شمالی پرمصرف هستند

معاون شهردار قم:
ضلع غربی حرم حضرت معصومه)س( 

پیاده راه شهری می شود
قم -خبرنگار پیشرو:  معاون فنی و عمرانی شهرداری قم 
گفت: با احداث تونل امام موسی صدر از پل حجتیه تا پل 
شهید رجایی و عبور خودروها بصورت زیرسطحی، ضلع 
غربی حرم مطهر حضرت معصومه)س( به پیاده راه شهری 
تبدیل خواهد شد.عباس حلوایی زاده افزود: هم اینک بخاطر 
وجود کاربری های مختلف در این محدوده و حجم بالای 
تردد، شاهد آشفتگی در عبور و مرور خودروها و عابران 
پیاده هستیم.معاون فنی و عمرانی شهرداری قم اظهار 
امیدواری کرد که عملیات اجرایی طرح تونل امام موسی 
صدر به طول یک هزار و ۵۰۰ متر بعنوان یکی از طرح های 
شاخص شهری قم از سال آینده آغاز شود.وی اظهار داشت: 
با بهره برداری از این طرح علاوه بر مدیریت ترافیک ضلع 
غربی حرم مطهر حضرت معصومه)س(، مسیر بین پل 
حجتیه تا پل شهید رجایی به پیاده راه شهری تبدیل شده و 
عبور و مرور خودروها به صورت زیرسطحی انجام می شود.

بهره برداری از تونل غدیر تا دهه فجر امسال
وی در ادامه بیان داشت: بهره برداری از تونل فاز پنج عمار 
یاسر از مهم ترین طرح های عمرانی است که تا دهه فجر 
داشت:  اظهار  شد.وی  خواهد  بهره برداری  آماده  امسال 
برای اجرای این طرح ۱۰۰ پلاک به ارزش بیش از ۶ هزار 
میلیارد ریال تا خیابان شهید فاطمی تملک شده و مشکلی 
و عمرانی  فنی  ندارد.معاون  پروژه وجود  این  ادامه  برای 
این طرح که حدود ۵۰  کرد:  قم خاطرنشان  شهرداری 
سال از تصویب آن گذشته طی ۲ سال گذشته در اولویت 
طرح های عمرانی شهرداری قم قرار گرفته و پیش بینی 
می شود در نهایت با اعتبار ۲۲۰ میلیارد تومانی در اختیار 
مردم قرار بگیرد.وی با بیان اینکه طول مسیر پروژه فاز ۵ 
عماریاسر تا میدان سپاه یک هزار و ۱۵۳ متر است، گفت: 
این پروژه در دو سطح منفی در حال اجراست.معاون فنی و 
عمرانی شهرداری قم خاطرنشان کرد: در تونل غدیر بالغ بر 
۲۲ هزار مترمکعب بتن ریزی انجام شده و ۲ هزار و ۵۴۰ تن 
آرماتوربندی و ۱۳۰ هزار مترمکعب عملیات خاک برداری 
و در انتهای پروژه، ۶۵ هزار مترمربع عملیات آسفالت انجام 
خواهد شد، قبل از تونل تا خیابان رسالت بالغ بر حدود 
۲ کیلومتر مسیر اجرای پروژه است.حلوایی زاده با تاکید 
ریالی  میلیارد  هزار  بودجه ۱۰۰  از  درصد  اینکه ۷۹  بر 
شهرداری قم عمرانی است، تصریح کرد: از سال ۹۴ احداث 
۳۵ تقاطع غیرهمسطح در دستور کار شهرداری قرار گرفته 
که تاکنون ۲۲ تقاطع به بهره برداری رسیده و سایر تقاطع ها 
نیز باید طی ۲ سال آینده به بهره برداری برسد.معاون فنی و 
عمرانی شهرداری قم بیان داشت: تقاطع جمهوری و شهید 
صدوقی، پل شهیدان برقعی، بلوار سردار شهید صادقی و 
غیره نیز از پروژه های عمرانی مهمی است که در دست 
اقدام است.وی اضافه کرد: در قالب طرح جامع ترافیک 
شهرداری قم طرح های حمل ونقلی مهمی مانند شهدای 
رزمندگان، رمپ و لوب های پل ۹ دی، شهدای پرواز، تقاطع 
شهید کریمی با بلوار پیامبر اعظم)ص(، تقاطع فردوسی با 
بلوار پیامبر اعظم)ص(، تقاطع سه سطحه مدافعان حرم، 
تقاطع شهدای سلامت، تقاطع سه سطحه ولیعصر)عج(، 
تقاطع  امنیت،  شهدای  تونل  روحانیت،  شهدای  تقاطع 
سلام، پل میثم، و غیره بخشی از طرح های کلان عمرانی 
است که طی چند سال گذشته به بهره برداری رسیده است.

حلوایی زاده با اشاره به بهره برداری از تقاطع شهدای پرواز با 
اعتباری افزون بر ۸۰ میلیارد تومان، بیان داشت: این تقاطع 
محور فردوسی را کامل می کند و بزرگ ترین رینگ ترافیکی 

شهر قم را تشکیل داده است.

رییس دانشگاه علوم پزشکی و خدمات بهداشتی 
درمانی استان سمنان :

سه هزار بیمار در اجرای پویش سلامت 
در استان سمنان شناسایی شدند

سمنان -خبرنگار پیشرو:  رییس دانشگاه علوم پزشکی و 
خدمات بهداشتی درمانی استان سمنان گفت: سه هزار و 
۲۳۹ بیمار جدید در قالب اجرای »پویش ملی سلامت« 

در ۶ شهرستان زیر پوشش این دانشگاه شناسایی شدند.
کامران قدس به رسانه ها ابراز کرد: از آغاز اجرای پویش 
ملی سلامت با غربالگری دیابت و فشار خون شهروندان در 
مناطق تحت پوشش دانشگاه علوم پزشکی استان سمنان 
۱۴۹ هزار و ۲۷۳ نفر از جمعیت در پویش ملی سلامت 
با هدف شناسایی بیماری های پرفشاری خون و دیابت 
غربالگری شدند.وی افزود: یکهزار و ۸۰۳ نفر با احتمال ابتلا 
به پرفشاری خون و یکهزار و ۴۳۶ نفر با احتمال دیابت 
در شهرستان های تحت پوشش این دانشگاه شناسایی 
شدند.وی خاطرنشان کرد: پویش ملی غربالگری دیابت و 
پرفشاری خون از بیستم آبان آغاز شد و تا پانزدهم دی 
۱۴۰۲ ادامه دارد که هدفگذاری این پویش غربالگری ۷۰ 
درصد افراد بالای ۱۸ سال سن در مناطق تحت پوشش 
دانشگاه علوم  پزشکی استان سمنان در ۶ شهرستان است.

رییس دانشگاه علوم پزشکی استان سمنان با اشاره اینکه 
۴۸۰ هزار نفر جمعیت تحت پوشش دانشگاه را تشکیل 
بالای ۱۸ سال شامل ۳۳۰  افراد  می دهد که غربالگری 
هزار نفر هدفگذاری شده است، گفت: افراد برای بررسی 
سلامت خود در قالب پویش غربالگری بیماری های دیابت 
و فشارخون می توانند به مراکز و خانه های بهداشت در 
نقاط مختلف تحت پوشش دانشگاه علوم پزشکی سمنان 
مراجعه کنند. در پویش ملی سلامت در واقع شناسایی 
بیماریهایی غیرواگیر به ویژه دیابت و فشار خون در افراد 
مدنظر است. بنا به اعلام وزارت بهداشت، درمان و آموزش 
بیمارستانی  و میرهای  از کل مرگ  پزشکی ۸۳ درصد 
مربوط به بیماری های غیرواگیر است، سالانه مرگ ۳۰۰ 
هزار نفر به دلیل بیماری های قلبی و عروقی است و ۳۲ 
درصد افراد بالای ۱۸ سال فشارخون بالا دارند. ۶۰ درصد 
نیز از فشارخون خود بی خبرند و ۳۰ هزار مرگ در سال به 

خاطر دیابت در کشور اتفاق می افتد.
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خبر خبر

در  چوگان  فدراسیون  سرپرست  ورزشی:  گروه 
ادغام ۲  بر  مبنی  اخبار  برخی  انتشار  خصوص 
فدراسیون سوارکاری و چوگان گفت: این مسائل 
فعلی  فدراسیون  است.  واقعیت  از  و دور  شایعه 
چوگان قدمتی بالای ۲٠ سال دارد و فدراسیون 

جهانی این ۲ رشته با هم متفاوت است.
اصغر ناظری درخصوص ادغام فدراسیون چوگان 
و  است  شایعه  اینها  داشت:  اظهار  سوارکاری  و 
حقیقت ندارد. فدراسیون فعلی چوگان قدمتی 
بیش از ۲٠سال دارد و فدراسیون جهانی این ۲ 
رشته با هم متفاوت هستند. برخی مسائل نیاز 
به تفسیر و ارزیابی فنی دارد و چنین چیزی غیر 
قابل وقوع می آید. در تلاشیم که تیم های نظامی 
را افزایش دهیم زیرا این رشته از اول مربوط به 
نظامی ها بوده و یگان های نظامی وقتی در زمان 
جنگ تحمیلی به نقاط مرزی اعزام شدند، این 
رشته تقریبا به فراموش سپرده شد و اگر تلاش 
معظم  مقام  تاکیدات  همچنین  و  علاقمندان 
رهبری نبود، به طور قطع چوگان در سرزمین 

مادری به نابودی منجر می شد.
وی افزود: در حال حاضر با حمایت علاقمندان 
واقعی و نیروهای مسلح دوباره چوگان در حال 
گسترش است. هر قدر که شایعات و مشکلات 
موجود باشد، اجازه نمی دهیم رونق این رشته از 
بین برود و آن را با بهترین روند در پیش می گیریم 
و به شایعات اعتنایی نمی کنیم؛ بالغ بر ۲٠ تیم 
تمرکز  شدیم  موفق  و  داریم  کشور  در  چوگان 
مسابقات را از تهران خارج کنیم و هفته هفدهم 

هفته  کردیم.  برگزار  قزوین  در  را  لیگ چوگان 
هجدهم نیز در منطقه ویژه اقتصادی بم برگزار 
خواهد شد. برای اولین بار در کرمان این برنامه 
را داریم که تیم ها با اسب های خودشان به رقابت 
بپردازند.سرپرست فدراسیون چوگان با اشاره به 
دوران سرپرستی خود عنوان کرد: در حال حاضر 
انتخابات کمیسیون ها برگزار شده و مقدمات برای 
برگزاری مجمع انتخاباتی فدراسیون آماده است. 
تاریخ پیشنهادی را به وزارت ورزش اعلام کردیم 
و همه چیز در انتظار دستور وزارت ورزش است تا 

انتخابات را برگزار کنیم.
ناظری در مورد مشکلات اصلی این فدراسیون 
خاطرنشان کرد: وزیر ورزش از همان هفته نخستی 

که آمد، پیگیر مسائل فدراسیون چوگان بود و 
جلسات حضوری را در همان روزها برگزار کردیم. 
بزرگ ترین مشکل فدراسیون بحث باشگاه ها بود 
که وی برای واگذاری باشگاه های دولتی چوگان 
به فدراسیون دستور قاطعی را به شرکت توسعه 
ابلاغ کرد، اما در شرکت توسعه مدیری وجود ندارد 
که اینکار را انجام دهد و مسائل را پیگیری کند. 
ورزشگاه آزادی همه مدیریت و افکار عمومی را به 
خود جلب کرده و شرکت توسعه و تجهیز اماکن 

ورزشی تقریبا از بقیه ورزش ها غافل شده است.
شرکت  توسط  فدراسیون،  اسب های  افزود:  وی 
به گردن مدیران  این ها  و  توسعه مصادره شده 
شرکت توسعه است. در حال حاضر تنها بخش 

خصوصی و نیروهای نظامی فدراسیون را زنده نگاه 
داشتند، با این حال نمی توانیم در بخش همگانی 
کاری انجام دهیم زیرا نه باشگاه و نه اسبی مانده 
این روند، به فرهنگ و تاریخ خودمان  با  است. 
آسیب می زنیم. کشور امارات بدون هیچ سابقه، 
موفق شده میزبانی جام جهانی ۲٠۲۶ چوگان را 
بگیرد در حالی که تا چند سال پیش اصلا چنین 
رشته ای در کشور امارات وجود نداشت ولی ما که 
صاحب این رشته ورزشی هستیم، هر روز آن را 

ضعیف تر می کنیم.
سرپرست فدراسیون چوگان با تاکید بر وضعیت 
بخش همگانی گفت: در بخش مردمی سه باشگاه 
دولتی در تهران داشتیم که خود فدراسیون هیچ 
گونه نقشی در مدیریت آن ندارد و چوگان بازان 
ما هم امکان بهره برداری کامل از این باشگاه ها را 
ندارند چه برسد به عموم مردم. اگر کمک نیروهای 
مسلح و باشگاه های خصوصی نباشد دیگر چوگانی 
نداریم. تیم های نوروزآباد و قصرفیروزه یا شهدا که 
پای ثابت رقابت های چوگان بودند، دیگر علاقه ای 
وضع  زیرا  ندارند،  را  مسابقات  در  حضور  برای 
اجازه  کرده  ایجاد  توسعه  که شرکت  نابسامانی 
این ورزشکاران را نمی دهد  فعالیت حرفه ای به 
و حتی اجازه پانسیون برای چوگان بازان و اضافه 
شرکت  نمی دهند.  را  چوگانی  اسب های  شدن 
توسعه در سال ١۴٠٠ بدون حکم قضایی نسبت 
به خلع ید فدراسیون در مجموعه شهدا اقدام نمود 
و تمامی اموال و دارایی های فدراسیون چوگان را 

مصادره کرد.

سیاست  شرکت توسعه، چوگان را در شرایط نابسامانی قرار داد؛

ناظری: ادغام فدراسیون سوارکاری و چوگان حقیقت ندارد کیومرث هاشمی:
اینچه درگاهی نیازی به حکم

نداشت
وزیر ورزش و جوانان گفت: باید شرایطی در وزارت ورزش 
فراهم کنیم که ورزشکاران غیر از مسائل فنی دغدغه  
دیگری نداشته باشند.کیومرث هاشمی در مراسم تجلیل 
تبریک  با  ایران  تکواندوی  مربی  دو  و  ورزشکار  دو  از 
فرارسیدن ولادت حضرت زهرا )س(، گفت: از حضور در 
فدراسیون تکواندو خوشحالم . ما حتماً جلسات بیشتری را 
با جامعه بزرگ تکواندو خواهیم داشت. قطعاً جلساتی را با 
اعضای تیم های ملی و هیأت  های تکواندو خواهیم داشت. 
تکواندو از رشته های موفق و المپیکی ماست و وزارت 
ورزش حمایت صد درصدی از این رشته خواهد داشت، 
پرافتخارترین  عنوان  به  ساعی  آقای  اینکه  مخصوصا 
سه  است.  فدراسیون  رأس  در  ما  المپیکی  ورزشکار 
فدراسیون المپیکی ما تحت مدیریت ورزشکاران پرافتخار 
ما هستند. در کشتی آقای دبیر، در تکواندو آقای ساعی 
و در وزنه برداری آقای انوشیروانی ریاست فدراسیون را 
بر عهده دارند و قطعاً ما از حضور و مدیریت چهره های 
پرافتخار ورزش در رأس فدراسیون ها حمایت می کنیم.

وی گفت: از خانواده رسانه بسیار تشکر می کنم، رسانه 
در ورزش یک فرصت است و باید از آن استفاده کنیم. 
ورزش بدون رسانه معنا ندارد. در سال منتهی به المپیک 
هستیم و برخی رشته های ورزشی به رسانه های تخصصی 
در  رشته ها  این  موفقیت  در جهت  تا  دارند  نیاز  خود 
المپیک به آن ها کمک شود. فدراسیون تکواندو به لحاظ 
پشتوانه سازی خوب کار کرده و باید از مسئولان فدراسیون 
و هیأت های تکواندو قدردانی کنیم. از دل توسعه هر 
تغییر  رشته ورزشی قهرمانان بیشتری وارد می شوند. 
نسلی که در تیم های ملی ما صورت گرفته اتفاق خوبی 
است. اینکه آقای ساعی گفتند بعضاً برای ورزشکارمان با 
مدارس مکاتبه می کنیم اتفاق خوبی است.وزیر ورزش و 
جوانان تأکید کرد: یک ایرادی که در ورزش کشور وجود 
دارد و ما باید آن را حل کنیم که البته مجلس هم باید 
کمک کند، بحث نظام باشگاه داری ماست. واقعیت این 
است که فدراسیون ها و هیأت ها وظیفه تیمداری ندارند و 
باشگاه ها باید استعدادیابی کنند. باشگاه ها باید استعدادها 
را شناسایی و پرورش دهند و در اختیار هیأت ها بگذارند تا 
در نهایت فدراسیون آنها را گلچین کند. وقتی باشگاه های 
خوب داشته باشیم به یک لیگ پویا می رسیم و قهرمانان 
زیادی هم معرفی خواهیم کرد. بنابراین برای اینکه از 
ظرفیت باشگاه ها استفاده کنیم و بخش خصوصی را 
مخصوصاً در رشته های مدال آور ترغیب کنیم، سیاست 
ما این است از نظر مالی و تسهیلاتی از آن ها حمایت 
کنیم.هاشمی تاکید کرد: در دولت رقم خوبی پیش بینی 
کردیم تا به نظام باشگاه داری مخصوصاً در رشته های پر 
مدال و هدفمند تسهیلات و کمک داده شود تا در این 
رشته ها سرمایه گذاری کنند. نظام باشگاه داری تقریباً در 
مجلس کارش تمام شده وان شاء الله به صحن مجلس 
خواهد آمد.هاشمی گفت: با توجه به اینکه کمتر از ۷ 
ماه دیگر به برگزاری المپیک زمان باقی مانده است، ما 
سعی کردیم جلسات تخصصی را با کمیته المپیک به 
عنوان متولی کاروان ورزش ایران داشته باشیم. با ریاست 
فدراسیون کشتی و کادرهای فنی جلسه داشتیم و وارد 
مسائل ریز شدیم تا حمایت های حداکثری داشته باشیم. 
المپیکی  رشته های  از  حمایت  ورزش  وزارت  وظیفه 
است. در دنیای ورزش همه کشورها در تلاشند از همه 
ظرفیت های خود برای موفقیت استفاده کنند و ما هم در 
همین راستا حرکت می کنیم.وزیر ورزش ادامه داد: باید 
شرایطی را فراهم کنیم تا ورزشکار ما دغدغه ای جز مسائل 
فنی نداشته باشد. بحث حمایت های مالی و رفع دغدغه 
ورزشکاران وظیفه همه ماست و با همکاری فدراسیون ها 
و کمیته المپیک این کار را دنبال خواهیم کرد. خودم 
را می گویم به عنوان وزیر ورزش هیچ شانی ندارم جز 
اینکه در خدمت جامعه ورزش باشم. تمام تلاشمان این 
است هم خدمتگزار خوبی باشیم و زیرمجموعه خودمان 
را مطابق با این سیاست جلو ببریم. به عنوان وزارت ورزش 

از فدراسیون تکواندو حمایت می کنیم.

امید ابراهیمی:
بازیکنان بیرون از زمین فوتبال هم 

مراقب تیم ملی باشند
حافظ حاجیان: هافبک تیم ملی فوتبال ایران گفت: همه 
باید تلاش کنیم تا به خواسته قهرمانی در جام ملت های 
آسیا برسیم.امید ابراهیمی در حاشیه نخستین تمرین 
تیم ملی ایران در اردوی جزیره کیش به خبرنگاران 
گفت: ابتدا به مردم ایران بابت حادثه تروریستی امروز 
کرمان تسلیت می گویم.هافبک تیم ملی ایران درباره 
شرایط اردو افزود: اولین روز تمرینی خودمان را در کیش 
پشت سر می گذاریم. شرایط آب و هوایی و محل تمرین 
خوبی داریم. فکر می کنم تیم ملی ایران هم شرایط خوبی 
دارد. پتانسیل کادر فنی و بازیکنان برای موفقیت خوب 
است. ما مثل همیشه یک وظیفه داریسم تا بتوانیم همه 
مردم را خوشحال کنیم.او در پاسخ به اینکه چه انتظاری 
از مسئولان و رسانه ها در آستانه شروع جام ملت های 
۲٠۲۳ آسیا دارد، گفت: تمام تلاش خودمان را می کنیم. 
به هر حال بازیکنان داخل زمین هستیم. افرادی هم 
بازیکنان بیرون از زمین هستند. آنها هم متعلق به تیم 
ملی هستند. امیدوارم کمک کنند تا کمترین حاشیه 
برای تیم ملی رقم بخورد. هدف تیم ملی ایران قهرمانی 

برای همه است که امیدوارم این اتفاق رقم بخورد.
رضا درویش:

یحیی از فضای پیرامون باشگاه 
خسته است

مدیرعامل باشگاه پرسپولیس گفت: یحیی بحث استعفا 
را مطرح کرد و گفت قرارداد را توافقی لغو کنند اما 
استراحت  روز دیگر  و دو سه  نکند  من گفتم عجله 
کند. او خیلی اصرار داشت اما خواستم عجله نکند.رضا 
درویش دقایقی پس از جلسه  با یحیی گل محمدی در 
ساختمان باشگاه پرسپولیس به خبرنگاران گفت: جلسه 
خوبی هم بود. جلسه دوستانه بود و بسیار اظهار خستگی 
داشت و یحیی روی این موضوع تاکید داشت.مدیرعامل 
باشگاه پرسپولیس افزود: او به دلیل فضایی که در فوتبال 
ایران به وجود آمده و از قانون های من درآوردی که روح 
فوتبال را از بین برده، مصمم به رفتن از پرسپولیس شده 
است. بازهم من گفتم عجله نکن و دو سه روز دیگر 
استراحت کن که اینجا خانه توست. همه باهم سعی 
می کنیم بر مشکلات فائق شویم.او درباره درخواست 
یحیی در جلسه کوتاه امروزش یادآور شد: بحث استعفا 
را مطرح کرد و گفت قرارداد را توافقی لغو کنند اما من 
گفتم عجله نکند و دو سه روز دیگر استراحت کند. 
او خیلی اصرار داشت اما خواستم عجله نکند.درویش 
در خصوص بلاتکلیفی لیست خرید زمستانی این تیم 
تصریح کرد: اول باید ببینیم می توانیم آقای گل محمدی 
را داشته باشیم؟ اگر داشتیم، حتما لیستی که به ما داد 
در حد مقدورات و بازیکنان آزاد را جذب کنیم.او درباره 
اینکه فکر می کند با جذب نفرات مد نظر گل محمدی 
می تواند او را حفظ کند تاکید کرد: این دفعه نه پیرامون 
بازیکن است و نه باشگاه بود. او گفت: »بلکه فضای 
پیرامون به وجود آمده در باشگاه خسته اش کرده است 
که من در عمر فوتبالم ندیدم و نمی توانم کار کنم. اگر 
اینگونه بود به تیم دیگری می رفتم«.او همچون گفت 
و گوی بار دیگر شایعه مذاکره با اسکوچیچ را تکذیب 
کرد و گفت: اصلا به او فکر نکردیم. اگر واقعا بنا باشد 
که از آقای گل محمدی استفاده نکنیم هیأت مدیره 
باید پیشنهاد بدهد.درویش در پاسخ به این سوال که آیا 
مالیات برانکو تمام و کمال پرداخت شده است و می تواند 
به ایران خاطرنشان کرد: ۶ ماه قبل مالیاتش را دادیم و 

فکر نمی کنم مشکلی داشته باشد.
برای آماده سازی پارالمپیک پاریس؛

پیشنهاد والیبال نشسته برزیل به 
ایران برای دیدارهای تدارکاتی

تیم ملی والیبال نشسته برزیل که از تیم های حاضر 
در بازی های پارالمپیک است از ایران دعوت کرده 
دیدارهای  برگزارکننده  برگشت  و  رفت  صورت  به 
تدارکاتی با یکدیگر باشند.تیم ملی والیبال نشسته 
ایران که سهمیه بازی های پارالمپیک را در اختیار 
دارد از برزیل، دیگر تیم حاضر در این بازی ها پیشنهاد 
بازی تدارکاتی دریافت کرده است.این پیشنهاد اینگونه 
مطرح شده که دو تیم ملی ایران و برزیل سفری به 
کشور یکدیگر داشته و برگزارکننده دیدارهایی رفت 
و برگشت باشند. هر یک از تیم ها هزینه بلیت خود 
را پرداخت کنند و سایر هزینه ها با تیم میزبان باشد.

برزیل در حالی پیشنهاد دیدار تدارکاتی با ایران را 
مطرح کرده که خود نیز برای حضور در بازی های 
پارالمپیک آماده می شود.مسابقات والیبال نشسته 
شود.  می  برگزار  تیم  هشت  حضور  با  پارالمپیک 
فرانسه، ایران، بوسنی، چین، برزیل و آلمان تیم هایی 
هستند که تاکنون صاحب سهمیه شده اند.تیم ملی 
والیبال نشسته ایران پیش از این چهار دعوت نامه 
دیگر هم دریافت کرده بود. بر این اساس قزاقستان 
از ایران دعوت کرده تا اردویی مشترک داشته باشد. 
بوسنی و آلمان به ترتیب اردیبهشت و تیر سال آینده 
میزبان تورنمنت هایی با حضور تیم های پارالمپیکی 
هستند و از ایران هم دعوت کرده اند. هند هم با تقبل 
تمام هزینه ها به جز هزینه بلیت، از ایران دعوت کرده 
تا در لیگ باشگاهی کشورش شرکت کند.هفدهمین 
دوره بازی های پارالمپیک ۷ تا ١۸ شهریورسال آینده 

در پاریس برگزار می شود.

از   )AFC( آسیا  فوتبال  کنفدراسیون 
لباس تیم های ملی حاضر در رقابت های 
جام ملت های آسیا ۲٠۲۳ قطر رونمایی 
جام  مسابقات  دوره  کرد.هجدهمین 
ملت های آسیا ۲۲ دی تا ۲١ بهمن به 
میزبانی کشور قطر برگزار می شود و تیم 
ملی فوتبال کشورمان در گروه سوم با 
تیم های امارات، فلسطین و هنگ کنگ 
به رقابت می پردازد.از لباس سبز نمادین 

لباس های  تا  گرفته  سعودی  عربستان 
آبی خیره کننده ژاپن تا قطر با رنگ های 
پیروزی آن ها در سال  تا  قهوه ای رنگ 
نقش  همیشه  تیم  لباس های   ،۲٠١۹
آسیا  ملت های  جام  هیجان  در  مهمی 
سایت  منظور،  همین  کرده اند.به  ایفا 
کنفدراسیون فوتبال آسیا  در گزارشی از 
لباس ۲۴ تیم ملی حاضر در این رقابت ها 

رونمایی کرد:

AFC از لباس تیم های حاضر در جام ملت های آسیا رونمایی کرد

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

شماره  رای  و   ١۴٠۲١۴۴١٠٠١۸٠٠٠٠5۷۷ شماره  پرونده  کلاسه  برابر 
١۴٠۲۶٠۳١٠٠١۸٠٠۷۸۳۳ هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی عباس آباد تصرفات مالکانه و بلامعارض 
آقای سید اسماعیل میر نصیری فرزند حسن نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین مشتمل 
بر ساختمان به مساحت ١5٠/١٠ متر مربع ) کاربری مسکونی ( تحت پلاک ١55۳ فرعی 
از ۶ اصلی واقع در قریه پسنده علیا دهستان نشتاء بخش دو ثبت عباس آباد خریداری از 
ناصر فرجی محرز گردیده است لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ١5 
روز اگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی 
داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین اگهی به مدت دو ماه اعتراض و دادخواست خود 
را به مراجع قضایی تقدیم نمایند بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول 

اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد .شناسه اگهی ١۶۲۷۷٠۶
تاریخ انتشار نوبت اول :۲/١٠/١۴٠۲

تاریخ انتشار نوبت دوم :١٠/١۶/١۴٠۲
عباس رحمت پور رکنی 

سرپرست ثبت اسناد و املاک شهرستان عباس آباد 

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

شماره  رای  و   ١۴٠۲١۴۴١٠٠١۸٠٠٠٠۴۴۳ شماره  پرونده  کلاسه  برابر 
١۴٠۲۶٠۳١٠٠١۸٠٠۶۸۲۲ هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی عباس آباد تصرفات مالکانه و بلامعارض 
خانم زهرا پازوکی دهقانیان فرد فرزند رضا نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین مشتمل بر 
ساختمان به مساحت ۳۶5 متر مربع ) مساحت ۶٠ متر مربع کاربری باغ و مساحت ۳٠5 
متر مربع کاربری مسکونی بشرط ممنوعیت تغییر کاربری اراضی دارای کاربری باغ ( تحت 
پلاک ١۸۷١ فرعی از ١5۲ اصلی قسمتی از پلاک ۹۳ فرعی از ١5۲ اصلی واقع در قریه 
کرکاس دهستان لنگا بخش دو ثبت عباس آباد خریداری از سند مالکیت مشاعی متقاضی 
محرز گردیده است . لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ١5 روز اگهی می 
شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند 
می توانند از تاریخ انتشار اولین اگهی به مدت دو ماه اعتراض و دادخواست خود را به مراجع 
قضایی تقدیم نمایند بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق 

مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد .شناسه اگهی ١۶۲۷۷٠۹
تاریخ انتشار نوبت اول :۲/١٠/١۴٠۲

تاریخ انتشار نوبت دوم :١٠/١۶/١۴٠۲
عباس رحمت پور رکنی 

سرپرست ثبت اسناد و املاک شهرستان عباس آباد
آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 

اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 
شماره  رای  و   ١۴٠۲١١۴۴١٠٠١۸٠٠٠۳۷۲ شماره  پرونده  کلاسه  برابر 
و  اراضی  ثبتی  تعیین تکلیف وضعیت  قانون  ١۴٠۲۶٠۳١٠٠١۸٠٠۶۹۳٠ هیات موضوع 
ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی عباس آباد تصرفات مالکانه و بلامعارض 
رضا خواجوی فرزند محمد علی نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین مشتمل بر بنا ) کاربری 
مسکونی و معبر ( به مساحت ۲٠۹ متر مربع بشماره پلاک ۲۷١۲ فرعی از ١۴۸ اصلی واقع در 
قریه اسب چین دهستان لنگا بخش دو ثبت عباس آباد خریداری از رضا قهرمان بیگ محدوده 
مالکیت رسمی محمد علی خواجوی محرز گردیده است . لذا به منظور اطلاع عموم مراتب 
در دو نوبت به فاصله ١5 روز اگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند 
مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین اگهی به مدت دو ماه 
اعتراض و دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند بدیهی است در صورت انقضای 
مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد .شناسه اگهی 

١۶۲۷۷٠۲تاریخ انتشار نوبت اول :۲/١٠/١۴٠۲
تاریخ انتشار نوبت دوم :١٠/١۶/١۴٠۲

عباس رحمت پور رکنی - سرپرست ثبت اسناد و املاک شهرستان عباس آباد 

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

شماره  رای  و   ١۴٠٠١١۴۴١٠٠١۸٠٠٠۹١۲ شماره  پرونده  کلاسه  برابر 
١۴٠۲۶٠۳١٠٠١۸٠٠۶۸٠5   هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی عباس آباد تصرفات مالکانه و بلامعارض 
آقای هادی کریمی  فرزند میرزا محمد نسبت به  ششدانگ یک قطعه زمین مشتمل بر 
ساختمان به مساحت ۲۲۴/5۲  متر مربع )کاربری مسکونی ( تحت پلاک ۳۹۹۶ فرعی از 
١۴۴ اصلی قسمتی از پلاک 5۶۲ فرعی از ١۴۴ اصلی واقع در قریه عباس آباد دهستان عباس 
آباد بخش دو ثبت عباس آباد خریداری از مصطفی سهائی محرز  گردیده است. لذا به منظور 
اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ١5 روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت 
به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی 
به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه 
از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند بدیهی است در 
صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد 
شد .شناسه آگهی: ١۶۲۷۶۹۴ تاریخ انتشار نوبت اول ١۴٠۲/١٠/٠۲تاریخ انتشار نوبت دوم 

١۴٠۲/١٠/١۶:
عباس رحمت پور رکنی – سرپرست اداره  ثبت اسناد و املاک شهرستان 

عباس آباد 

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان زنجان 
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک سلطانیه 

هیات موضوع قانون تعیین  تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 
آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و 

اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 
برابر رای شماره ١۴٠۲۶٠۳۲۷٠٠۸٠٠۳5۹5 هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک سلطانیه 
تصرفات  مالکانه بلامعارض متقاضی آقای اکبر نصیری فرزند اصغر بشماره شناسنامه ۴۲۳۴۷ 
صادره از در یک قطعه باغ به مساحت ١۶۹۹5.۳٠ متر مربع ۹۸۷ پلاک فرعی از ۷۲ اصلی واقع 
در قره بلاغ  سلطانیه محرز گردیده است لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 
١5 روز اگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی 
داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین اگهی  به مدتن دو ماه اعتراض خود را به این اداره 
تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض ، دادخواست خود را به 
مراجع قضائی تقدیم نمایند بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض 

طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد .شناسه اگهی :١۶۲۶۴١۳
تاریخ انتشار نوبت اول :١۴٠۲/۹/۲۹

تاریخ انتشار نوبت دوم :١٠/١۶/١۴٠۲
سعید حسنی 

رئیس ثبت اسناد و املاک 

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان زنجان 
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک سلطانیه 

هیات موضوع قانون تعیین  تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 
آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت 

ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 
تکلیف  تعیین  قانون  اول موضوع  برابر رای شماره ١۴٠۲۶٠۳۲۷٠٠۸٠٠۳5۶۲ هیات 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک 
سلطانیه تصرفات  مالکانه بلامعارض متقاضی آقای مسعود آقا یاری  فرزندعلی  بشماره ملی 
5۸۹٠٠١۳١۹١صادره از سلطانیه در یک باب خانه  به مساحت ١٠٠.۴۹ متر مربع 5۲۹۸  
فرعی از ۶۴ اصلی واقع در  سلطانیه  خریداری از مالک رسمی آقای گل اوغلان بهبودی 
محرز گردیده است لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ١5 روز اگهی می 
شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند 
می توانند از تاریخ انتشار اولین اگهی  به مدتن دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و 
پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض ، دادخواست خود را به مراجع 
قضائی تقدیم نمایند بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض 

طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد .شناسه اگهی ١۶۲۶۳5۹
تاریخ انتشار نوبت اول :١۴٠۲/۹/۲۹

تاریخ انتشار نوبت دوم :١٠/١۶/١۴٠۲
سعید حسنی - رئیس ثبت اسناد و املاک 

آگهی تحدید حدود اختصاصی حوزه ثبتی 
شهر چمستان 

پیرو اگهی قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی و به استناد تبصره ماده 
١۳ قانون ماده ١۳ آئین نامه قانون اخیر الذکر تحدید 
حدود پلاک ۳۹۶ فرعی از ١5 اصلی واقع در قریه اناده 
بخش ١١ بنام حمید رضا قاسمی نسبت به ششدانگ 
یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت ۲٠٠/۴ متر 
مربع طبق رای شماره ١۴٠۲۶٠۳١٠٠١۳٠١۸۶۹۲ 
در  تکلیف  تعیین  قانون  هیت   ١۴٠۲/١٠/۶ مورخ 
ساعت ١٠ صبح سه شنبه مورخه ١۴٠۲/١١/١٠ در 

محل وقوع ملک بعمل خواهد آمد 
املاک مجاور و صاحبان  مالکین  و  از متقاضی  لذا 
در  مقرر  وقت  در  شود  می  دعوت  ارتفاقی  حقوق 
محل وقوع ملک حضور به هم رسانند بدیهی است 
در صورت عدم حضور متقاضی و با نماینده قانونی 
آنان طبق ماده ١5 قانون ثبت ملک مورد تقاضا با 
حدود اظهار شده از طرف مجاورین تحدید خواهد شد 
معترضین می توانند به استناد ماده ۲٠ قانون ثبت و 
مواد ۷۴و۸۶ آئین نامه قانون ثبت ظرف مدت ۳٠ روز 
از تاریخ تنظیم صورت مجلس تحدید حدود اعتراض 
خود را کتبا به این اداره تسلیم و ظرف مدت یک ماه از 
تاریخ تسلیم اعتراض به واحد ثبتی مبادرت به تقدیم 
دادخواست به مرجع قضائی نمایند در غیر اینصورت با 
ارائه گواهی عدم تقدیم دادخواست توسط متقاضی و 
یا نماینده قانونی وی و بدون توجه به اعتراض واصله 
عملیات ثبتی با رعایت مقررات ادامه می یابد . شناسه 

اگهی ١۶۳۶۹٠۳
تاریخ انتشار ١٠/١۶/١۴٠۲

ریئس ثبت اسناد و املاک شهر چمستان 
عین اله تیموری 

آگهی مفقودی 
کارت - سند و شناسنامه خودرو متعلق به حسین کعبی 
رنگ  سفید  پژوپارس  خودرو  بمشخصات  جمشید  فرزند 
بشماره پلاک ۳۴ ایران - ۸۹۹ ی  ۷۷ مفقود گردیده است 
و از درجه اعتبار ساقط است لذا این گواهی بنا به درخواست 
نامبرده جهت صدور المثنی و ارائه به آن مرجع صادر گردیده 

است. 
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اقتصادی

روزنامه           پیشروروزنامه
خبر خبر

آگهی قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی ساختمانهای فاقد سند رسمی 
نظر به دستور مواد ۱و۳ قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مصوب  ۱۳۹۰/۰۹/۲۰ 
و برابر رأی شماره ۱۴۰۲۶۰۳۱۰۰۱۴۰۰۳۷۵۸ - ۱۴۰۲/۰۸/۲۸ هیات مستقر در واحد ثبتی جویبار به کلاسه پرونده 
شماره ۱۴۰۲۱۱۴۴۱۰۰۱۴۰۰۰۱۷۸ ماده یک قانون مذکور تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی جواد رحیمی سراجی فرزند 
رمضانعلی نسبت به شش دانگ یک قطعه زمین زراعی باغی بمساحت ۳۳۱۶۲/۵۰ متر مربع قسمتی از پلاک ---- فرعی 
از ۸- اصلی واقع در قریه سراجکلا - جاده قائمشهر - نبش کوچه شهرک فرهنگیان بخش هفت ثبت جویبار خریداری از 
رمضانعلی رحیمی محرز گردیده است لذا به موجب ماده ۳ قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد 
سند رسمی و ماده ۱۳ آیین نامه مربوطه این آگهی در دو نوبت به فاصله ۱۰ روز از طریق روزنامه محلی و کثیر الانتشار در 
شهرها منتشر و در روستاها رای هیات الصاق تا در صورتیکه اشخاص ذینفع به آرای اعلام شده اعتراض داشته باشند باید از 
تاریخ انتشار اولین آگهی و در روستاها از تاریخ الصاق در محل تا دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت محل وقوع ملک تسلیم 
و رسید اخذ نمایند. معترض باید ظرف یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض مبادرت به تقدیم دادخواست به دادگاه عمومی محل 
را ارائه نماید در غیر اینصورت اداره ثبت مبادرت به صدور سند مالکیت مینماید و صدور سند مالکیت مانع از مراجعه متضرر 

به دادگاه نمی باشد . شناسه اگهی ۱۶۲۵۸۳۱
تاریخ انتشار نوبت اول ۱۴۰۲/۱۰/۲

تاریخ  انتشار نوبت دوم ۱۴۰۲/۱۰/۱۶

سفا قاسمی -رئيس ثبت اسناد و املاک شهرستان جویبار 

آگهی قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی حوزه ثبتی نوشهر 
نظر به دستور مواد ۱ و ۳ قانون تعیین تکلیف وضعیت اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مصوب ۱۳۹۰/۹/۲۰ املاک متقاضیانی که در هیات موضوع ماده یک قانون مذکور مستقر در 

واحد ثبتی نوشهر مورد رسیدگی و تصرفات مالکانه و بلا معارض آنان محرز و رای لازم صادر گردیده جهت اطلاع عموم به شرح ذیل آگهی می گردد 
املاک متقاضی واقع در قریه دهنو پلاک ۲ اصلی بخش ۱ قشلاقی کلاسه ۱۴۰۲/۱۵۸۴ 

پلاک ۹۴۸۴ فرعی آقای مالک مهر آور فرزند قهرمان نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی کاربری مسکونی به مساحت ۴۴۸.۲۳ متر مربع قسمتی از پلاک ۱۲۷۰ فرعی از ۲ 
اصلی خریداری بدون واسطه /با واسطه از آقای قهرمان مهر آور 

لذا به موجب ماده ۳ قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی و ماده ۱۳ آئین نامه مربوطه این آگهی در 
دو نوبت به فاصله ۱۵ روز از طریق این روزنامه محلی | کثیر الانتشار در شهرها منتشر و در روستاها علاوه بر انتشار آگهی رای هیات الصاق تا در صورتیکه اشخاص ذینفع به آرای اعلام شده 
اعتراض داشته باشند باید از تاریخ انتشار اولین آگهی و در روستاها از تاریخ الصاق در محل تا دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت محل وقوع ملک تسلیم و رسید اخذ نمایند. معترض باید ظرف 
یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض مبادرت به تقدیم دادخواست به دادگاه عمومی محل نماید و گواهی تقدیم دادخواست به اداره ثبت محل تحویل دهد که در این صورت اقدامات ثبت موکول 
به ارائه حکم قطعی دادگاه است و در صورتی که اعتراض در مهلت قانونی واصل نگردد یا معترض گواهی تقدیم دادخواست به دادگاه عمومی محل ارائه نکند اداره ثبت مبادرت به صدور سند 
مالکیت می نماید و صدور سند مالکیت مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نیست. بدیهی است برابر ماده ۱۳ آئین نامه مذکور در مورد قسمتی از املاکی که قبلا اظهار نامه ثبتی پذیرفته نشده 
واحد ثبتی با رای هیات پس از تنظیم اظهارنامه حاوی تحدید حدود مراتب را در اولین آگهی نوبتی و تحدید حدود به صورت همزمان با طلاع عموم می رساند و نسبت به املاک در جریان 

ثبت و فاقد سابقه تحدید حدود، واحد ثبتی آگهی تحدید حدود را به صورت اختصاصی منتشر می نماید. شناسه ۱۶۲۷۰۳۶
تاریخ انتشار نوبت اول ۱۴۰۲/۱۰/۰۲ تاریخ  انتشار نوبت دوم ۱۴۰۲/۱۰/۱۶

علی اکبر مقدسی فر 
ثبت اسناد و املاک نوشهر 

شنبه 16 دی  1402/شماره 4902 
6 ژانویه 2024/ 23 جمادی الثانی  1445

آگهی ابلاغ صورتمجلس عدم قابلیت افراز پلاک ۵۱۳ فرعی از ۱۶۱ اصلی
برابر محتویات پرونده ثبتی سند مالکیت شش دانگ عرصه و اعیان یکباب خانه نوع ملک طلق با کاربری به پلاک ثبتی ۵۱۳ فرعی از ۱۶۱ اصلی، مفروز و مجزا شده 
از فرعی از اصلی مذکور ، قطعه ۱۰۱ در طبقه و واقع در حوزه ثبت ملک کرج - ناحیه یک استان البرز به مساحت ۱۸۰۰ متر که مشخصات مالکیت به شرح ذیل 
می باشد : مالکیت  غلامرضا یوسفی فرزند غلامعلی شماره شناسنامه ۱۳۰۶ تاریخ تولد ۱۳۵۱/۰۶/۱۲ صادره از کرج نسبت به سه دانگ مشاع از ششدانگ با شماره 
مستند ۸۶۲۸ مورخ ۱۳۵۵/۰۷/۱۴ دفتر ۳۵ کرج ثبت و صادر گردید / مالکیت  ماشااله  کشمیریان فرزند رضا شماره شناسنامه ۱۱۵۸ تاریخ تولد ۱۳۴۹/۰۱/۱۵ 
صادره از تهران دارای شماره ملی ۰۰۵۲۷۸۸۱۷۲ با جز سهم ۲ از کل سهم ۲۶ بعنوان مالک دو سهم مشاع از بیست و شش سهم عرصه و اعیان با استثناء یک 
شانزدهم بها ثمنیه عرصه و اعیان با شماره مستند مالکیت ۹۵۲ تاریخ ۱۳۸۹/۰۸/۰۴ موضوع سند مالکیت اصلی بشماره چاپی ۵۸۳۲۰۴ سری ج سال ۰۰ با 
شماره دفتر الکترونیکی ۱۴۰۱۲۰۳۳۱۰۰۹۰۲۱۴۵۲ ثبت گردیده است مالکیت / فاطمه  کشمیریان فرزند رضا شماره شناسنامه ۱۵۰۷ تاریخ تولد ۱۳۴۳/۰۴/۲۹ 
صادره از تهران دارای شماره ملی ۰۰۵۲۴۷۴۸۱۱ با جز سهم ۱ از کل سهم ۲۶ بعنوان مالک یک سهم مشاع از بیست و شش سهم عرصه و اعیان با استثنا یک 
شانزدهم بها ثمنیه عرصه و اعیان با شماره مستند مالکیت ۹۵۲ تاریخ ۱۳۸۹/۰۸/۰۴ موضوع سند مالکیت اصلی بشماره چاپی ۵۵۸۸۵۱ سری و سال ۰۰ با شماره 
دفتر الکترونیکی ۱۴۰۱۲۰۳۳۱۰۰۹۰۳۶۰۹۱ ثبت گردیده است/ مالکیت جابر کشمیریان فرزند رضا شماره شناسنامه ۲۳۴۷ تاریخ تولد ۱۳۴۴/۰۵/۱۲ صادره از 
تهران دارای شماره ملی ۰۰۵۲۵۲۵۸۱۳ با جز سهم ۲ از کل سهم ۲۶ بعنوان مالک دو سهم مشاع از بیست و شش سهم عرصه و اعیان با استثنا یک شانزدهم 
بها ثمنیه عرصه و اعیان با شماره مستند مالکیت ۹۵۲ تاریخ ۱۳۸۹/۰۸/۰۴ موضوع سند مالکیت اصلی بشماره چاپی ۵۵۸۸۵۴ سری و سال ۰۰ با شماره دفتر 
الکترونیکی ۱۴۰۱۲۰۳۳۱۰۰۹۰۳۶۰۹۴ ثبت گردیده است / مالکیت  نفیسه  کشمیریان فرزند رضا شماره شناسنامه ۱۳۵۷ تاریخ تولد ۱۳۶۱/۰۱/۰۶ صادره از 
تهران دارای شماره ملی ۰۰۷۵۸۰۰۸۸۸ با جز سهم ۱ از کل سهم ۲۶ بعنوان مالک یک سهم مشاع از بیست و شش سهم عرصه و اعیان با استثنا یک شانزدهم 
بها ثمنیه عرصه و اعیان با شماره مستند مالکیت ۹۵۲ تاریخ ۱۳۸۹/۰۸/۰۴ موضوع سند مالکیت اصلی بشماره چاپی ۵۸۳۲۰۸ سری ج سال ۰۰ با شماره دفتر 
الکترونیکی ۱۴۰۱۲۰۳۳۱۰۰۹۰۲۱۴۵۷ ثبت گردیده است / مالکیت جعفر کشمیریان فرزند رضا شماره شناسنامه ۱۲۳۸ تاریخ تولد ۱۳۳۲/۱۰/۰۳ صادره از 
تهران دارای شماره ملی ۰۰۴۱۶۵۰۹۷۲ با جز سهم ۲ از کل سهم ۲۶ بعنوان مالک دو سهم مشاع از بیست و شش سهم عرصه و اعیان با استثنا یک شانزدهم 
بها ثمنیه عرصه و اعیان با شماره مستند مالکیت ۹۵۲ تاریخ ۱۳۸۹/۰۸/۰۴ موضوع سند مالکیت اصلی بشماره چاپی ۵۵۸۸۵۲ سری و سال ۰۰ با شماره دفتر 
الکترونیکی ۱۴۰۱۲۰۳۳۱۰۰۹۰۳۶۰۹۲ ثبت گردیده است/ مالکیت جلال  کشمیریان فرزند رضا شماره شناسنامه ۵۰۲۶ تاریخ تولد ۱۳۳۹/۱۰/۰۱ صادره از 
تهران دارای شماره ملی ۰۰۴۲۷۱۴۹۴۱ با جز سهم ۲ از کل سهم ۲۶ بعنوان مالک دو سهم مشاع از بیست و شش سهم عرصه و اعیان با استثنا یک شانزدهم 
بها ثمنیه عرصه و اعیان با شماره مستند مالکیت ۹۵۲ تاریخ ۱۳۸۹/۰۸/۰۴ موضوع سند مالکیت اصلی بشماره چاپی ۵۵۸۸۵۳ سری و سال ۰۰ با شماره دفتر 
الکترونیکی ۱۴۰۱۲۰۳۳۱۰۰۹۰۳۶۰۹۳ ثبت گردیده است / مالکیت جواد کشمیریان فرزند رضا شماره شناسنامه ۴۱۷۰ تاریخ تولد ۱۳۳۵/۱۱/۰۱ صادره از تهران 
دارای شماره ملی ۰۰۴۲۵۰۴۴۹۱ با جز سهم ۲ از کل سهم ۲۶ بعنوان مالک دو سهم مشاع از بیست و شش سهم عرصه و اعیان با استثنا یک شانزدهم بها ثمنیه 
عرصه و اعیان با شماره مستند مالکیت ۹۵۲ تاریخ ۱۳۸۹/۰۸/۰۴ موضوع سند مالکیت اصلی بشماره چاپی ۵۵۸۱۵۱ سری و سال ۰۰ با شماره دفتر الکترونیکی 
۱۴۰۱۲۰۳۳۱۰۰۹۰۳۶۰۸۳ ثبت گردیده است / مالکیت سمیه  کشمیریان فرزند رضا شماره شناسنامه ۱۰۷ تاریخ تولد ۱۳۵۹/۰۲/۱۹ صادره از تهران دارای 
شماره ملی ۰۰۶۰۸۹۲۲۵۰ با جز سهم ۱ از کل سهم ۲۶ بعنوان مالک یک سهم مشاع از بیست و شش سهم عرصه و اعیان با استثنا یک شانزدهم بها ثمنیه 
عرصه و اعیان با شماره مستند مالکیت ۹۵۲ تاریخ ۱۳۸۹/۰۸/۰۴ موضوع سند مالکیت اصلی بشماره چاپی ۵۸۳۲۰۲ سری ج سال ۰۰ با شماره دفتر الکترونیکی 
۱۴۰۱۲۰۳۳۱۰۰۹۰۲۱۴۵۰ ثبت گردیده است سپس با توجه به دادخواست افراز وارده شماره ۹۰۴۲۴۷۸ مورخ ۱۴۰۱/۰۹/۰۶ از سوی آقای جواد کشمیران 
تقاضای افراز سهم مالکانه خود را از پلاک مذکور نسبت به خواندگان ) آقایان ماشاالله و جعفر و رضا و جابر و جلال و جواد و خانمها نفیسه و سمیه و فاطمه شهرت 
همگی کشمیریان ( به استناد قانون افراز و فروش املاک مشاع درخواست افراز سهمی موکل خود را به طرفیت دیگر مالک مشاعی از این اداره نموده است که انجام 
آن برابر مقررات به نماینده ثبت محول گردید که مطابق ماده دو آئین نامه قانون افراز و فروش املاک مشاع نماینده ثبت گواهی نموده است که جریان ثبتی ملک 
خاتمه یافته و ثبت دفتر املاک شده و سند مالکیت معارض ثبت و صادر نگردیده لذا با عنایت به نامه شماره ۹۰۰۱۸۳۸ مورخ ۱۴۰۲/۰۲/۰۷ موضوع افراز پلاک 
فوق به اطلاع شهرداری مرکزی کرج رسانیده شد و به موجب نامه شماره ۶۷/۵/۱۴۵۱۲ مورخه ۱۴۰۲/۰۲/۰۹ معاونت شهرسازی و معماری شهرداری کرج با افراز 
پلاک ۱۶۱/۵۱۳ بعلت مغایرت با ضوابط شهرسازی مخالفت نموده و پلاک فوق را غیر قابل افراز اعلام نمود. که در این رابطه صورتجلسه عدم قابلیت افراز بشماره 
۱۴۰۲۸۵۶۳۱۰۰۹۰۰۴۵۳۸ مورخ ۱۴۰۲/۰۳/۱۱ تهیه و تنظیم و مراتب دو بار از طریق شعبه اجرا جهت ابلاغ به خواندگان ارسال شده که برابر نامه های شماره 
۱۴۰۲۸۵۶۳۱۰۵۱۰۰۲۹۵۹ مورخ ۱۴۰۲/۰۴/۱۹ و ۱۴۰۲۸۵۶۳۱۰۵۱۰۰۴۰۹۱ مورخ ۱۴۰۲/۰۵/۲۶ و ۱۴۰۲۸۵۶۳۱۰۵۱۰۰۶۵۵۹ مورخ ۱۴۰۲/۰۸/۲۸ اداره 
اجرا ابلاغ واقعی میسر نگردید فلذا با توجه به مراتب فوق و مستنداً به ماده ۱۸ آئین نامه اجرای اسناد لازم الاجرا مراتب جهت ابلاغ و نشر یک نوبت آگهی از طریق 
روزنامه های رسمی کثیر الانتشار منتشر تا پس از گذشت ده روز از نشر آگهی مذکور چنانچه مالکین اعتراضی به آگهی مذکور دارند مراتب را به این اداره اعلام در 

غیر اینصورت این اداره به وظائف قانونی خود عمل می نماید .
بایگانی : گواهی عدم وجود اوراق خارجی – دفتر املاک – دفتر بازداشتی

مسلم مرزآرا – رئيس اداره ثبت اسناد و املاک ناحيه یک کرج – شناسه آگهی : 1635927

رئيس هيات مدیره انجمن گاوداران مطرح کرد
پيشنهاد خرید دام زنده از 

توليدکننده داخلی
* تمایلی به افزایش قيمت نداریم

رئیس هیات مدیره انجمن صنفی گاوداران گفت: به 
دولت پیشنهاد کردیم که از تولیدکننده داخلی دام 
زنده خریداری کند تا ضمن حمایت از تولیدکننده 
بتوانیم تبدیل به صادرکننده شده و گوشت با قیمت 
احمد  برسد.سید  مصرف کننده  دست  به  مناسب 
در  زنده سنگین  دام  قیمت  اینکه  بیان  با  مقدسی 
روزهای اخیر نوسان چندانی نداشته است، اظهار کرد: 
با واردات دام زنده بدون محدودیت از دو نظر موافق 
نیستیم. اول اینکه اگر بدون موازین بهداشتی دام وارد 
شود ممکن است بیماری های بسیاری از جمله تب 
برفکی و... وارد کشور شود. دیگر اینکه ورود دام به 
کشور به تولیدکننده های داخلی آسیب وارد می کند.

رئیس هیات مدیره انجمن صنفی گاوداران در ادامه 
گفت: وقتی گوشت با ارز ۲۸ هزار و۵۰۰ تومانی وارد 
شود یعنی به طور کل ۱۰۰ درصد یارانه می گیرد و 
کسی توان رقابت با آن را ندارد.وی تصریح کرد:به 
تولیدکننده  از  زنده  دام  که  کردیم  پیشنهاد  دولت 
داخلی خریداری کنند تا ضمن حمایت از تولیدکننده 
بتوانیم تبدیل به صادرکننده هم شویم و دیگر اینکه 
گوشت با قیمت مناسب دست مصرف کننده برسد، ولی 
تاکنون پاسخی به ما داده نشده است.مقدسی عنوان 
کرد: هر چه گوشت وارد شود ممکن است در مقطعی 
بتواند قیمت ها را کنترل کند، اما در نهایت تولید داخل 
گران تر می شود زیرا تولید داخل از بین می رود.این 
فعال بخش خصوصی با بیان اینکه توان تولید گوشت 
مورد نیاز کشور را داریم، افزود: دولت می تواند هر کیلو 
گوساله زنده نر را با قیمت ۲۲۰ هزار تومان از دامدار 
خریداری و گوشت آن را با قیمت ۵۰۰ هزار تومان به 
دست مصرف کننده برساند.رئیس هیات مدیره انجمن 
صنفی گاوداران با بیان اینکه تولیدکنندگان نیز تمایلی 
به افزایش قیمت ندارند، گفت: قیمت هرکیلو دام زنده 
سنگین برای دامداران ۲۲۰ هزار تومان تمام می شود، 
ولی میانگین قیمت فروش آن در سطح کشور ۲۰۰ تا 

۲۰۵ هزار تومان است.

 خطر 1.۴ ميليون بمب خاموش
 در بافت فرسوده

مدیرعامل شرکت بازآفرینی شهری ایران با بیان اینکه 
خاکی  حاشیه ای  سکونتگاه های  ۶۰درصد  از  بیش 
است، گفت: در کشور بیش از ۷۵ هزار هکتار بافت 
فرسوده و یک میلیون و ۴۰۰ هزار بنای ناپایدار در 
این مناطق داریم و بافت فرسوده بمبی خاموش برای 
ما به حساب می آید.محمد آئینی معاون وزیر راه و 
شهرسازی و مدیرعامل شرکت بازآفرینی شهری ایران 
با بیان اینکه بازآفرینی در سند ملی دارای ۶ موضع 
است که عملیات در هرکدام از آن ها متفاوت است، 
عنوان کرد: در کشور بیش از ۷۵ هزار هکتار بافت 
فرسوده و یک میلیون و ۴۰۰ هزار بنای ناپایدار در این 
مناطق داریم یعنی بافت فرسوده بمبی خاموش برای 
ما به حساب می آید. وی بیان کرد: قریب به ۹۵۰ هزار 
واحد ناپایدار داریم که در ادامه مشکلات معیشتی وارد 
این مناطق شده است.  آیینی ادامه داد: بیش از ۶۰ 
درصد سکونتگاه های حاشیه ای خاکی است که باعث 
ازدیاد بیماری های تنفسی می شود؛ کمترین بهره مندی 
یک کودک یک کوچه برای بازی کردن است که این 
ساکنان از این بهره مندی محروم اند.  وی عنوان کرد: 
در سطح کشور ۲ میلیون و ۷۰۰ هزار بنای ناپایدار 
داریم که از این تعداد یک میلیون و ۴۰۰ بنا در بافت 
فرسوده وجود دارد.معاون وزیر راه و شهرسازی با تاکید 
بر اینکه در بافت فرسوده راهبردمان روشن است، گفت: 
راهبرد ما در دولت سیزدهم اجرای اسناد یعنی نوسازی 
و مقاوم سازی مسکن است که به شخصه خود را مأمور 
این کار می دانم یعنی این موضوع را به عنوان مسئله 
اصلی خود قرار داده ایم.  وی با بیان اینکه راهبرد در 
ارزش  از  بناها  که  چرا  است  نوسازی  فرسوده  بافت 
شهرسازی برخوردار نیستند اما در این روند سرعت کم 
است، مطرح کرد: در این مسیر چالش اصلی ما آن 
است که در دولت و شهرداری ها آگاه سازی های لازم را 
انجام ندادیم و در این راستا راهی جز ارتباط مستقیم و 
چهره به چهره با مردم نداریم.  آئینی اظهار کرد: مشکل 
دیگر آن است که مردم توان مالی لازم را ندارند که در 
این مورد باید به آن ها سرمایه گذار و سازنده معرفی 
کرد البته در این مسیر نباید شعار داد بلکه باید بخش 
خصوصی توانمند را وارد کرد و در این راستا دولت، 
شهرداری و نظام بانکی باید بسته های تشویقی را فراهم 

کند تا نامعادله، تبدیل به معادله شود.  
وی خاطرنشان کرد: در موضوع بافت فرسوده تا پیش 
از این خطر جانی و مالی بین و روشن برای افراد مطرح 
نشده بود اما امروزه این مورد مطرح شده و حق مردم 
است که شهرداری تخفیف پروانه بدهد، حتی خارج 
از نوبت پروانه صادر کند و از سویی مردم حق دارند 
در بافت فرسوده وام ارزان بگیرند و در قانون نیز این 
عنوان کرد: در دولت  آئینی  است.   مورد ذکر شده 
و  دادیم  قرار  دستورکار  را  مردمی سازی  سیزدهم، 
بسته های تشویقی را اضافه کردیم و در ادامه نیز اضافه 
می کنیم.  وی در خصوص سکونتگاه های حاشیه ای 
اظهار کرد: راهبرد در این مورد ساماندهی است چرا که 
ادامه زیست انسانی ممکن نیست و تکلیف سند ملی 
در این باره جابه جایی است که حدود ۱۰ تا ۱۵ درصد 
مناطق حاشیه ای شامل این موضوع می شوند، مابقی 
باید ساماندهی شوند و اولین گام در این مسیر سنددار 
کردن آن ها است.  معاون وزیر راه و شهرسازی با تاکید 
بر اینکه قبل از جهاد نوسازی باید جهاد سنددار کردن 
بگیرد، عنوان کرد: در گام بعدی  قرار  در دستورکار 
سنددار کردن باید میزان بهره مندی محلات از خدمات 
روبنایی و زیربنایی به متوسط محلات برخوردار برسد.

وی بیان کرد: در ۲ سال اخیر بیش از۲ هزار و ۵۰ 
کیلومتر )طول( از معابر خاکی آسفالت شده و امید 
است تا دو سال آینده ادعا کنیم معابر خاکی نداریم.  

 ریال آفشور تا چند ماه آینده 
عملياتی می شود

گفت:  مرکزی  بانک  الملل  بین  روابط  معاون 
سازکار ریال آفشور یا ریال برون مرزی به فعالان 
خود  تجاری  مناسبات  تا  میکند  کمک  اقتصادی 
را با هر کشوری که این سازکار برای آن عملیاتی 
بشود با ریال انجام دهند. معاون روابط بین الملل 
بانک مرکزی گفت: در مورد افغانستان و عراق به 
دلیل روابط اجتماعی گسترده و امکان واردات ریالی 
خدمات از آن ها و در مورد کشور روسیه به دلیل 
نهایی سازی توافق پیمان پولی دو جانبه در سفر 
اخیر رئیس کل بانک مرکزی به روسیه قابلیت اجرا 
خواهد یافت.وی گفت: مناسبات تجاری و مراودات 
اجتماعی کشورمان با عراق و افغانستان بسیار زیاد 
است برای گسترش فعالیت اقتصادی بانک مرکزی 
سازکار جدیدی را طراحی کرده است.محسن کریمی 
در ادامه افزود:سازکار ریال آفشور یا ریال برون مرزی 
دستور العملی را ایجاد میکند که فعالان اقتصادی 
در مناسبات تجاری خودشان از ریال استفاده کنند.

وی با اشاره به اینکه ریال آفشور مبادلات تجاری را 
برای تجار تسهیل میکند، بیان کرد: در این طرح 
صادر کننده و واردکننده کالای خود را با ریال مبادله 
میکنند و در بازگشت ارز صادراتی مشکلی نخواهند 
داشت.معاون روابط بین الملل بانک مرکزی در ادامه 
بیان کرد: این طرح هم به زوار ایرانی و عراقی و هم 
برای اتباع افغانستان کمک میکند. به طور نمونه اتباع 
زیادی از کشور افغانستان در ایران فعالیت میکنند، 
که برای ارسال پول خود به کشورشان نیاز به تبدیل 
آن به ارز در بازار غیر رسمی دارند؛ ریال برون مرزی 
انتقال  برای  را  مشکل  این  میتواند  آفشور(  )ریال 
ارز برای اتباع رفع کند.کریمی گفت: حدود شش 
ماه گذشته عملیات مطالعاتی این طرح آغاز شده 
است و امیدوار هستیم تا چند ماه آینده این طرح 
عملیاتی شود.وی در پایان بیان کرد: همه تجارت ما 
با افغانستان و عراق به سمت صادرات ریالی نمیرود 
بلکه به میزانی که بتوانیم واردات ریالی انجام دهیم 
به  ریالی  امکان صادرات  اجراست.  قابل  این طرح 
روسیه نیز در چارچوب پیمان پولی دوجانبه از نوع 
خط معاوضه نقدینگی به میزان توازن تجاری سالانه 

دو کشور خواهد بود.

مدیرعامل بانک مسکن از تامین ۳۱۲ واحد مسکن در 
راستای نهضت ملی مسکن و جهش تولید مسکن، خبر 
داد. سیدعباس حسینی مدیرعامل بانک مسکن با بیان 
اینکه امروزه بانک مسکن عهده دار تأمین مسکن مردم 
است، گفت: این بانک در چارچوب تکالیف و وظایف قانونی 
خود این مسئولیت را به خوبی ایفا کرده.مدیرعامل بانک 
مسکن در ادامه تاکید کرد: اولین حجت، عمل به دغدغه 
رهبری مبنی بر لزوم توجه به مردم در حوزه مسکن است؛ 

این موضوع به عنوان حجت شرعی بانک تلقی می شود. 
تحقق شعار دولت از باب اجرای قانون نهضت ملی مسکن 
دومین حجت بانک است. رفع نیاز مردم نیز سومین حجتی 
برای  به هر حال فرصتی  بر دوش دارد.  بانک  است که 
بانک ایجاد شده تا با خانه دار کردن و اعطای تسهیلات 
به مردم، خدمت گزار آن ها باشد.وی ادامه داد: این بانک 
تاکنون تقریباً به تمام وظایف خود در حوزه قانون نهضت 
ملی مسکن عمل کرده است. بانک مسکن طی دو سال 

اخیر یکی از مؤثرترین بانک ها در اجرای نهضت ملی مسکن 
بوده و تاکنون بالغ بر ۳۱۲ هزار واحد مسکونی را تأمین 
مالی کرده است.حسینی در پایان خاطرنشان کرد: حجم 
تأمین مالی این واحدها ۱۷۰ همت بوده و این موضوع از 
این منظر ارزشمند است که مانده سپرده بانک بین ۲۲۰ 
همت تا ۲۳۰ همت است؛ همچنین، نزدیک به ۷۰ همت از 
پرداخت نقدی در این حوزه از محل منابع مالی بانک بوده 

و چنین موضوعی در تاریخ بانک مسکن بی سابقه است.

مدیرعامل بانک مسکن خبرداد :

تامين مالی 312 واحد نهضت ملی مسکن

معاون وزیر راه و شهرسازی با بیان اینکه از ابتدای آغاز به کار 
دولت سیزدهم تا امروز بیش از ۴۵ هزار واحد مسکن مهر 
در شهرهای جدید تکمیل و تحویل متقاضیان شده است، از 
افتتاح یک بسته ۱۰ هزار واحدی مسکن مهر در چهار شهر 

جدید در ایام الله دهه فجر امسال خبر داد.
»علیرضا جعفری« افزود: در ابتدای دولت سیزدهم افزون بر 
۶۵ هزار واحد مسکن مهر در شهرهای جدید از سال های 
گذشته باقی مانده بود.مدیرعامل شرکت عمران شهرهای 
جدید اظهار داشت: برخی از این واحدها گرچه هنوز تکمیل 
نشده بودند، به صورت ناقص تحویل هموطنان شده بودند و 

جزو آمارهای افتتاحیه ها آورده می شدند.
معاون وزیر راه و شهرسازی خاطرنشان کرد: رییس جمهور 
پس از بازدید از شهر پردیس تاکید کرد که همه مسکن های 
مهر باقی مانده باید به صورت کامل تکمیل شده و تحویل 
آورده های  اینکه  به  توجه  با  ادامه داد:  شود.وی  متقاضیان 

متقاضیان مسکن مهر نیز هزینه شده بود، اما پروژه ها همچنان 
ناقص باقی مانده بود، تاکید وزیر راه و شهرسازی بر این بود 
که این واحدها بدون تسهیلات بانکی و منابع دولتی و فقط 
از منابع داخلی شرکت عمران شهرهای جدید تکمیل شود.

جعفری تصریح کرد: تا امروز بیش از ۴۵ هزار واحد مسکن مهر 
در شهرهای جدید تکمیل و تحویل متقاضیان شده است.وی 
اظهار داشت: همچنین ۱۰ هزار واحد دیگر مسکن مهر در ۲۲ 
بهمن امسال در شهرهای جدید پردیس، هشتگرد، گل بهار و 
صدرا افتتاح و تحویل متقاضیان خواهد شد.مدیرعامل شرکت 
عمران شهرهای جدید با اشاره به تعاونی ساز بودن برخی از 
پروژه های باقی مانده مسکن مهر، یادآوری کرد: این پروژه ها 
با مشکلات متعددی از جمله مشکلات حقوقی تعاونی ها، 
کمبود آورده نقدی متقاضیان و غیره مواجه است که حل 
و فصل مشکلات آنها دنبال می شود.وی افزود: نزدیک به ۲ 
هزار واحد در شهرهای جدید وجود دارد که گرچه سال ها 

اما هنوز شروع  پیمانکاران گذشته،  با  آنها  قرارداد  از عقد 
نشده اند یا در مرحله فونداسیون قرار دارند.جعفری گفت: 
برای تکمیل این پروژه ها، دست کم ۱۰ هزار میلیارد تومان 
منابع مالی نیاز است تا تکمیل شوند.وی ابراز امیدواری کرد:  
با تامین منابع مالی لازم، بخشی از این پروژه های ناقص مانده 
در تابستان ۱۴۰۳ و باقی مانده آنها تا پایان سال آینده تکمیل 
و تحویل شود.وی بر لزوم تکمیل زیرساخت ها تاکید کرد و 
اظهار داشت: یکی از مشکلات موجود این است که با وجود 
در حال تکمیل بودن پروژه های مسکن مهر، اما در برخی 
انشعابات  تکمیل  برای  رسان  خدمات  دستگاه های  موارد 
آب، برق و گاز با محدودیت هایی مواجهند.معاون وزیر راه 
و شهرسازی گفت:  یکی از تاکیدات وزیر راه و شهرسازی، 
برقراری انشعابات خدمات مختلف واحدهای تکمیل شده و 
همکاری با دستگاه های خدمات رسان است که از محل منابع 

شهرهای جدید تامین خواهد شد.

معاون وزیر راه و شهرسازی:

۴۵هزار واحد مسکن مهر در شهرهای جدید تحویل متقاضیان شد
* افتتاح 1۰هزار واحد در دهه فجر
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بین الملل

محققان چینی پی بردند؛

مکمل مرکبات می 
تواند تورم بعد از 

جراحی مفصل زانو را 
کاهش دهد

یک کارآزمایی بالینی جدید نشان داد که مکمل رژیمی مشتق شده 
از مرکبات باعث کاهش تورم و درد پس از جراحی تعویض مفصل زانو 
می شود. به گفته تیمی به سرپرستی دکتر »پنگده کانگ« از دانشگاه 
سیچوان در چین، »مکمل فلاونوئیدی می تواند رویکرد جدیدی برای 
تورم دردناک پس از عمل ارائه دهد.«تورم اندام تحتانی پس از عمل 
یک مانع بزرگ برای بهبودی بیشتر بیماران پس از تعویض زانو است.

استراتژی های مختلف، از جمله استراحت، کمپرس سرد و بانداژ فشاری، 
تأثیر موفقیت آمیزی داشته اند. محققان خاطرنشان کردند که هیچ دارویی 
برای کاهش تورم پس از عمل وجود ندارد.دیوسمین- که اغلب با یک 
فلاونوئید مرتبط به نام هسپریدین ترکیب می شود- برای کاهش تورم در 
اندام بیماران مبتلا به اختلالات عروق خونی استفاده می شود. این دارو 
به عنوان یک داروی نسخه ای در ایالات متحده یا اروپا تأیید نشده است، 
اما محققان خاطرنشان کردند که تجربه نشان می دهد که تأثیر خوبی 
دارد.برای این مطالعه، تیم تحقیق ۳۳۰ بیمار را که در ۱۳ بیمارستان 
تعویض کامل زانو داشتند، مورد بررسی قرار دادند. آنها به طور تصادفی 
به یک گروه درمانی که یک دوره ۱۴ روزه دیوسمین پس از جراحی 
دریافت کردند یا به یک گروه کنترل که هیچ درمانی دریافت نکردند، 
تقسیم شدند. هر دو گروه داروهای مسکن استاندارد دریافت کردند.تورم 
در نقاط خاص چهار بار پس از جراحی اندازه گیری و بین دو گروه مقایسه 
شد. نمرات درد، عملکرد زانو، میزان عوارض و سطح التهاب در خون 
نیز پیگیری شد.بیمارانی که دیوسمین مصرف کردند تا دو هفته پس از 
جراحی شاهد کاهش تورم زانو، ساق پا و ران بودند. این شرایط با درد 
کمتر در هنگام حرکت زانو همراه بود.اما نمرات درد استراحت، بهبود 
عملکرد زانو و نشانگرهای التهابی بین دو گروه مشابه بود.محققان گفتند 
این یافته ها شواهد اولیه ای را ارائه می دهد که دیوسمین درمانی ایمن 
و مؤثر برای تورم و درد پس از تعویض زانو است. اما مشخص نیست که 
دیوسمین چگونه به این شرایط کمک می کند، زیرا محققان هیچ تغییری 
در نشانگرهای التهابی بین دو گروه پیدا نکردند.محققان خواستار مطالعات 
بیشتر شدند تا بدانند چگونه دیوسمین تورم را کاهش می دهد و اینکه آیا 

برخی از رژیم های دوز جایگزین ممکن است کمک بیشتری کند.

محققان هشدار می دهند؛

مصرف نمک برای 
 سلامت کلیه ها

 مضر است
تحقیقات جدید تأیید می کند افرادی که همواره مقداری نمک به وعده 
های غذایی خود اضافه می کنند، کلیه های شان در معرض خطر است.

 این یافته حتی پس از اینکه محققان سایر مسائل سلامت مانند اضافه 
وزن، ورزش نکردن یا سیگار کشیدن و مصرف نوشیدنی های الکلی را 

در نظر گرفتند، ثابت شد.
دکتر »لو چی«، سرپرست تیم تحقیق از مرکز تحقیقات چاقی دانشگاه 
تولان در نیواورلئان، گفت: »نتیجه این یافته ها این است که افزودن 
نمک به غذاها با افزایش خطر بیماری مزمن کلیوی در جمعیت عمومی 
مرتبط است.«چی و همکارانش اخیراً مطالعاتی را منتشر کرده اند که 
به  ابتلاء  احتمال  غذایی،  وعده های  به  نمک  افزودن  می دهد  نشان 
بیماری های قلبی، دیابت نوع ۲ و طول عمر افراد را کاهش می دهد.

در مطالعه جدید، آن ها داده های بیش از ۴۶۵۰۰۰ نفر با میانگین سنی 
۵۶ سال را تجزیه و تحلیل کردند که هنگام ثبت نام، بیماری کلیوی 
نداشتند. سلامت و سبک زندگی شرکت کنندگان از سال ۲۰۰۶ تا 
۲۰۲۳ پیگیری شد.به گفته محققان، بیش از ۲۲۰۰۰ مورد بیماری 

کلیوی در طول دوره مطالعه تشخیص داده شد.
در مقایسه با افرادی که هرگز یا به ندرت به غذای خود نمک اضافه 
می کردند، احتمال ابتلاء به مشکلات کلیوی در افرادی که این کار را 
انجام می دادند بیشتر بود. این خطر با دفعاتی که افراد از نمک خوراکی 

استفاده می کردند افزایش می یافت.
برای مثال، در مقایسه با افرادی که هرگز نمک مصرف نمی کردند، 
افرادی که گفتند »گاهی« نمک اضافه می کردند، ۴ درصد بیشتر در 
معرض خطر ابتلاء به بیماری کلیوی بودند. افرادی که معمولاً نمک 
اضافه می کردند، ۷ درصد بیشتر در معرض خطر بودند و کسانی که 
»همیشه« نمک اضافه می کردند، ۱۱ درصد خطر در آنها افزایش یافت.

محققان خاطرنشان کردند که مسائل فیزیولوژیکی زیادی وجود دارد که 
مصرف زیاد سدیم را با عملکرد ضعیف کلیه مرتبط می کند، از جمله 

تغییرات هورمونی و افزایش استرس اکسیداتیو در اندام های دوقلو.
به گفته محققان، یافته های آنها از کاهش افزودن نمک به غذاها به 
عنوان یک راهکار مداخله ای بالقوه برای پیشگیری از بیماری مزمن 

کلیوی حمایت می کند.

دبیر علمی کنگره طب اورژانس عنوان کرد؛

ترک کار متخصصین 
طب اورژانس 
*از خانه نشینی تا تغییر حرفه

دانشیار طب اورژانس دانشگاه علوم پزشکی مشهد، از عدم رغبت پزشکان 
عمومی برای انتخاب رشته تخصصی طب اورژانس خبر داد. محمد داوود 
شریفی، در حاشیه برگزاری شانزدهمین کنگره بین المللی طب اورژانس 
ایران در مرکز همایش های رازی دانشگاه علوم پزشکی ایران، به تشریح 
اهداف کنگره پرداخت و گفت: مهم ترین هدف کنگره، ارتقای سطح علمی 

همکاران طب اورژانس برای ارائه خدمات با کیفیت تر به بیماران است.
دبیر علمی کنگره، به چالش های حرفه طب اورژانس اشاره کرد و افزود: عدم 
رضایتمندی متخصصین طب اورژانس از شرایطی که در این حرفه وجود 

دارد، باعث شده شاهد ایجاد سیکل معیوب در این رشته تخصصی باشیم.
شریفی ادامه داد: شاید همین عدم رضایتمندی همکاران از شرایط کار و 

خدمت، باعث شده خدمات طب اورژانس از کیفیت لازم برخوردار نباشد.
دانشیار طب اورژانس دانشگاه علوم پزشکی مشهد افزود: شلوغی اورژانس 
بیمارستان ها و کمبود نیرو، باعث شده تا بیماران در صف های انتظار باقی 
بمانند.وی، استرس محیط کار و عدم درک مسئولین مربوطه از سختی ها و 
دشواری های رشته طب اورژانس را مورد اشاره قرار داد و گفت: این شرایط 
باعث شده تا پزشکان عمومی هیچ رغبتی برای ورود به رشته تخصصی طب 

اورژانس نداشته باشند و خیلی از ظرفیتظرفیت های این رشته خالی بماند.
دبیر علمی شانزدهمین کنگره بین المللی طب اورژانس ایران، به ترک کار 
متخصصین طب اورژانس از دو مسیر اشاره کرد و افزود: نخست، شاهد خانه 
نشینی خانم های متخصص طب اورژانس هستیم که حاضر شده اند به دلیل 

شرایط سخت کاری، طبابت را رها کنند.
وی ادامه داد: مسیر دوم ترک کار متخصصین طب اورژانس، رفتن به فیلد 

زیبایی است که در حال حاضر از جذابیت های مالی بالایی برخوردار است.
اورژانس  تا شاهد خالی شدن  باعث شده  شریفی گفت: شرایط حاکم، 

بیمارستان ها از وجود نیروهای متخصص باشیم.
در ادامه، مجید علیمردانی عضو هیأت مدیره انجمن علمی طب اورژانس و 
دبیر اجرایی کنگره ، از اختصاص ۱۵ امتیاز بازآموزی برای شرکت کنندگان 
در کنگره خبر داد و افزود: ۱۵ امتیاز بازآموزی برای سه روز حضور در کنگره 

است.
وی همچنین به حذف روش کاغذی ثبت نام در کنگره اشاره کرد و گفت: 

روند ثبت نام به صورت الکترونیکی انجام شده است.

با تلاش دانش بنیان ها محقق شد؛

فریز کردن نمونه های 
بافت انسانی با 

دستگاه »کرایوستات« 
ایران ساخت

متخصصان یک شرکت دانش بنیان موفق به ساخت دستگاه کرایوستات 
با قابلیت فریز کردن نمونه های بافت انسانی و برش میکروسکوپی آنها 
به پزشکان متخصص کمک  شدند که در تشخیص فوری ضایعات 

دستگاه  جمهوری،  ریاست  بنیان  دانش  اقتصاد  و  می کند.فناوری 
کرایوستات همچنین امکان برش انجمادی را فراهم می کند که در 
مطالعات ایمونوفلورسانس و ایمونوشیمی آنزیمی مفید است. کاربرد 
دیگر این دستگاه در رنگ آمیزی برخی کربوهیدرات ها و لیپیدهای 
موجود در بافت است.یاسر مهدی زاده، مدیرعامل شرکت دانش بنیان 
دید سبز با اشاره به فعالیت های شرکت در طراحی و تولید تجهیزات 
آزمایشگاهی پزشکی خصوصاً تجهیزات پاتالوژی گفت: شرکت دید 
سبز در سال ۱۳۷۵ با هدف طراحی و تولید دستگاه های آزمایشگاهی 
پزشکی در شهرستان ارومیه آغاز به کار کرد. با توجه به اهداف تعریف 
 )Tissue Processor( شده شرکت، ابتدا دستگاه آماده سازی بافت
در اوایل سال ۱۳۷۶ طراحی و تولید شد و پس از گذراندن مراحل 
اخذ تایید تولید انبوه آن آغاز شد.وی ادامه داد: با توجه به اهداف بلند 
مدت شرکت دید سبز در طراحی و تولید تجهیزات آزمایشگاهی پزشکی 
خصوصاً تجهیزات پاتالوژی در مدت زمان کوتاهی این شرکت طراحی 
و تولید سایر محصولات پاتالوژی را در برنامه توسعه خود قرار داد و به 

تدریج محصولاتی از قبیل مدل های پیشرفته تر دستگاه آماده سازی 
بافت، دستگاه میکروتوم )ROTARY MICROTOME(، دستگاه 
دیسپنسر پلاس )PARAFFIN DISPENSER PLUS(، دستگاه 
 HOT( پلیت  هات  دستگاه   ،)TISSUE FLOAT( تیشوفلوت 
PLATE( و دستگاه کولد پلیت )COLD PLATE( را تولید کرد.

وی خاطرنشان کرد: این شرکت همزمان با توسعه و تنوع بخشیدن به 
محصولات تولیدی خود اقدام به توسعه و تجهیز خود از حیث نیروی 
انسانی متخصص و ماشین آلات و تجهیزات کرده به طوری که در حال 
حاضر یکی از قدرتمند ترین شرکت های طراحی و تولید کننده کامل 
تجهیزات پاتالوژی در کشور ایران به شمار می آید.مهدی زاده با اشاره 
به اینکه تولید دستگاه کرایوستات در دنیا، انقلابی در صنعت پاتولوژی 
بوده و تاثیر قابل توجهی در تشخیص و درمان زودهنگام و به موقع 
بیماری ها داشته است، اظهار داشت: خوشحالیم که موفق شدیم دستگاه 
کرایوستات را هم با پیشرفته ترین ابزار و تکنولوژی روز دنیا با کیفیت بالا 

به صورت کاملا داخلی به مصرف کنندگان ارائه کنیم.
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عکس: مصطفی حسن زاده  

برداشت گل نرگس در آزاد 
شهر استان گلستان

اهدای خون ؛ شریک شدن در زندگی دیگران 

اتحادیه اروپا بزرگ ترین شرکت 
الماس جهان در روسیه را تحریم کرد

اتحادیه اروپا در بیانیه ای شرکت »آلروسا«- بزرگ ترین شرکت استخراج 
الماس جهان در روسیه- را تحریم کرد. اتحادیه اروپا شرکت »آلروسا« 
)Alrosa( بزرگ ترین تولید کننده الماس روسیه را تحریم کرد.بر اساس 
سند منتشر شده از سوی اتحادیه اروپا، شرکت »آلروسا« بزرگ ترین 
 Alekseevich( »تولید کننده الماس روسیه و »آلکسیویچ مارینیچف
Marinychev( مدیرعامل این شرکت در فهرست تحریم های امروز 
اتحادیه اروپا قرار گرفتند. اتحادیه اروپا بزرگ ترین شرکت استخراج 
الماس جهان و مدیر عامل آن را به بهانه عملیات ویژه نظامی مسکو 
در اوکراین تحریم کرد.اتحادیه اروپا اعلام کرد که ممنوعیت صادرت 
الماس روسیه بخشی از تلاش گروه- ۷ در راستای اقدام هماهنگ بین 
المللی است تا روسیه را از منبع درآمد مهمی محروم کند.شورای اروپا در 
بیانیه ای اعلام کرد: بروکسل امروز تدابیر محدودکننده دیگری را علیه 
یک شخص و یک نهاد مسوول اقداماتی که تمامیت ارضی، حاکمیت و 
استقلال اوکراین را تضعیف یا تهدید می کند، ارایه کرد.در این بیانیه 
آمده است که فهرست جدید شرکت PJSC Alrosa و مدیر عامل آن 
پاول آلکسیویچ مارینیچف را هدف قرار می دهد. این شرکت که متعلق 
به دولت روسیه است، بیش از ۹۰ درصد از کل تولید الماس مسکو 
را تشکیل می دهد. این اقدام مکمل ممنوعیت واردات الماس روسیه 
است که در دوازدهمین بسته تحریم  های اقتصادی اتحادیه اروپا در ماه 
گذشته تصویب شد.این بیانیه ادعا کرد که شورای اروپا »تعهد تزلزل 
ناپذیری« را برای ادامه حمایت از اوکراین و مردم این کشور داشته و از 

تصویب بسته دوازدهم تحریم ها استقبال می کند.

حمله موشکی به مقر حشد شعبی 
در بغداد

منابع خبری از حمله موشکی به مقر حشد شعبی در شرق بغداد 
خبر می دهند.به گزارش خبرگزاری مهر به نقل از المیادین، منابع 
خبری از به گوش رسیدن صدای انفجار در شرق بغداد پایتخت عراق 
خبر می دهند.خبرنگار المیادین گزارش داد که مقر حشد شعبی در 
شرق بغداد هدف حمله موشکی قرار گرفته و صدای انفجار ناشی از 
این حمله بوده است.یکی از منابع وابسته به حشد شعبی اعلام کرد 
که گمان می رود این حمله از سوی هواپیماهای آمریکایی انجام شده 
باشد.الفرات نیوز اعلام کرد که خبرهایی از شهادت ۲ نفر در این 
حمله مخابره شده است.خبرنگار المنار گزارش داد که الحاج ابو تقوی 
فرمانده تیپ ۱۲ حشد شعبی در این حمله به شهادت رسیده است.

جنبش نجبا عراق اعلام کرد در نتیجه حمله موشکی آمریکا به مقر 
حشد شعبی در بغداد، الحاج مشتاق طالب السعیدی معاون فرمانده 
عملیات کمربند امنیتی بغداد در نیروهای حشد شعبی به شهادت 
رسیده است.بر اساس بیانیه جنبش نجبا خودرو شهید طالب السعیدی 
در داخل مقر حشد شعبی در شرق بغداد هدف حمله موشکی قرار 
گرفته و به شهادت وی انجامیده است.این در حالی است که خبرنگار 
المیادین در بغداد گزارش داد هنوز اطلاعات موثقی در مورد این که 
این حمله از سوی آمریکا انجام شده یا از سوی اسرائیل در دست 
نیست. وی تاکید کرد که در این حمله ۲ نفر شهید و ۶ نفر دیگر نیز 
زخمی شده اند.خبرنگار المیادین افزود: این حمله با ۴ موشک به انجام 
رسیده که ۳ موشک آن در یک مرحله شلیک شده و موشک چهارم 
نیز خودرو فرمانده عملیات کمربند امنیتی بغداد در حشد شعبی را 

هدف قرار داده است.


